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چالش جدی وزنه برداری 
با اختلاف نظر کادرفنی و

 کمیته فنی

رئیس شورای شهر تهران در گفتگو با پیشرو :

تعیین »عوارض شهری« نباید به گونه ای 
باشد که زندگی شهروندان را مختل کند

در جلسه بررسی دستاوردها، چالش ها و راهکارهای 
حوزه سلامت؛

مخبر: متخصصان پزشکی 
در ۴۰ سال ۱۰ برابر شدند

به نظر می رسد اعضای کمیته فنی فدراسیون وزنه برداری و 
کادرفنی تیم ملی به یک نتیجه واحد در مورد اعزام تیم به 
قهرمانی آسیا ازبکستان نرسیده بودند و اکنون حل چالش به 

وجود آمده بر عهده رییس فدراسیون است...

رئیس شورای شهر تهران درخصوص تعیین بهای خدمات و عوارض شهری گفت: 
نباید به گونه ای عمل شود که با بالا بردن این عوارض زندگی عده ای مختل شود.

مهدی چمران پیش از آغاز دویست و سیزدهمین جلسه شورای شهر 
تهران اظهار کرد: در جلسه  چند دستور جلسه در دستور کار است که 

می توان به تعیین عوارض ترددها اشاره کرد. همچنین در جلسه ...

معاون اول رئیس جمهور گفت: باید بستر ارتقاء مستمر توانمندی و انگیزشی 
جامعه پزشکی و حوزه سلامت کشور را فراهم کنیم.

جلسه بررسی دستاوردها، چالش ها و راهکارهای حوزه سلامت به 
ریاست معاون اول رییس جمهور برگزار و تصمیمات لازم برای...

موسوی اعلام کرد؛

احتمال اجرای قانون افزایش 
سن بازنشستگی از ابتدای 

سال جدید

سازمان فناوری اطلاعات اعلام کرد؛

بیش از ۱۰۰ میلیون 
کاربر فعال 

در پیام رسان های 
بومی

مدیر عامل سازمان تأمین اجتماعی گفت: قانون افزایش سن بازنشستگی اگر 
ابتدای سال آینده ابلاغ شود، اجرا خواهد شد.

میرهاشم موسوی مدیر عامل سازمان تأمین اجتماعی در نشست خبری ضمن 
آرزوی پیروزی مردم غزه اظهار داشت: ان شاالله به زودی شاهد نابودی رژیم 

صهیونیستی خواهیم بود.
وی با اشاره به اینکه ۷۴ درصد از جمعیت ایران تحت پوشش تأمین 
اجتماعی اند، افزود: قبل انقلاب 2۰ درصد جامعه 3۵ میلیونی تحت..
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آگهی مزایده عمومی شماره 402-19
فروش سه دستگاه خودروی سبک)مطابق مشخصات ذیل(

اداره کل راهداری و حمل و نقل جاده ای استان هرمزگان در نظر دارد کالاهای خود به شرح مذکور و با جزییات مندرج در اسناد مزایده 
را با بهره گیری از سامانه تدارکات الکترونیکی دولت)www.setadiran.ir( با شماره مزایده 1۰۰2۰۰۴221۰۰۰۰۰8 به صورت الکترونیکی 

به فروش برساند.
زمان انتشار در سایت: از ساعت 1۵:۰۰ مورخ 1۴۰2/11/1۷ الی ساعت 1۴:۰۰ مورخ 1۴۰2/12/۰۵

تاریخ بازدید: 1۴۰2/11/18 الی 1۴۰2/12/۰2
مهلت دریافت استاد مزایده: ساعت 1۴:۰۰ مورخ 1۴۰2/11/2۴

آخرین مهلت ارسال پیشنهاد قیمت: ساعت 1۴:۰۰ مورخ 1۴۰2/12/۰۵
زمان بازگشایی: ساعت ۰8:۰۰ مورخ 1۴۰2/12/۰۷

زمان اعلام به برنده: 1۴۰2/12/۰8
ضمنا رعایت موارد ذیل الزامی می باشد:

1-برگزاری مزایده صرفا از طریق سامانه تدارکات الکترونیکی دولت می باشد و کلیه مراحل فرآیند مزایده شامل خرید و دریافت اسناد مزایده 
)در صورت وجود هزینه مربوطه(، پرداخت تضمین شرکت در مزایده)ودیعه(، ارسال پیشنهاد قیمت، بازگشایی پاکات، اعلام به برنده، واریز 

وجه مزایده و تحویل کالا در بستر سامانه از این طریق امکان پذیر می باشد.
2-پیشنهاد می گردد با توجه به تنوع کالاهای مطرح شده در مزایده قبل از ارائه پیشنهاد از اقلام موضوع مزایده بازدید به عمل آورید.

3-علاقمندان به شرکت درل مزایده می بایست جهت ثبت نام و دریافت گواهی الکترونیکی)توکن( با شماره های ذیل تماس حاصل نمایند:
مرکز پشتیبانی و راهبری سامانه : ۰21-۴193۴

اطلاعات تماس دفاتر ثبت نام سایر استانها، در سایت سامانه)www.setadiran.ir( بخش "ثبت نام/پروفایل مزایده گر" موجود است.
نوبت اول: 1۴۰2/11/16   نوبت دوم: 1۴۰2/11/1۷

مدلنـوع خـودروردیف

1383نیســان سرانزا1

1392سمنـد2

1391سمنــد3

اداره کل راهداری و حمل و نقل جاده ای
           استان هرمزگان       

نوبت اول

شناسه آگهی:۱659۴3۴      شماره میم الف: -۱

 

سازمان مدیریت آرامستانهای شهرداری کرمان در نظر دارد جهت بهره برداری از مکانهای خود به شرح جدول ذیل از 
طریق برگزاری مزایده عمومی در سامانه تدارکات الکترونیکی دولت )ستاد( اقدام نماید. لذا کلیه اشخاص حقیقی و حقوقی 
که دارای مجوز لازم و جواز کسب از اتحادیه مربوطه  می باشند می توانند جهت خرید اسناد مزایده از مورخ 1۴۰2/11/11 
لغایت 1۴۰2/11/21 جهت تسلیم پیشنهادات تا مورخ 1۴۰2/12/۰1 از طریق سامانه www.setadiran.ir  اقدام  نمایند.  
بازگشایي پاکتها مورخ  1۴۰2/12/2  انجام  می شود. سایر اطلاعات و جزئیات در اسناد مزایده و اطلاعات تکمیلی آگهی در 

سایت شهرداری kermancity.ir  مندرج گردیده است.

مدیریت ارتباطات و امور بین الملل شهرداری کرمان

مبلغ ضمانت شرکت 
در مزایده ) ریال(

مبلغ پایه کل اجاره 
) ریال(

افزایش اجاره 
بهاء هر سال نسبت 

به سال قبل
مبلغ پایه اجاره 

ماهیانه سال اول ریال مدت 
مترازعرصه 

) متر 
مربع(

مکان

ف
ردی

35.000.000 640.500.000 25درصد 14.000.000 3 18
 زمین جهت استقرارکانکس 

)دکه(جهت گلفروشی واقع در 
آرامستان باغ رضوان

1

35.000.000 640.500.000
25درصد

14.000.000 3 18
زمین جهت استقرارکانکس )دکه(

جهت مواد غذایی واقع در 
آرامستان باغ رضوان

2

 سازمان مدیریت آرامستانهای شهرداری کرمان
آگهي مزایده عمومي   

شناسه آگهی: ۱659285   شماره میم الف: -۱

آگهی ابلاغ اوراق مالیاتی
در اجرای ماده 2۰8 قانون مالیاتهای مستقیم  مصوب اسفند ماه سال 1366 بدینوسیله رای/آرائ  هیات /هیاتهای  
حل اختلاف مالیات  با مشخصات  زیر به مودی/مودیان ذیربط ابلاغ می گردد تا ظرف مهلت مقرر )  بیست روز (در قانون مالیاتهای 
مستقیم  مودیان از تاریخ درج این آگهی به اداره امور مالیاتی مربوطه مراجعه و اقدامات قانونی بعدی را در جهت تسویه حساب 

مالیاتی بعمل آورند .بدیهی است در صورت عدم مراجعه طبق موازین قانونی اقدام خواهد شد 

رضا  نائیج نژاد - رئیس امور حسابرسی مالیاتی بابلسر
شناسه آگهی: ۱66۱6۱8       

شماره میم الف: -۱

ف
دی

شماره ر
شماره ملی نام مودیپرونده

شناسنامه /ثبت
شماره برگ 

رای 
 تاریخ  برگ  

رای 
مرجع 
صدور 

رای
عملکرد 

سال
منبع 

مالیاتی
درآمد ماخذ 
مشمول مالیات

شماره 
واحد 
مالیاتی

نشانی اداره 
امور مالیاتی

ارزش 1397بدوی140054907991945612081402/11/08دیاناآزما تجارت11150
123711 893.552.688 افزوده

بابلسر-اداره 
مالیات-جنب 
پاسداران 26

سرمقاله 
انسان در عصر هوش مصنوعی

لازم است انسان عصر کنونی آمادگی کافی برای ورود به چنین 
جامعه ای را داشته باشد؛ چراکه هوش مصنوعی به زودی تمام 
زندگی ما را در بر می گیرد و به طور قطع از محبوبیت زیادی در 
میان نسل جدید برخوردار خواهد بود؛ چراکه این نسل تا حدودی 
با هوش مصنوعی مأنوس گشته اند و مانند یک انسان واقعی با آن 
ارتباط می گیرند و وارد گفت وگو و تبادل نظر با شخصیت های 

خیالی ساخته شده از هوش مصنوعی می شوند.
هوش مصنوعی یکی از شگفت انگیزترین مسائلی است که بخش 

مهمی از زندگی انسان امروزی را به خود اختصاص داده است.
جذابیت، سرعت و صرفه جویی در وقت از جمله عوامل روی 

آوردن به سوی این تکنولوژی است.
با گسترش و توسعه این فناوری در بین ملل، تغییرات زیادی 
درسطح جهانی در سبک زندگی مردم ایجاد می شود طوری که 

با سرعت، همه جوانب زندگی بشر را تحت تاثیر قرار می دهد.
با پیشرفت هوش مصنوعی برای دریافت اطلاعات واقعی، باید از 
صحت اطلاعات مطمئن شد تا مرز بین واقعیت و غیر واقعیت 
مشخص گردد و گاهی آنچنان مرز بین واقعیت و غیر آن کم 
است که واقعیت متشبه می شود و باید در کنار تلاش و کنکاش 

از مهارت و علم کافی نیز برخوردار بود.
بنابراین لازم است انسان عصر کنونی آمادگی کافی برای ورود به 
چنین جامعه ای را داشته باشد؛ چراکه هوش مصنوعی به زودی 
تمام زندگی ما را در بر می گیرد و به طور قطع از محبوبیت 
زیادی در میان نسل جدید برخوردار خواهد بود؛ چراکه این نسل 
تا حدودی با هوش مصنوعی مأنوس گشته اند و مانند یک انسان 
واقعی با آن ارتباط می گیرند و وارد گفت وگو و تبادل نظر با 
شخصیت های خیالی ساخته شده از هوش مصنوعی می شوند.

از این رو بر نهادها و مؤسسات لازم است تلاش کنند با بهره 
گیری از ظرفیت هوش مصنوعی، بهترین استفاده را از آن در 
جهت ارتقای علمی و تحقیقاتی علوم اسلامی بردارند که چنانچه 
جامعه اسلامی در فهم و روش به کارگیری این تکنولوژی عقب 
بیفتد، این استکبار است که در راستای اهداف امپریالیسم از آن 
برای  ثروت  برداری می کند که مـــوجب سرازیر شدن  بهره 
شرکت های غول پیکری که به دنبـــال کسب قدرت و ثروت 
هستند می شود و مدیریت جهانی را مــی توانند در دست بگیرند 
و این تهدیدی برای جوامع اسلامی خواهد بود که دانشمندان 
مسلمان باید از این تکنـــولوژی برای رسیدن به یک مقصد 
متعالی که در جهت خدمت رسانی و سعادت بشر باشد استفاده 

کنند./مینا سادات حسینی

در آیین تجلیل از مدال آوران 
المپیادهای علمی جهانی؛

رئیس جمهور 
خطاب به نخبگان: 

متوقف نشوید
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سید مجتبی نیایش: معاون اول رئیس جمهور 
توانمندی و  ارتقاء مستمر  باید بستر  گفت: 
سلامت  حوزه  و  پزشکی  جامعه  انگیزشی 

کشور را فراهم کنیم.
و  چالش ها  دستاوردها،  بررسی  جلسه 
معاون  ریاست  به  راهکارهای حوزه سلامت 
اول رییس جمهور برگزار و تصمیمات لازم 
اتخاذ  موجود  و مشکلات  مسائل  رفع  برای 
بر  تاکید  با  این جلسه  شد.محمد مخبر در 
و  توانمندی  ارتقاء مستمر  بستر  باید  اینکه 
سلامت  حوزه  و  پزشکی  جامعه  انگیزشی 
جامعه  امروز  گفت:  کنیم،  فراهم  را  کشور 
پزشکی کشور از توانمندی و جایگاه علمی 
بالایی برخوردار هستند و لازم است ضمن 
این وضعیت، بسترسازی  برای حفظ  تلاش 
خدمات  کیفی  ارتقاء  و  رشد  برای  لازم 
رییس  اول  شود.معاون  فراهم  نیز  پزشکی 
پزشکی  جامعه  امروز  اینکه  بیان  با  جمهور 
از  درمان  و  بهداشت  حوزه  دستاوردهای  و 
مولفه های اقتدار کشور هستند، تصریح کرد: 
حوزه  دست اندرکاران  و  پزشکان،  پرستاران 
سلامت افرادی سالم، مومن، دلسوز و فداکار 
هستند که این ویژگی ها را بصورت عینی در 

دوران کرونا مشاهده کردیم.
وی از توانمندی علمی و روحیه ایثار و تعهد 
بعنوان دو ویژگی برجسته و نقطه قوت جامعه 
پزشکی ایران یاد کرد و افزود: در دوران کرونا 
بود و  ناشناخته  این ویروس  اینکه  با وجود 
همه کشورها در برابر آن ناتوان بودند،  بنیه 
علمی بالا و روحیه جهادی جامعه پزشکی 
بتوانیم در میان کشورهای  ایران باعث شد 

برتر در مقابله و کنترل کرونا قرار گیریم.

انقلاب  از  پیش  دوران  یادآوری  با  مخبر 
اسلامی که به علت کمبود پزشک، نیازمند 
حضور پزشکان خارجی در کشور بودیم خاطر 
کشور  مردم  گذشته  سالیان  در  کرد:  نشان 
و حتی جانباران ناچار بودند برای معالجه و 
درمان به خارج بروند اما امروز تمامی خدمات 
پزشکی و درمانی توسط پزشکان ایرانی انجام 
با اشاره  می شود.معاون اول رییس جمهور 
نظام پزشکی در  به گزارش رییس سازمان 
مشکلات  و  دستاوردها  درخصوص  جلسه 
سازمان  این  تلاش های  از  سلامت،  حوزه 
خواهد  تلاش  دولت  گفت:  و  کرد  قدردانی 
و  مسائل  برای حل  را  تصمیمات لازم  کرد 
چالش های پیش روی حوزه سلامت و جامعه 

پزشکی کشور اتخاذ کند.
پزشکی  نظام  سازمان  از  همچنین  وی 
میان  واسط  سازمان  یک  بعنوان  خواست 
حاکمیت، جامعه پزشکی و مردم، علاوه بر 
حمایت از پزشکان و دست اندرکاران حوزه 
خدمات  کیفی  ارتقاء  دنبال  به  سلامت، 
پزشکی و رسیدگی به دغدغه ها و نیازهای 

بیماران نیز باشد.
مخبر در ابتدای جلسه نیز با گرامیداشت دهه 
فجر انقلاب اسلامی و یاد و خاطره بنیانگذار 
جمهوری اسلامی ایران گفت: حیات انسان 
پیدا می کند که در  زمانی معنای حقیقی 
جامعه اثرگذاری داشته باشد و امام خمینی 
که  چرا  است  زنده  واقعی  معنای  به  )ره( 
در  هم  و  کشور  داخل  در  هم  او  اثرگذاری 

عرصه بین الملل قابل مشاهده است.
معاون اول رییس جمهور افزود:  تا پیش از 
امام راحل و انقلاب اسلامی، نحوه مبارزه در 

تمامی کشوها مسلحانه بود اما امروز جوامع 
خمینی  امام  از  تأسی  با  کشورها  مردم  و 
)ره( به جای مبارزات مسلحانه، با تجمع و 
را در  اهداف خود  آزادی خواهی،  شعارهای 

برابر حکومت ها محقق می سازنند.
وی افزود: رهبر معظم انقلاب، فرهنگی را که 
ایجاد کرد توسعه داده و  امام خمینی)ره(   
سازماندهی کردند به نحوی که امروز شاهد 
نقاط  اقصی  در  مقاومت  فرهنگ  گسترش 

جهان هستیم.
نیز  کشور  پزشکی  نظام  سازمان  رییس 
فعالیت  سابقه  از  گزارشی  جلسه  این  در 
به  و  ارائه کرد  این سازمان  اعضای  تعداد  و 
سلامت  حوزه  دستاوردهای  برخی  تشریح 
تا  و گفت:  پرداخت  اسلامی  انقلاب  از  پس 
پزشکان کشور ۱۳ هزار  تعداد  سال ۱۳۶۲ 
نفر بود که این عدد امروز به ۱۶۲ هزار نفر 
رسیده ضمن آنکه با درنظر گرفتن ۶۰ هزار 
دانشجوی پزشکی، دستیاری و فوق تخصص 
انتظار می رود تا چند سال آینده این عدد به 

۲۲۰ هزار نفر برسد.
محمد رئیس زاده همچنین با بیان اینکه تا 
سال ۱۳۶۲ تعداد متخصصین کشور ۵ هزار 
نفر بود و این عدد امروز به بالای ۵۰ هزار نفر 
رسیده، خاطرنشان کرد: تا سال ۱۳۶۲ تعداد 
متخصصین زن در کشور ۷۷۰ نفر بود که 
امروز با رشد ۳۰ برابری به بیش از ۲۱ هزار 

نفر ارتقا یافته است.
رییس سازمان نظام پزشکی کشور همچنین 
با بیان اینکه امروز بیش از ۹۵ درصد زایمان 
های کشور با دسترسی به خدمات مطلوب 
دنیا  سطح  در  امروز  گفت:  شود  می  انجام 

میزان مرگ و میر زنان باردار ۲۰۰ در ۱۰۰ 
هزار نفر است و این در حالی است که این 
عدد در ایران به دلیل خدمات مطلوب حوزه 
بهداشت و درمان، ۲۰ در ۱۰۰ هزار نفر است.
وی با اشاره به انجام ۲۵۰ پیوند موفق قلب 
اطفال در کشور افزود: پیوند قلب اطفال در 
سال های  در  و  است  پزشکی  قله  حقیقت 
گذشته کودکان در صورت نیاز به این عمل 
محکوم به مرگ بودند که خوشبختانه امروز 
شاهد انجام موفقیت آمیز این عمل جراحی در 

سطح کشور هستیم.
رئیس زاده در ادامه با اشاره به برخی ضعف ها 
و کاستی ها در جامعه پزشکی تصریح کرد: 
عظیم  حجم  برابر  در  کاستی ها  و  نواقص 
دستاوردها و توفیقات حوزه بهداشت و درمان 
تلاش  حال  عین  در  اما  است  ناچیز  بسیار 
ما این است که کاستی ها و مشکلات حوزه 

سلامت روز به روز کاهش پیدا کند.
وی همچنین با اشاره به پرداختی نیروهای 
توجه  خواستار  تخصصی  دستیاران  و  طرح 
جامعه  معیشتی  وضعیت  ارتقاء  به  دولت 
سالانه  رشد  متوسط  افزود:  و  شد  پزشکی 
 ۱۵ اخیر  سالیان  طی  پزشکی  های  تعرفه 
درصد بوده و این در حالی است که میانگین 
رشد تورم ۲۸ درصد بوده است که جبران این 

کاستی نیازمند توجه و حمایت دولت است.
در این جلسه که رییس شورای عالی بیمه 
سازمان  معاونین  از  دیگر  برخی  و  سلامت 
داشتند،  حضور  نیز  کشور  پزشکی  نظام 
مسائل و مشکلات حوزه سلامت مورد بحث 
و تبادل نظر قرار گرفت و تصمیماتی نیز برای 

رفع این چالش ها اتخاذ شد.

در جلسه بررسی دستاوردها، چالش ها و راهکارهای حوزه سلامت؛

مخبر: متخصصان پزشکی در ۴۰ سال ۱۰ برابر شدند

اسلامی: 
برگزاری انتخابات مجلس 

در سه مرحله شبیه سازی می شود
سخنگوی ستاد انتخابات کشور از برگزاری سه مرحله 
مانور فناوری انتخابات با رویکرد نظارت بر برگزاری و 
در  اسلامی  داد.محسن  احراز هویت خبر  دستگاه های 
تشریح مانور دستگاه های احراز هویت و ثبت الکترونیکی 
برای  اظهار داشت:  اسفند  یازدهم  انتخابات  برای  رأی 
نخستین بار این مانور روز پنجشنبه - ۱۲ بهمن ماه - 
همزمان با آغاز جشن پیروزی انقلاب اسلامی برگزار شد 
و قرار است روز چهارشنبه - ۱۸ بهمن - و روز یکشنبه 
- ۲۹ بهمن - این مانورها ادامه یابد.وی اضافه کرد: در 
این مانورها برای شبیه سازی شعبه، رأی گیری انجام 
می شود که در آن دستگاه احراز هویت روشن می شود و 
رای دهنده صوری رأی می دهد سپس سیگنال شعبه، 
کارآمدی دستگاه و پاسخگویی سامانه را کنترل کرده 
و به نوعی سامانه زیر بار برده می شود تا امکان ارتباط 
با مرکز را شبیه سازی کنیم.سخنگوی ستاد  دستگاه 
انتخابات کشور تصریح کرد: همچنین تعداد دستگاه ها 
را به تدریج در سه مرحله به صورت آزمایشی افزایش 
تا  بار را بالا می بریم  می دهیم به این معنا که حجم 
بتوانیم به یک آزمایش جامع برسیم تا اگر با نواقصی 
با  مقابله  آمادگی  شدیم،  روبرو  انتخابیه  حوزه های  در 
آن را داشته باشیم و در نهایت بتوانیم رأی گیری را با 
کمترین آسیب اجرا کنیم.اسلامی در پاسخ به این سوال 
که در کدام شعب رای گیری آزمایشی انجام می شود، 
گفت: در هر مرحله از آزمایش، تعداد شعب را افزایش 
می دهیم تا به تدریج به تمام شعبی که سامانه را تعریف 
کرده ایم، برسیم. بر اساس آخرین آمار منتشر شده از 
سخنگوی شورای نگهبان، ۱۳ هزار و ۲۰۰ نفر از ثبت 
نام کنندگان، تاکنون تایید صلاحیت شده اند.دوازدهمین 
دوره انتخابات مجلس شورای اسلامی و ششمین دوره 

انتخابات خبرگان رهبری ۱۱ اسفند برگزار می شود.

عضو کمیسیون صنایع و معادن مجلس 
مطرح کرد؛

امنیت مرزها و تجارت ارزان؛ ۲ هدف 
گسترش روابط اقتصادی با ترکیه

عضو کمیسیون صنایع و معادن مجلس شورای اسلامی 
با ترکیه، امنیت  ایران  اقتصادی  گفت: گسترش روابط 
برای  را  تجارت  و  بازرگانی  هزینه های  کاهش  و  مرزها 
به  اشاره  با  دارد.لطف الله سیاهکلی  به همراه  دو کشور 
دستاوردهای سفر رئیس جمهور به ترکیه اظهار داشت: 
رویکرد دولت سیزدهم در گسترش روابط با کشورهای 
برای  اهتمام  و  اقتصادی  و  مختلف در سطوح سیاسی 
توسعه روابط در سطح منطقه و جهان قابل تقدیر است.
عضو کمیسیون صنایع و معادن مجلس تصریح کرد: نکته 
مهم دیگر تلاش و راهبرد دولت سیزدهم بر گسترش 
روابط با همسایگان است که ثمره این امر بالا رفتن امنیت 
مرزها و توسعه روابط اقتصادی و ایجاد رونق در این بخش 
است.سیاهکلی گسترش روابط اقتصادی با همسایگان را 
کم هزینه و مقرون به صرفه دانست و یادآورشد: توسعه 
روابط اقتصادی با کشوری همچون ترکیه که از جهات 
ما  برای  نیز  رود  می  شمار  به  مهمی  کشور  مختلف، 
دارای اهمیت است.وی تصریح کرد: توسعه شبکه ریلی 
و ترانزیتی با ترکیه که در سفر رئیس جمهور مورد تأکید 
قرار گرفت، می تواند زمینه ساز گسترش روابط اقتصادی 
با ترکیه باشد.عضو کمیسیون صنایع و معادن مجلس 
اظهار داشت: شبکه ریلی یک وسیله حمل و نقل ارزان 
و ایمن است و می تواند روابط اقتصادی ما را نه تنها با 
ترکیه بلکه با بخش اعظمی از کشورهای جهان گسترش 
دهد به گونه ای که کشورهای مختلف جهان به خدمات 
ریلی و ترانزیتی کشور ما نیاز داشته باشند و با توجه 
می  ریلی  شبکه  توسعه  ایران،  جغرافیایی  موقعیت  به 
تواند ما را به یک هاو لجستیکی در منطقه تبدیل کند.
سیاهکلی یادآورشد: گسترش روابط اقتصادی با ترکیه 
امنیت مرزها و کاهش هزینه های بازرگانی و تجارت را 
برای دو کشور به همراه دارد.آیت الله سید ابراهیم رئیسی 
چهارشنبه - چهارم بهمن ماه - بعد از برگزاری جلسه 
به  اقتصادی و  هیأت دولت در رأس هیأتی سیاسی - 
و  ایران  عالی همکاری های  در شورای  منظور شرکت 
ترکیه عازم آنکارا شد.در این سفر تعدای از وزرا و اعضای 
وزیر  وحیدی،  احمد  جمله  از  سیزدهم  دولت  کابینه 
کشور، مهرداد بذرپاش وزیر راه و شهرسازی، جواد اوجی 
وزیر نفت، حجت الله عبدالملکی مشاور رئیس جمهور و 
دبیر شورای عالی مناطق آزاد، محمدعلی نیکبخت وزیر 
جهاد کشاورزی، محمد مهدی اسماعیلی وزیر فرهنگ 
بانک  کل  رئیس  فرزین  محمدرضا  اسلامی،  ارشاد  و 
مرکزی و حسین امیرعبداللهیان وزیر امور خارجه که از 
نیویورک مستقیما به آنکارا سفر کرده بود و همچنین 
حجت الاسلام سیدمحمدرضا میرتاج الدینی از اعضای 
گروه دوستی پارلمانی ایران و ترکیه، رئیس جمهور را 
همراهی کردند.حضور در هشتمین نشست شورای عالی 
همکاری های ایران و ترکیه، امضای ۱۰ سند همکاری، 
نشست مشترک با تجار و فعالان اقتصادی ایران و ترکیه و 
دیدار با ایرانیان مقیم این کشور از جمله برنامه های رئیس 

جمهور در این سفر یک روزه و فشرده بود.

پریا حاجیان: مدیر عامل سازمان تأمین 
سن  افزایش  قانون  گفت:  اجتماعی 
بازنشستگی اگر ابتدای سال آینده ابلاغ 

شود، اجرا خواهد شد.
سازمان  عامل  مدیر  موسوی  میرهاشم 
تأمین اجتماعی در نشست خبری ضمن 
آرزوی پیروزی مردم غزه اظهار داشت: 
رژیم  نابودی  شاهد  زودی  به  شاالله  ان 

صهیونیستی خواهیم بود.
از  درصد   ۷۴ اینکه  به  اشاره  با  وی 
تأمین  پوشش  تحت  ایران  جمعیت 
 ۲۰ انقلاب  قبل  افزود:  اند،  اجتماعی 
درصد جامعه ۳۵ میلیونی تحت پوشش 
بیمه تأمین اجتماعی بود. همچنین قبل 
انقلاب ۲۰ مرکز درمانی بود ولی امروز 
فوق  و  تخصصی  درمانی  مرکز   ۴۰۴
تخصصی و بیمارستان تأمین اجتماعی 

فعال است و توسعه در حال ادامه است.
بیمه  پوشش  تحت  مردم  درصد   ۱۰۰

درمانی
اجتماعی  تأمین  سازمان  عامل  مدیر 
گفت: در دو سال و نیم گذشته اقدامات 
خوبی صورت گرفته است. اوایل امسال 
طبق دستور رئیسی ۱۰۰ درصد مردم 
تحت پوشش بیمه درمانی بیمه سلامت 
این  و  هستند  و…  اجتماعی  تأمین  و 

دستاورد بزرگی است.
تأمین  کرد:  نشان  خاطر  موسوی 
اجتماعی هم اجتماعی و اقتصادی است 
خدمات  بیمه،  مثل  حوزه هایی  در  و 
خریدار  و  دارد  فعالیت  و…  درمانی 

 ۹ و  است  سلامت  خدمات  راهبردی 
هلدینگ بزرگ فعال است و در اقتصاد 

خرد و کلان تأثیر گذار است.
امسال ۲۶ هزار کارگاه تولیدی از شرایط 

تعدیل خارج شد
وی یادآور شد: ۴۷ میلیون تحت پوشش 
بیمه تأمین اجتماعی اند و یک میلیون 
و ۳۰۰ کارگاه را تحت پوشش بیمه ای 
تأمین  حمایت  با  همچنین  داریم. 
اجتماعی امسال ۲۶ هزار کارگاه تولیدی 

از شرایط تعدیل خارج شده است.
اجتماعی  تأمین  سازمان  عامل  مدیر 
هزار  و ۲۰۰  میلیون  یک  روزانه  گفت: 
خدمت سرپایی و ۱۳ هزار خدمت روزانه 
بستری در حوزه درمان صورت می گیرد.

برخی بحران سازی افراطی می کنند
موسوی ادامه داد: صندوق ها از چالش ها 
است و ما روی این موضوع و مدیریت 
البته  کرده ایم.  راهبردی  تمرکز  بهینه 
می کنند.  افراطی  سازی  بحران  برخی 
به نظر ما سیر طبیعی همه صندوق ها 
دارند و دوران های مختلف کودکی، بلوغ 
و سالمندی دارند و از تجربه کشورهای 

مختلف استفاده می کنیم.
کسری شدید ۴ تا ۵ هزار میلیارد تومانی 

در صندوق تأمین اجتماعی
وی اعلام کرد: ناترازی شدید و کسری 
در  تومانی  میلیارد  هزار  تا ۵  شدید ۴ 
بودیم  مواجه  اجتماعی  تأمین  صندوق 
و استقراض بی رویه صورت گرفته بود 
بانک  از  تومان فقط  میلیارد  ۱۰۶ هزار 

رفاه استقراض صورت گرفته بود و این 
بیمه شده  تعداد  بود. همچنین  چالش 
نسبت بازنشسته در حال تغییر است و 

ضریب پشتیبانی در حال کاهش است.
اجتماعی  تأمین  سازمان  عامل  مدیر 
بازنشستگی ها  درصد   ۵۳ کرد:  اعلام 
پیش از موعد است و بار مالی سنگینی 
اساس  بر  لذا  کرده  وارد  صندوق ها  به 
اقتضای تحولات اجتماعی و افزایش امید 

به زندگی باید تغییرات رخ می داد.
هزار   ۴۵ جاری  سال  درآمدی  رکورد 

میلیارد تومان
شرایط  در  اینکه  به  اشاره  با  موسوی 
لازم  تحولی  رویکرد  لذا  نیستیم  عادی 
بود، افزود: ۸ هدف راهبری مانند توانمند 
سازی صندوق، توسعه صندوق، هوشمند 
سازی و… مد نظر بوده است و رکورد 
میلیارد  هزار   ۴۵ جاری  سال  درآمدی 
را  مسیر  سابق  مثل  اگر  و  بوده  تومان 
به  میلیاردی  هزار   ۵ کسری  می رفتیم 

شدت افزایش می یافت.
ابر بدهکار و ابر طلب کار سازمانی هستیم

ابر  و  بزرگ ترین  اینکه  به  اشاره  با  وی 
اجتماعی  تأمین  سازمان  ترین  بدهکار 
دولت،  این  در  کرد:  اعلام  است،  بوده 
از  تومان(  میلیارد  )هزار  همت   ۲۴۰
انباشته شده پرداخت شده است.  بدهی 
البته تأمین اجتماعی ابر طلب کار هم 

هست و باید اقدامات لازم صورت گیرد.
مدیر عامل سازمان تأمین اجتماعی افزود: 
۱,۳۰۰ میلیارد تومان هزینه کنونی بیمه 

آن  پرداخت  حال  در  که  است  بیکاری 
هستیم. همین ۲۱۰ کلینیک دیابت و 
فشار خون راه اندازی و ۷۸ پروژه عمرانی 

در این دولت مد نظر قرار گرفت.
سن  افزایش  قانون  اجرای  احتمال 

بازنشستگی از ابتدای سال جدید
موسوی درباره افزایش سن بازنشستگی 
اظهارداشت: افزایش سن بازنشستگی با 
امید  سن  اجتماعی،  تحولات  به  توجه 
صندوق ها  ناپایدار  شرایط  و  زندگی  به 

ضرورت دارد و تصمیم حاکمیتی است.
باید  موضوع  این  اینکه  به  اشاره  با  وی 
البته  آغاز می شد، گفت:  سه دهه قبل 
اصلاحات باید همه جانبه باشد همچنین 

قانون اختیاری و اجرای آن کند است.
انعطاف  قانون  این  اینکه  بیان  با  وی 
 ۲۸ که  کسانی  برای  مثلًا  گفت:  دارد، 
تا ۳۰ سال سابقه دارند، تغییر در سن 

بازنشستگی نیست.
اجتماعی  تأمین  سازمان  عامل  مدیر 
بازنشستگی  سن  افزایش  قانون  گفت: 
اجرا  ابلاغ شود،  آینده  ابتدای سال  اگر 

خواهد شد.
زمان پرداخت عیدی بازنشستگان

که  پرسش  این  به  پاسخ  در  موسوی 
عیدی بازنشستگان تأمین اجتماعی چه 
زمان  گفت:  می شود؟  پرداخت  زمانی 
تأمین  بازنشستگان  عیدی  جزئیات  و 
باید  و  نیست  مشخص  هنوز  اجتماعی 
تأمین مالی شود اما تلاش می کنیم در 

زمان مشخص پرداخت کنیم.

موسوی اعلام کرد؛

احتمال اجرای قانون افزایش سن بازنشستگی از ابتدای سال جدید

رئیس کمیسیون صنعت و معدن مجلس:
به ۴۰ برابر شدن عوارض صادرات ایراد 

وارد است
شورای  مجلس  معدن  و  صنعت  کمیسیون  رئیس 
مواد  صادرات  عوارض  بودن  برابر   ۴۰ به  اسلامی 
اکبری  دانست.عزت الله  وارد  ایراد  خام  نیمه  و  خام 
تالارپشتی، رئیس کمیسیون صنعت و معدن مجلس 
نشست  هجدهمین  و  یکصد  در  اسلامی  شورای 
گفت:  خصوصی  بخش  و  دولت  گفت وگوی  شورای 
وضع عوارض صادراتی ۲۰ درصدی بر صادرات مواد 
خام و نیمه خام یعنی ۴۰ برابر شدن عوارضی که نیم 
درصد وضع شده بود. وی ادامه داد: بخش خصوصی 
می تواند به قدری ارز تولید کند که بانک مرکزی به 
دنبال آن باشد و همچنین بخش خصوصی می تواند 
بیشترین درآمد و اشتغال و ارزآوری را داشته باشد. 
به گفته رئیس کمیسیون صنعت و معدن مجلس، 
فلسفه وجودی مالیات تامین هزینه های دولت و تامین 
مالیات  نتوانند  افذاد  اگر  بنابراین  است  زیرساخت ها 

پرداخت کند هیچ یک از اینها محقق نمی شود.

وزیر کشور: 
مشارکت در انتخابات شرط ضروری 

یک جامعه قوی است
وزیر کشور گفت: مشارکت شرط ضروری یک جامعه قوی 
است که همه ظرفیت ها را بشناسد، استعداد یابی کند و 
جامعه  که  شود  موضوعی  وارد  ظرفیتی  هر  با  متناسب 
نیاز دارد.احمد وحیدی وزیر کشور در همایش منتخبین 
تشکل های مردم نهاد در شوراهای توسعه و حمایت سراسر 
کشور، گفت: باید اعتراف کنیم به دلیل اینکه اقتصاد ما به 
موقع مردمی نشد،اقتصادمان به آن مقداری که مایل بودیم 
پیشرفت نکرد و این به دلیل آن بود که نقش مردم یک 
مقداری کمرنگ شد و لذا بعضی از تفکرات دولتی سازی 
سبب شدکه ان حضور همه جانبه پیدا نشود. وی افزود: در 
علم و فناوری هم اگر مردم، دانشمندان و شرکت های دانش 
بنیان در میدان نبودند علم و فناوری به این میزان رشد 
نمی کرد. اگر بنا بود دستگاه های دولتی و رسمی متکفل 
امر پیشرفت دانش باشند به تنهایی نمیتوانست به سرانجام 
برسد.وزیر کشور با بیان اینکه امروزه در حوزه های علم و 
صنعت  در  کرد:  اظهار  داشته ایم،  خوبی  پیشرفت  دانش 
دفاعی که یکی از حساس ترین صنایع ما است هم با کمک 
شرکت هایی که همکاری میکنند در بخش دفاع که بسیار 
زیاد هستند باعث توسعه و پیشرفت در این حوزه شده است.  
وحیدی تأکید کرد: اصل اعتقاد به مردم و مشارکت مردم در 
همه امور یک آموزه قطعی و جدی انقلاب و نظام است.وی 
با تأکید بر اینکه در نظام اسلامی مردم، پایه و اساس همه 
چیز هستند، گفت: در همه فعالیت ها مردم نقش محوری و 
تعیین کننده دارند،  در مسائلی همچون امنیت و دفاع  که 
مسائل حساسی است، مردم نقش قطعی دارند یعنی در این 
دو مسئله مهم اگر مردم حضور، مشارکت و کمک نداشتند 
لذا به نتیجه نمی رسید.   وزیر کشور با اشاره به اینکه حضور 
مردم در همه مسائل پر اهمیت است، بیان کرد: هر جا که 
مردم حضور و مشارکت دارند مسائل به خوبی و به سرعت 
حل می شود، اگر حضور مردم و شرکت ها که همه مردمی 
نمی  پیشرفت  مقدار  این  فناوری  و  علم  در  نبود  هستند 
کردیم، بنابراین ساختن ایران عزیز بدون یک جامعه قوی، 
شدنی نیست.وحیدی ادامه داد: چند سال پیش مقام معظم 
رهبری استحکام ساخت درونی قدرت را مطرح فرمودند و 
شما وقتی به باطن این کلام مراجعه می کنید می بینید جز 
از طریق یک جامعه قوی صورت نمی گیرد.وی با تأکید بر 
اینکه ایران قوی نیاز به یک جامعه قوی دارد، گفت: جامعه 
قوی نیاز به یک انسجام دارد، انسجام نیز نیاز به ارتباط دارد 
و ارتباط در بستر مشارکت اتفاق می افتد.وزیر کشور عنوان 
کرد: مشارکت شرط ضروری یک جامعه قوی است که همه 
ظرفیت ها را بشناسد، استعداد یابی کند و متناسب با هر 
ظرفیتی وارد موضوعی شود که جامعه نیاز دارد.وحیدی 
گفت: رتبه بندی تشکل ها این را برای ما به ارمغان خواهد 
آورد که یک مسابقه مثبت برای دستیابی به اهداف بلند 
بین تشکل ها ایجاد شود تا برای جامعه مؤثر و مفید باشد و 
دستیابی های خوبی به اهداف بلند داشته باشد.وی با بیان 
اینکه مسئولیت تشکل های مردم نهاد برای حرکت مردمی 
در جهت منافع جامعه سنگین است، خاطرنشان کرد: تشکل 
باید برای یک هدف متعالی باشد. وزارت کشور به حرکت 
درآوردن این دریای بزرگ مردمی در فعالیت اجتماعی از 
مسیر تشکل های مردم نهاد را از وظایف خود می داند.وزیر 
کشور فعالیت تشکل های مردمی را آنگاه سیاسی دانست 
که در قالب حمایت از یک جریان خاص وارد عمل شوند و 
گفت:  فعالیت تشکل های مردم نهاد، یک فعالیت اجتماعی 
عنوان  به  انتخابات  در  برای حضور  مردم  تشویق  و  است 
مهم ترین واقعه کشور برای تعیین سرنوشت هم یک کار 
اجتماعی محسوب می شود.وحیدی در پایان با بیان اینکه 
در انتخابات ۱۱ اسفندماه امسال، تشکل ها نقش مهمی در 
ایجاد مشارکت مردمی دارند، تصریح کرد: حرکت اجتماعی 
اهمیت دارد و تشکل ها باید بتوانند ظرفیت مردمی را در 

جهت منافع مردم و ملت به حرکت درآورند.

حاجی بابایی: 
مشارکت بیشتر در انتخابات اقتدار 

ملی را افزایش می دهد
و  بودجه  برنامه،  کمیسیون  رئیس  میری:  فاطمه  سیده 
اقتدار  ارکان  مهمترین  از  یکی  گفت:  مجلس  محاسبات 
انتخابات است و  ایران حضور مردم در  جمهوری اسلامی 
هر میزان این مشارکت گسترده تر باشد اقتدار ملت افزایش 
پیدا می کند.حمیدرضا حاجی بابایی رئیس کمیسیون برنامه، 
بودجه و محاسبات مجلس شورای اسلامی با اشاره به اهمیت 
حضور حداکثری آحاد مردم در انتخابات و تأکید مقام معظم 
رهبری به این مهم، گفت: یکی از مهمترین ارکان اقتدار 
جمهوری اسلامی ایران حضور مردم در انتخابات است و هر 
میزان این مشارکت گسترده تر باشد اقتدار ملت افزایش پیدا 
می کند.وی با بیان اینکه افزایش اقتدار ملی سبب افزایش 
امنیت ملی می شود، افزود: افزایش امنیت ملی سبب افزایش 
فرهنگ و نظام اجتماعی می شود به گونه ای که مشکلات 
برنامه،  کمیسیون  شد.رئیس  خواهد  حل  بهتر  شیوه  به 
بودجه و محاسبات  با اشاره به اینکه حل مشکلات کشور 
به شیوه بهتر سبب افزایش تعامل بین المللی با جمهوری 
اسلامی می شود، عنوان کرد: در افزایش تعامل بین المللی 
نظام جمهوری  علیه  توطئه ها  و  نقشه کشی  ها  دشمنی ها، 
اسلامی ایران کاهش پیدا می کند.حاجی بابایی اظهار کرد: 
دولت، مجلس و به طور کلی نظام جمهوری اسلامی ایران با 
افزایش اقتدار، امنیت، تعامل بین المللی موقعیت ویژه ای پیدا 
خواهد کرد و قادر  به حل مشکلات به شیوه راحت تر خواهند 
بود.وی  با بیان اینکه حضور حداکثری مردم در انتخابات 
از مهمترین دلایل تأثیر گذاری بر امور کشور است، ادامه 
داد: حضور حداکثری مردم در بحث تورم، گرانی، سرمایه 
گذاری، صادرات و واردات تأثیرگذار است به همین سبب 
دشمن تمام تلاش خود را برای کمرنگ کردن حضور مردم 
انجام می دهد.رئیس کمیسیون برنامه، بودجه و محاسبات  
تأکید کرد: دشمنان به شکل ها و شیوه های گوناگون در حال 
طراحی برای جلوگیری از حضور گسترده مردم در انتخابات 
هستند. آنها قصد دارند که با عدم حضور مردم برای جمهوری 
اسلامی ایران به جای اقتدار، ضعف ایجاد کنند اقتصاد کشور 
را با مشکل روبرو کنند و با ایجاد توطئه از آن ضعف برای 
دست درازی به کشور استفاده کنند اما همیشه با شکست 
مواجه می شوند. حاجی بابایی تصریح کرد:  برای اینکه حضور 
گسترده مردم را در این مهم،  انتخابات پیش رو داشته باشیم 
باید دولت، مجلس و تمام نهادها با مردم صادق و گرمتر  
باشند. مسائل را صادقانه با مردم  بیان کنند.وی تأکید کرد: 
حضور حداکثری مردم در انتخابات نیاز به حضور حداکثری 
کاندیدا دارد ما باید سعی کنیم تا جایی که ممکن است 
انتخابات داشته  با سلایق گوناگون در  کاندیداهای متنوع 
باشیم. افرادی که می توانند حضور و مشارکت حداکثری را 

بهتر معنا کنند. با ایجاد شرایط از آنها استفاده شود.

گفت:  نخبگان  به  خطاب  جمهور  رئیس 
شما عزیزانی که موفق به کسب رتبه علمی 
شده اید نباید در این جایگاه متوقف شوید 
آنها  از  و  کرده  خدمت  مردم  به  باید  بلکه 

گره گشایی کنید.
آیت الله سید ابراهیم رئیسی در آیین تجلیل 
و  المپیادهای علمی جهانی  آوران  از مدال 
جشن احیای باشگاه دانش پژوهان جوان با 
تهنیت ایام دهه مبارک فجر و تبریک به همه 
مدال آوران و مربیان و اساتید و خانواده آنان 
اظهار داشت: از همه کسانی که در احیای 
باشگاه دانش پژوهان نقش داشتند، تشکر 
می کنم.  امروز در واقع هم تجلیل از مقام 
مدال آوران المپیادهای جهانی است و هم 

به طور رسمی این باشگاه بهره برداری شد.
اینکه  به  اشاره  با  ادامه  در  جمهور  رئیس 
انقلاب اسلامی توجه به علم افزایی، معرفت 
افزایی و ارتقا علم را همواره مورد تاکید قرار 
عنوان  به  بزرگورار  امام  افزود:  است،  داده 
رهبر این انقلاب، خود یک عالم فرزانه بود 
که اثرات علمی ایشان کاملا قابل مشاهده 
است به گونه ای که با وجود سن و سال بالا 
و اشتغال فراوانی که داشتند، ۵۰ جلد کتاب 
فقهی، فلسفی، کلامی، عرفانی و اخلاقی که 
به عنوان مرجع است،  و  ارزشمند  هر یک 

نوشته اند.
آیت الله رئیسی با تاکید بر اینکه امام راحل 
شخصیتی بودند که در حوزه علم و دانش 
کرد:  عنوان  داشتند،  خلاقیت  و  نورآوری 
امروز نیز سکاندار این انقلاب و پرچمدار آن، 
یک عالم فرزانه است که همواره به رشد و 
پیشرفت علم و دانش در کشور تاکید می 

کند.
بیش از ۱۰۰ هزار عضو هیات علمی و مراکز 

علمی و پژوهشی داریم
وی ادامه داد: اگر مراکز علمی قبل از انقلاب 
با اکنون را مقایسه کنیم متوجه می شویم آن 
زمان چه تعداد دانشگاه و دانشجو داشتیم و 

اکنون چه تعداد است.

رئیس جمهور در بیان مقایسه وضعیت علمی 
امروز  انقلاب گفت:  از  بعد  و  ایران در قبل 
بیش از ۱۰۰ هزار عضو هیات علمی و مراکز 
علمی و پژوهشی داریم. از نظر تعداد مقالات 
در سال ۵۶  ما ۵۰۰ مقاله داشتیم که امروز 

به ۷۸ هزار مقاله رسیده است.
آیت الله رئیسی افزود: ما در قبل از انقلاب 
مجله بین المللی نداشتیم اما امروز بیش از 

۳۰۰ مجله بین المللی داریم.   
وی اظهارداشت: شرایط امروز ما از ارتقا علم 
و رتبه علمی موجود در کشور حکایت دارد 
انقلاب  که  است  آن  دهنده  نشان  این  که 
به علم، عالم، معرفت افزایی، علم آموزی و 

بکارگیری این علم و دانش توجه دارد.
رئیس جمهور به تاکیدات رهبر معظم انقلاب 
در توجه به دانش بنیان ها اشاره کرد و گفت: 
معنی تاکید رهبری به اینکه کارها باید دانش 
بنیان باشد، این است دانشی که در مدرسه 
و دانشگاه آموخته می شود، باید در عرصه 
اجرا پیاده و کارها علم پایه و فناور پایه شود.

آیت الله رئیسی افزود: کاری ارزش دارد که 
علم پایه باشد و رهبر انقلاب همواره به رشد 
شرکت های دانش بنیان تاکید دارند تا علم 
آثار خود را در عرصه زندگی انسان نمایان 
و  عالم  علم،  به  توجه  داد:  ادامه  کند.وی 
دانشمندان در این کشور به عنوان یک محور 
و موضوع قابل توجه است. ظرفیت هم بسیار 

بالاست .
مدال آوران المپیادی نباید به کسب جایگاه 

علمی اکتفا کنند
رئیس جمهور در ادامه با بیان اینکه جوانان 
عرصه های  در  می توانند  کشور  نوجوانان  و 
داخلی و خارجی افتخار آفرین شوند، گفت: 
امکان حضور در عرصه های مختلف علمی و 
کسب افتخار وجود دارد تا پرچم جمهوری 
ملی  سرود  و  برافراشته  ایران  اسلامی 

جمهوری اسلامی ایران نواخته شود.
آیت الله رئیسی با تاکید بر اینکه افتخارات 
جوانان این کشور باید همواره مورد تکریم و 

تجلیل قرار گیرد، یادآور شد: باید این افتخار 
هم حفظ و هم ارتقاء داده شود و صاحبان 
مقام علمی به این درجه و یا کسب مدال 
حتما  باید  بلکه  نکنند.  اکتفا  نقره  و  طلا 
برای خود و جامعه  را  تعالی  مسیر رشد و 
ادامه دهند تا کشور از موهبات این علم و 
دانش برخوردار شود.وی با بیان اینکه باید 
جامعه از دانش جوانان برخوردار و بهره مند 
به یک شغل و  اینکه  نه  شود، عنوان کرد: 
درآمدی در شرکت های دولتی و غیردولتی 
اکتفا کنید و از نقش آفرینی در جامعه غافل 
شوید. به عبارتی در این باره عملکرد ما بسیار 

مهم است.
رئیس جمهور توجه به حل مساله و کمک 
و  دانست  مهم  بسیار  را  مردم  و  جامعه  به 
تصریح کرد: ممکن است مدتی انسان دارای 
مشکلاتی شود و به دنبال حل مساله خود 
در  تاثیرگذار  و  موثر  افرادی  باید  اما  برود، 
جامعه باشیم تا نظام مسائل کشور را حل 

کنیم.
آیت الله رئیسی با اشاره به حرفه معلمی و 
استادی که در حوزه خود در جامعه تاثیرگذار 
است، گفت: شاگرد پروری و نخبه پروری در 
جامعه اهمیت بالایی دارد. به عبارتی عزیزانی 
که امروز موفق به کسب رتبه علمی و کسب 
متوقف  جایگاه  این  در  نباید  شدید،  مدال 
شوید. بلکه باید تلاش کنید که چگونه از این 
جایگاه علمی برای مردم سبب خدمت و گره 

گشایی ایجاد کنید.
نظریه پردازی و سخنان نو، راهی مهم برای 

حل نظام مسائل کشور است
وی عرصه نوآوری، خلاقیت و نظریه پردازی 
را بسیار مهم دانست و یادآور شد: پیشینیان 
آنها  جایگاه  و  گفتند  ارزشمندی  سخنان 
باید حتما همان  محفوظ است. ولی آیا ما 
سخن را بگوییم، یا اینکه می توانیم با تکیه 
بر مبانی استوار، سخنان نو، حرف جدید و 

نظریه متفاوتی ارائه دهیم؟
از  ادامه داد: در رصد برخی  رئیس جمهور 

دانشمندان می بینید که جایگاه علمی آنها 
از اساتید خود برتر شده است. یعنی وقتی 
کتاب او را می خوانید، متوجه حرف های نو 
استاد  کتاب  در  سخنان  این  که  می شوید 

نیست.
داد:  توضیح  مثالی  با ذکر  رئیسی  الله  آیت 
به عنوان نمونه سخنانی از علامه طباطبایی 
داریم که این سخنان را ایشان بیان نکرده 
زمان،  این  در  علامه  شاگردان  از  یا  است، 
آثاری داریم که در سخنان علامه این سخنان 

نیست.
وی گفت: ضمن احترام به شان استاد، باید 
توجه داشت که راه نظریه پردازی و سخنان 
نو، اندیشه کردن و فکر کردن در مکان هایی 
همچون باشگاه دانش پژوهان جوان که هدف 
آن گردآوری اندیشه ها و تبادل سخنان برای 

خلق فکر نو و نظریه جدید است، باز است.
عبارتی  به  کرد:  تصریح  جمهور  رئیس 
بسیاری از نظام مسائل کشور می تواند مقابل 
شما قرار گیرد که پیشینیان موفق به ایجاد 
راه حلی برای آن نشدند. اما شما می توانید 
این مساله را حل کنید که این موضوع نماد 

"ما می توانیم" در عرصه علم و دانش است.
آیت الله رئیسی بیان داشت: »ما می توانیم« 
در زندگی مردم و در عرصه علم و دانش، 
برق  و  آب  کشاورزی،  معدن،  و  صنعت 
عرصه  در  و  کند  ایجاد می  مثبت  تاثیرات 
های مختلف هم همواره »ما می توانیم« را 

ثابت کرده ایم.
وی خطاب به  نخبگان گفت: شما می توانید 
این  و  کنید  صعود  برتر  علمی  جایگاه  در 
باشگاه دانش پژوهان جوان هم یک باشگاه 
اندیشه ورز و هم برای علم آموزی ، مهارت 

افزایی و به کار گیری دانش است.  
این  فقط  المپیادها  افزود:  جمهور  رئیس 
نیست که بخواهیم از آموخته ها و فرمول 
ها بهره ببریم، بلکه باید بتوانیم آنها را به کار 
مهارت  به  نیاز  بکارگیری هم  این  و  بگیرم 

دارد.

در آیین تجلیل از مدال آوران المپیادهای علمی جهانی؛

رئیس جمهور خطاب به نخبگان: متوقف نشوید
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رضایی:
برنامه اعزام زایران عمره بازبینی و 

سفر عمره آغاز می شود
سیده فاطمه میری: معاون امور حج و عمره سازمان حج و 
زیارت با اشاره به مثبت بودن ارزیابی سعودی از سفر به ایران، 
گفت: سازمان حج و زیارت برنامه اعزام را بازبینی و سفر عمره 
را آغاز می کند.غلامرضا رضایی معاون امور حج و عمره سازمان 
حج و زیارت اظهار کرد: نتیجه سفر هیأت عربستانی به ایران 
و ارزیابی های آنها از فرودگاه ها و هواپیماها، مثبت بوده است، 
جدول جدید اعزام زائران، بازبینی، زمان بندی و سپس اعلام 
را  اعزام  برنامه  زیارت  و  افزود: سازمان حج  خواهد شد.وی 
بازبینی و سفر عمره را آغاز می کند.معاون امور حج و عمره 
سازمان حج و زیارت اضافه کرد: علاوه بر این سعی می شود از 
ظرفیت ماه رمضان تا جایی که اجازه می دهد، استفاده کنیم.

به گفته رضایی، ۴۰ هزار نفر برای عمره نام نویسی کرده بودند 
که تاکنون ۶ هزار نفر از آنها انصراف داده اند.قرار بود نخستین 
کاروان زائران عمره مفرده ۱۳ دی راهی عربستان شوند، اما به 
علت صادر نشدن مجوز از جانب عربستانی ها برای برقراری 
پروازهای عمره، به ۲۴ دی موکول شد که در این تاریخ نیز 
برقراری سفر عمره به دلیل اختلافات فنی میان سازمان های 

هواپیمایی ایران و عربستان، انجام نشد.

گروه سلامت: پویش ملی اطلاع رسانی تغذیه 
سالم امسال با هدف اطلاع رسانی در خصوص 
مصرف نمک تصفیه شده ید دار و ارتقا دانش 
در  لبنیات  و  شیر  خصوص  در  جامعه  آحاد 
راستای افزایش مصرف لبنیات از یکم بهمن 
آغاز شده است و تا پانزدهم این ماه ادامه دارد؛ 
بر این اساس هفته نخست این برنامه به کاهش 
مصرف نمک و توصیه به مصرف مناسب نمک 

ید دار اختصاص دارد.
کردن  ملموس تر  برای  بهداشت  وزارت 
مخاطرات ناشی از مصرف نمک برای گروه های 
را  رو  پیش  هفته  روزهای  جامعه،  مختلف 
نامگذاری کرده است تا نهادها و دستگاههایی 
که در امر اطلاع رسانی و فرهنگ سازی فعالیت 
دارند، متناسب با آن به شهروندان هشدارهای 
لازم را بدهند؛ بر این اساس اسامی روزهای یکم 

تا هفتم بهمن به شرح زیر است:
یکم بهمن ماه - نمک کم بخورید، اما نمک 

مصرفی حتما تصفیه شده یددار باشد.
دوم بهمن ماه - نمک دریا و نمک های تصفیه 

نشده موجب سرطان می شود.
معده،  سرطان  زیاد،  نمک   - ماه  بهمن  سوم 
پوکی استخوان و پرفشاری خون را به شما هدیه 

می دهد.
چهارم بهمن ماه - نمک فقط نمک غذا نیست، 

مراقب نمک پنهان هم باشید.
پنجم بهمن ماه - نمک یددار تصفیه شده را به 

مقدار کم در آخر پخت به غذا اضافه کنید.
یا سفره  میز  نمکدان سر   - ماه  بهمن  ششم 

نیاورید.
هفتم بهمن ماه - نمک های رنگی )صورتی، آبی 
و بنفش( و سنگ نمک سلامتی شما را به خطر 

می اندازند.
دیابت و فشارخون؛ عامل عمده بیماری  های 

قلبی و عروقی
اینکه چرا متولیان امر سلامت، نمک را به عنوان 
ناسالم شهروندان  از عوامل اصلی تغذیه  یکی 
انتخاب کرده اند، پاسخ روشنی دارد؛ دیابت و 
بیماری های  عمده  عامل  خون  پرفشاری 
غیرواگیر از جمله بیماری  های قلبی و عروقی 
هستند که ارتباط مستقیمی با مصرف قند و 
این  برای کنترل  دلیل  به همین  دارند  نمک 
بیماری  ها باید سبک تغذیه اصلاح و فعالیت 

بدنی افزایش یابد.
دکتر حسین فرشیدی معاون وزیر بهداشت در 
این ارتباط می گوید: کنترل مصرف نمک بسیار 
تشدیدکننده  نمک  که  چرا  است،  مهم 
فشارخون و سایر بیماری های وابسته است؛ در 
بسیاری از کشورها کاهش مصرف نمک آغاز 
شده و در کشور ما نیز این فرهنگ سازی باید 

انجام شود.
مصرف بیشتر نمک علاوه بر ایجاد مشکل فشار 
خون با افزایش خطر ابتلا به دیابت نوع ۲ مرتبط 

است
بین  در سطح  تازگی  به  که  مطالعه ای  نتایج 
المللی منتشر شده نیز همین امر را تایید کرده 
است؛ این تحقیق که در نشریه مایو کلینیک 
منتشر شده، نشان می دهد مصرف بیشتر نمک 
به دیابت نوع ۲ مرتبط  ابتلا  افزایش خطر  با 
است.البته پیش از این مشخص شده بود که 
محدود کردن مصرف نمک می تواند خطر ابتلا 
را  فشار خون  و  عروقی  قلبی  بیماری های  به 
کاهش دهد اما این مطالعه برای نخستین بار 
نشان می دهد که حذف نمکدان از روی میز 
می تواند به پیشگیری از دیابت نوع ۲ نیز کمک 

کند.
سرطان زایی نمک دریا و سنگ نمک

مشکل ناشی از مصرف نمک تنها به مصرف آن 
در حد استاندارد محدود نمی شود؛ این چاشنی 
غذا انواع مختلفی دارد که بسیاری از آنها برپایه 
اطلاعات نادرست به سفره غذای ایرانیان راه پیدا 
کرده اند؛ در این رابطه می توان به مصرف نمک 
برخی  که  کرد  اشاره  نمک  سنگ  یا  و  دریا 
نمک های  نوع  این  که  باور  این  با  هموطنان 
های  نمک  از  سالمتر  و  بهتر  نشده،  تصفیه 
کارخانه ای است، به مصرف آن روی آورده اند در 
حالی که به دلیل تصفیه نشدن سنگ نمک و 
همچنین نمک دریا خطر مسمومیت در کمین 

این قشر قرار دارد.
وزارت  جامعه  تغذیه  بهبود  دفتر  مدیرکل 
بهداشت با هشدار نسبت به مصرف زیاد نمک 
در ایرانی ها، بر لزوم مصرف نمک یددار تاکید 
کرده است؛ او می گوید: طبق تحقیقات صورت 
حد  برابر   ۲ ایران  در  نمک  مصرف  گرفته 

استاندارد است.
دکتر احمد اسمعیل زاده به مردم توصیه کرد، 
استفاده از نمک طعام در غذا و استفاده از نمک 
در سر سفره غذا را کاهش دهند و همان میزان 

کم مصرف هم از نوع نمک یددار و تصفیه شده 
باشد.

نمک  و  دریا  نمک  نمک،  سنگ  از  استفاده 
سنگین  فلزات  زیادی  مقدار  حاوی  صورتی 
سرطان زا هستند و سنگ کلیه ایجاد می کنند

سال  در ۴۰  و  دارد  کمی  ید  ایران  »خاک 
گذشته یکی از برنامه های موفق وزارت بهداشت 
ریشه کنی کمبود ید در کشور به دنبال اجرای 
برنامه غنی کردن نمک با ید بوده است«؛ این 
موضوع را اسمعیل زاده مطرح می کند و توضیح 
اساس  بر  دارو  و  غذا  سازمان  می دهد: 
استانداردهای موجود به هیچ کارخانه ای اجازه 
تولید نمک بدون فرایند تصفیه کردن و اضافه 
عوارض  به  نسبت  نمی دهد.وی  را  ید  کردن 
سنگ  عنوان  تحت  نمک هایی  جبران ناپذیر 
نمک، نمک دریا، نمک صورتی هشدار داد و 
تحت  بازار  نمک های  بدانند  باید  مردم  افزود: 
عنوان نمک دریا، سنگ نمک و نمک صورتی 
مجوز سازمان غذا و دارو را ندارد. این نمک ها 
حاوی مقدار زیادی فلزات سنگین هستند که 
سرطان زا هستند و سنگ کلیه ایجاد می کنند.

وزارت  جامعه  تغذیه  بهبود  دفتر  مدیرکل 
بهداشت همچنین گفت: اگر افراد از این نمک ها 
استفاده کنند دچار کمبود ید شده و در نتیجه 
و  ماندگی  عقب  جنین،  سقط  مثل  عوارضی 

اختلالات ذهنی رخ می دهد.
مصرف استاندارد نمک: ۳ تا ۵ گرم در روز

در کنار آگاهی از مضرات نمک، باید دانست که 
میزان استاندارد آن چقدر است تا از مشکلات 
از حد آن مصون بود؛  از مصرف بیش  ناشی 
استاندارد مصرف  میزان  بهداشت  وزیر  معاون 
نمک در شبانه روز را ۳ تا ۵ گرم می داند و با 
استاندارد  از  بیش  ایران  مردم  اینکه  بر  تاکید 
گوید:  می  کنند،  می  مصرف  نمک  جهانی 
متاسفانه در عمده غذاهای ما بالاتر از ۸ گرم 
نمک استفاده می  شود؛ باید فرهنگسازی شود 

تا نمکدان از سر سفره ها حذف شود.
باید فرهنگسازی شود تا نمکدان از سر سفره ها 

حذف شود
فرشیدی در این ارتباط به اجرای پویش ملی 
سلامت در کشور اشاره کرد که یکی از نتایج آن 
شناسایی بیش از ۸۴۴ هزار نفر با احتمال ابتلا 
به پرفشاری خون بود و نکته قابل تامل اینکه 
این افراد از بیماری خود اطلاعی نداشتند و در 
صورت غفلت از آن در آینده با بیماری های 

متعدد روبرو می شوند.
در این پویش که از ۲۰ آبان تا ۳۰ دی در کشور 
و  کردند  شرکت  نفر  میلیون   ۴۶ شد  اجرا 
سلامت آنان از نظر ابتلا به دیابت و پرفشاری 

خون مورد پایش قرار گرفت.
چرا نمک مضر است؟

نمک منبع اصلی سدیم است و افزایش مصرف 
سدیم با فشار خون بالا و خطر بیماری و سکته 
قلبی مرتبط است؛ تخمین زده می شود که اگر 
مصرف جهانی نمک تا حد توصیه شده کاهش 
یابد، می توان از مرگ ۲.۵ میلیون نفر در سال 
جلوگیری کرد.در دهه های اخیر افزایش تولید 
فرآوری شده، شهرنشینی  غذایی  مواد  بیشتر 
سریع و تغییر سبک زندگی، الگوهای غذایی را 
تغییر داده و باعث شده مردم در سراسر جهان 
غذاهای پرانرژی بیشتری مصرف می کنند که 
های  چربی  شده،  اشباع  چربی های  دارای 
کاهش  در  که  است  نمک  و  قندها  ترانس، 
موثری  بسیار  نقش  جهان  جمعیت  سلامت 
دارد.بزرگسالان نباید بیشتر از پنج گرم )کمتر از 
مصرف  روز  در  نمک  چایخوری(  قاشق  یک 

کنند
سازمان جهانی بهداشت نیز توصیه هایی درباره 
میزان مصرف نمک دارد؛ بر اساس این توصیه 
بزرگسالان نباید بیشتر از پنج گرم )کمتر از یک 
قاشق چایخوری( نمک در روز مصرف کنند و 
برای کودکان نیز بیشترین میزان مصرف نمک 
بر  ساله  تا ۱۵  کودکان ۲  برای  توصیه شده 
بزرگسالان  به  نسبت  آنها  انرژی  نیاز  اساس 
برای زمانی که  به طوری که  کاهش می یابد 
کودک تنها با شیر مادر تغذیه می شود )بدو 
تولد تا ۶ ماهگی ( و دوره تغذیه تکمیلی کودک 
) ۶ماه تا ۲۴ ماه ( توصیه ای در مورد مقدار 
مصرف نمک وجود ندارد.اهمیت کنترل مصرف 
نمک برای داشتن جامعه سالم و ابتلای کمتر 
مردم به بیماری ها سبب شده تا کشورهای عضو 
تا سال  کنند  توافق  بهداشت  سازمان جهانی 
۲۰۲۵ میلادی، میزان مصرف نمک در جهان 
مصرف  کاهش  دهند؛  کاهش  درصد  را ۳۰ 
به صرفه ترین  از مقرون  به عنوان یکی  نمک 
اقداماتی است که کشورها می توانند برای بهبود 
دهند./زینب  انجام  جمعیت  سلامت  نتایج 

فروغی پور

نمک، عاملی برای مرگ خاموش
سازمان فناوری اطلاعات اعلام کرد؛

بیش از ۱۰۰ میلیون کاربر فعال 
در پیامرسان های بومی

مدیرکل پایش، ممیزی و نظارت سازمان فناوری اطلاعات 
از ۱۰۷  بیش  مجموع  در  بومی  های  گفت:پیامرسان  ایران 
میلیون کاربر فعال ماهانه دارند.مهدی مظفری، مدیرکل پایش، 
ممیزی و نظارت سازمان فناوری اطلاعات ایران در خصوص 
وضعیت کاربران پیام رسان های بومی در کشور گفت: در حال 
حاضر پیام رسان های روبیکا، ایتا، بله، گپ، آی گپ و سروش 
پلاس ماهانه در مجموع بیش از ۱۰۷ میلیون کاربر فعال ماهانه 
دارند.وی افزود: به ترتیب پیام رسان های روبیکا با ۴۴ میلیون و 
ایتا با حدود ۳۰ میلیون، بیشترین تعداد کاربران را به خود 
رشد ۸  تجربه  با  ایتا  پیام رسان  افزود:  داده اند.وی  اختصاص 
برابری طی ۱۸ ماه گذشته و پس از آن پیام رسان روبیکا با 
تجربه رشد ۳ برابری طی همان بازه زمانی، بیشترین رشد را از 
منظر کاربران فعال ماهانه به خود اختصاص داده اند.مظفری در 
ادامه به افزایش کاربری و خدمات پیام رسان های بومی اشاره و 
تصریح کرد: همچنین طی یکسال گذشته پیام رسان ها تلاش 
کردند علاوه بر اضافه کردن خدماتی نظیر پیام های صوتی و 
تصویری، گروه های صوتی و همچنین خدماتی نظیر دریافت 
کد پستی و یا خلافی خودرو، کاربری خود را افزایش داده و 
علاوه رفع نیاز پیام رسانی، خدمات کاربردی را هم ارائه کنند.
که  دانست  امکاناتی  از  یکی  را  متقابل  اتصال  امکان  وی 
پیام رسان های ایرانی را از پیام رسان های خارجی متمایز می کند 
و در این خصوص گفت: یکی از امکاناتی که پیام رسان های 
ایرانی را از انواع مشابه خارجی متمایز می کند، امکان اتصال 
)MXB( است که کاربران می توانند بدون در نظر  متقابل 
گرفتن نوع پلتفرم به تبادل پیام بپردازند. بله، ایتا، آی گپ و گپ 
پیام رسان هایی هستند که در حال حاضر به یکدیگر متصل اند 
و کاربران آنها می توانند پیام های متنی خود را تنها با نصب یکی 
از این پیام رسان ها رد و بدل کنند. تا کنون بیش از دو میلیون 
کرده اند. استفاده  پیام رسان ها  متقابل  اتصال  قابلیت  از  کاربر 

مظفری ادامه داد: از مهم ترین اهداف ایجاد امکان اتصال متقابل 
)MXB( ،سهولت استفاده برای کاربران در برقراری ارتباطات، 
افزایش رقابت بین پیام رسان های کوچک تر، افزایش محدوده 
مخاطبان کسب و کار، افزایش امنیت و قابلیت اطمینان پیام ها 

و جلوگیری از حملات فیشینگ و اسپم است.

ماهواره های خصوصی کوثر و هدهد 
خرداد ۱۴۰۳ به فضا پرتاب می شوند

مدیر اجرایی شرکت دانش بنیان امید فضا گفت: ماهواره های 
خصوصی کوثر و هدهد خرداد ۱۴۰۳ به فضا پرتاب می شوند.
مصطفی عقیلی؛ مدیر اجرایی شرکت دانش بنیان امید فضا در 
جمع خبرنگاران گفت: شرکت امید فضا بعد از اینکه دکتر 
شهرابی؛ مدیر پروژه ماهواره امید را در کارنامه خود به ثبت 
رساند، تصمیم گرفت ماهواره سازی را به صورت خصوصی ادامه 
دهد.وی افزود: از این رو ما بدون اینکه سفارشی از نهاد خاصی 
داشته باشیم اقدام به طراحی و ساخت ماهواره کوثر را آغاز 
کردیم.عقیلی با بیان اینکه "برای طراحی این ماهواره از معاونت 
علمی تسهیلاتی دریافت کردیم"، اظهار کرد: ما برای اجرایی 
کردن این پروژه توانستیم با تعامل با برخی از نهادها تصاویر 
ماهواره کوثر را پیش فروش کنیم و در نهایت با سرمایه گذاری 
شرکت  این  اجرایی  شد.مدیر  ساخته  و  طراحی  جمعی 
خاطرنشان کرد: اخیراً سازمان فضایی با انعقاد قراردادی تصاویر 
از ما ضمانت  ماهواره کوثر را پیش خرید کرد، این سازمان 
سازمان  این  و  است  کرده  اخذ  را  ماهواره  درست  کارکرد 
همکاری با شرکت های خصوصی فضایی را آغاز کرد.وی تأکید 
کرد: از سوی دیگر زمانی که ما موفق به ساخت ماهواره کوثر 
شدیم، برخی از مجموعه ها به دلیل اینکه تصور می کردند ما 
توانمندی ساخت ماهواره را نداریم، به ما توجهی نکرده بودند، 
آنها توانمندی های ما را مشاهده کردند و به تدریج به ما اعتماد 
کردند.عقیلی گفت: بر این اساس یکی از مجموعه ها طراحی و 
ساخت ماهواره هدهد را به ما سفارش داد و از این طریق 
در  کرد:  خاطرنشان  شد.وی  کارفرما  دارای  هدهد  ماهواره 
صورتی که پروژه هدهد به سرانجام برسد، مسیر برای منظومه 
کردن این ماهواره ها باز خواهد شد.عقیلی با اشاره به پرتاب این 
دو ماهواره بخش خصوصی توضیح داد: قرار است دو ماهواره 
هدهد و کوثر توسط یک پرتابگر خارجی در مدار قرار گیرد.

مدیر اجرایی این شرکت اضافه کرد: ساخت ماهواره کوثر ۴ 
سال به طول انجامید و با تجاربی که از این ماهواره به دست 
آوردیم توانستیم ماهواره هدهد را در یک سال بسازیم.وی 
گفت: این دو ماهواره در زمان حاضر در مرحله تست های 
تجمیعی است.عقیلی در خصوص زمان پرتاب یادآور شد: این 
دو ماهواره قرار بود در آذرماه سال جاری پرتاب شود ولی زمان 
آن ۶ ماه به تأخیر افتاد.وی اضافه کرد: ما یک مرحله تست در 
روسیه انجام دادیم به امید اینکه این ماهواره ها در آذرماه سال 
جاری پرتاب شود ولی تأخیر صورت گرفت و اگر قرار باشد در 
خرداد ماه سال آینده این پرتاب صورت گیرد مجدداً یک بار 
دیگر در اردیبهشت ماه سال آینده ماهواره را در روسیه تجمیع 

می کنیم و تست های لازم را اجرایی می کنیم.

۵ آسیب   جدی  گردشگری
سیستان و بلوچستان

مدیرکل میراث  فرهنگی سیستان و بلوچستان گفت: با هدف رفع 
مشکل سوخت خودروی مسافران که یکی از اصلی ترین مشکلات در 
به ستاد  نوروزی محسوب می شود، کمیته ویژه سوخت  سفرهای 
شد.محمدهادی  اضافه  استان  نوروزی  سفرهای  خدمات  اجرایی 
طهرانی در جلسه هماهنگی ستاد اجرایی خدمات سفرهای نوروزی 
کمبود سوخت  داشت:  اظهار  برگزار شد،  استانداری  محل  در  که 
خودروها، وضعیت نامناسب جاده های مواصلاتی در برخی محورها، 
افزایش تعرفه حمل و نقل، نامناسب بودن سرویس های بهداشتی و 
نظافت آنها در مجتمع های بین راهی و نبود تابلوهای اخباری جزو 
با  که  می شود  محسوب  گردشگری  حوزه  در  جدی  آسیب های 
هم افزایی و مشارکت همه اعضای ستاد قابل برطرف شدن است.

مدیرکل میراث  فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی استان سیستان 
و بلوچستان با اشاره به اینکه افزایش ورود گردشگر به استان می تواند 
و  سیستان  افزود:  شود،  استان  در  اقتصاد  رونق  و  تقویت  باعث 
بلوچستان دارای ۵۷ منطقه نمونه گردشگری و ۵۴ روستای هدف 
گردشگری است که توجه به این مناطق و روستاها رونق گردشگری 
را به ارمغان می آورد.وی افزود: با هدف رفع مشکل سوخت خودروی 
نوروزی  سفرهای  در  مشکلات  اصلی ترین  از  یکی  که  مسافران 
محسوب می شود، کمیته ویژه سوخت به این ستاد اضافه شده تا با 
همکاری و تعاملاتی که انجام می شود در نوروز امسال دچار مشکل 
سوخت برای گردشگران نباشیم که این مهم نیازمند تصمیمات ویژه 
در ستاد سفر است.طهرانی با اشاره به اینکه حدود ۶۰ درصد تصادفات 
در ۳۰ کیلومتری ورودی شهرها و استان ها اتفاق می افتد از راه اندازی 
کمپین ۳۰۶۰ برای توقف و استراحت مسافران در این محل ها همراه 
با دریافت خدمات فرهنگی خبر داد و بر توجه دوچندان به این کمپین 
تاکید کرد.وی تصریح کرد: برپایی سیاه چادرهای عشایری، مسابقات 
فرهنگی ورزشی، نمایشگاه های صنایع دستی، افزایش ساعات بازدید 
راهنمایان  فعال شدن  و  نجات  و  امداد  تیم های  استقرار  موزه ها، 
گردشگری در این ایام جزو برنامه هایی است که پیش بینی شده و با 
همکاری اعضای ستاد عملیاتی خواهد شد تا سفر خوبی را برای 
و  میزبانی  و  کرده  مهیا  خارجی  و  داخلی  گردشگران  و  مسافران 
خونگرمی مردم سیستان وبلوچستان را در عمل به نمایش بگذاریم.
مدیرکل میراث فرهنگی سیستان وبلوچستان تاکید کرد: با توجه به 
اینکه ایام نوروز امسال با ماه مبارک مقارن شده است ویژه برنامه های 
مناسبتی از جمله برپایی سفره های افطار در سیاه چادرها با پذیرایی و 
توزیع خوراک بومیان منطقه همراه با آداب و سنن مردمان سیستان 
وبلوچستان تدارک دیده شده است.وی افزود: ایجاد شور و نشاط 
اجتماعی با برگزاری جشن های نوروزی و نوروزگاه ها در ابنیه های 
برنامه های  دیگر  جمله  از  وبلوچستان  سیستان  باستانی  و  تاریخی 
تدارک دیده شده در ایام نوروز امسال است و همه دستگاه ها پای کار 
هستند تا سفری خوش و ایمن برای تمامی مسافران ورودی به استان 
رقم بخورد.استاندار سیستان و بلوچستان نیز در این جلسه اظهار 
داشت: فراهم کردن امکانات و زیرساخت های لازم برای مسافران و 
گردشگران نوروزی یکی از اولویت های اصلی اعضای این ستاد است.
به  این ستاد مکلف  تمامی دستگاه های عضو  افزود:  محمد کرمی 
حضور مستمر و منظم در جلسات، تقویت نکات قوت و رفع چالش ها 
و آسیب هایی هستند که از سال های گذشته احصا شده و اداره کل 
میراث فرهنگی استان نیز اطلاع کامل دارد و به جهت رفع آنها به 
دستگاه مربوطه اعلام کند و همه این نواقص باید تا زمان نوروز توسط 
دستگاه های مربوطه به سرعت برطرف شود.وی ادامه داد: فرمانداران 
هم باید با نهایت دقت را داشته و به طور جد با برگزاری منظم جلسات 
ستاد خدمات سفر به دنبال احصا دقیق مشکلات و پیگیری اجرای 
مصوبات این ستاد برای رفع مشکلات باشند.کرمی افزود: هر دستگاه 
باید ایرادات و کمبودهای حوزه خود را بررسی و برای آن راهکار لازم 
را ارائه دهد و عدم مشارکت در این ستاد تحت هیچ شرایطی پذیرفته 
نیست و مدیران دستگاه های عضو باید پاسخگوی عملکرد خود باشند 
و اداره کل میراث فرهنگی اقدامات دستگاه ها را در جلسه آتی گزارش 

دهد.

نیاز به بودجه ۱۵۰۰۰۰ میلیاردتومانی 
برای دارویار

پریا حاجیان: مدیرعامل سازمان بیمه سلامت ایران با اشاره به 
نیاز به بودجه ۱۵۰۰۰۰ میلیاردتومانی برای اجرای طرح دارویار 
در سال ۱۴۰۳ نسبت به افزایش پرداخت از جیب مردم در 
صورت عدم افزایش بودجه دارویار در سال آینده هشدار داد.
محمدمهدی ناصحی  در نشست خبری در وزارت بهداشت در 
پاسخ به سؤال تسنیم مبنی بر میزان بودجه مورد نیاز برای 
اجرای طرح دارویار در سال ۱۴۰۳ اظهار کرد: اگر بخواهیم دارو 
و تجهیزات پزشکی را به طور کامل تحت پوشش بیمه قرار 
دهیم تا پرداخت از جیب مردم افزایش نیابد، بیش از ۱۵۰ هزار 
میلیارد تومان بودجه مورد نیاز است؛ الان خیلی از تجهیزات 
پزشکی افزایش قیمت پیدا کرده اند و مابه التفاوت افزایش قیمت، 
هنوز به بیمه ها اعلام نشده و تامین منابع صورت نگرفته است؛ 
اگر این افزایش قیمت صورت بگیرد صرفاً در حوزه تجهیزات 
پزشکی به میزان ۲۵ هزار میلیارد تومان بیشتر نیاز به تامین 
بودجه است.مدیرعامل سازمان بیمه سلامت ایران در پاسخ به 
سؤال دیگر تسنیم مبنی بر میزان تحقق بودجه طرح دارویار در 
سال جاری نیز افزود: الان از ۶9 هزار میلیارد تومانی که به عنوان 
بودجه دارویار در نظر گرفته شده بود، بیش از ۴۰ هزار میلیارد 
تومان هزینه شده است.وی ادامه داد: امیدواریم سال ۱۴۰۳ 
قیمت های جدید تجهیزات و دارو و سهم بیمه ها اعلام شود تا 
بتوانیم با مدیریت و برنامه ریزی صحیح، مانع از افزایش پرداخت 
از جیب مردم شویم. در صورت افزایش قیمت تجهیزات و داروها 
و عدم تحقق بودجه ۱۵۰ هزار میلیارد تومانی پرداخت از جیب 

مردم افزایش خواهد یافت زیرا سهم بیمه ها ثابت می ماند.

تهران  شهر  شورای  رئیس  شجاعی:  رحمان 
عوارض  و  خدمات  بهای  تعیین  درخصوص 
شهری گفت: نباید به گونه ای عمل شود که با 
بالا بردن این عوارض زندگی عده ای مختل 
آغاز  از  پیش  چمران  شود.مهدی 
شهر  شورای  جلسه  دویست و سیزدهمین 
تهران اظهار کرد: در جلسه  چند دستور جلسه 
تعیین  به  می توان  که  است  کار  دستور  در 

عوارض ترددها اشاره کرد. همچنین در جلسه  
زاکانی؛ شهردار تهران در صحن شورا حاضر و 
وضعیت  آخرین  خصوص  در  را  گزارشی 
قراردادهای انعقاد شده درخصوص اتوبوس های 

وارداتی به شورا ارائه خواهد کرد.
وی در ارتباط با تعیین عوارض در سطح شهر 
تهران گفت: در ارتباط با تعیین بهای خدمات 
که  کنیم  عمل  گونه ای  به  نباید  عوارض  و 

زندگی عده ای مختل شود، البته در ارتباط با 
تعیین عوارض تردد خودروها باید به گونه ای 
عمل شود که این عوارض بازدارنده باشد چرا 
که این امر می تواند منجر به کاهش آلودگی هوا 

در مرکز شهر باشد.
رئیس شورای شهر تهران تصریح کرد: افرادی 
که شرایط خاصی را داشته باشند باید در مرکز 
شهر تردد داشته باشند و باید به گونه ای عمل 

شود که از ترددهای غیرضروری در سطح شهر 
سفر  با  ارتباط  در  شود.چمران  جلوگیری 
شهردار تهران به چین گفت: آقای زاکانی برای 
دومین بار در مدت کوتاهی به چین سفر کرد 
و بر اساس آنچه که من شنیدم اقدامات خوبی 
در خصوص خریدهای اتوبوس ها انجام شده 
است. اما باید منتظر ماند تا نتیجه این سفر در 

جلسه  شورا بیان شود.

رئیس شورای شهر تهران در گفتگو با پیشرو :

تعیین »عوارض شهری« نباید به گونه ای باشد که زندگی شهروندان را مختل کند

از  تهران  شهر  اسلامی  شورای  بودجه  و  برنامه  کمیسیون  عضو 
گزینه های پیش رو برای تعیین نرخ طرح ترافیک در سال آینده خبر 
داد و گفت: یکی از گزینه های پیش رو، افزایش نرخ طبق تورم سالانه 
است که معمولا حدود ۲۵ درصد می شود و دیگری افزایش ۴۰ 

درصدی نرخ طرح است.
ناصر امانی درباره بررسی لایحه نرخ طرح ترافیک سال ۱۴۰۳ در 
شورای شهر تهران اظهار کرد: لایحه شهرداری تهران باید تا پیش 
از ۱۵ بهمن در شورای شهر به تصویب برسد. بر این اساس، لایحه 
مذکور در کمیسیون برنامه و بودجه و با حضور نمایندگان کمیسیون 
حمل و نقل شورای شهر و معاونت حمل و نقل و ترافیک شهرداری 

بررسی شد.
وی ادامه داد: تغییرات جدی در این لایحه رخ نداد اما با توجه به 
اینکه درباره نرخ سال آینده دو نظریه مطرح بود، مقرر شد در صحن 

شورای شهر بررسی های لازم صورت گیرد.
عضو کمیسیون برنامه و بودجه شورای اسلامی شهر تهران تصریح 
کرد: یکی از نظریه های مطرح شده این بود که با توجه به مشکلات 
اساسی شهر تهران یعنی ترافیک و آلودگی هوا، نباید به این راحتی 
اجازه ورود خودروهای شخصی به محدوده طرح ترافیک داده شود 
بنابراین باید در این زمینه سختگیری بیشتری داشته باشیم که 

تحقق این نظریه مشمول افزایش نرخ قابل توجهی خواهد بود.
وی خاطرنشان کرد: طبق این نظریه، شهرداری نباید نگاه درآمدی 
به هزینه های دریافتی از طرح ترافیک داشته باشد و بخواهد از این 
طریق هزار یا ۲ هزار میلیارد تومان درآمد عاید شهر کند اما باید نرخ 
به گونه ای تعیین شود که جنبه بازدارندگی برای ورود به محدوده 
فعلی  نرخ  های  این در حالی است که  ایجاد شود  ترافیک  طرح 

بازدارنده نیست و افراد بسیاری بدون مجوز، وارد محدوده طرح 
می شوند و بعد از چند سال، هنگام فروش خودرو یا تعویض پلاک 
مجبور به پرداخت عوارض طرح ترافیک می شود که البته برخی 
اوقات هم شورای شهر طرح بخشودگی عوارض را تصویب می کند 

و عملاً بخشی از این بدهی ها پرداخته نمی شود.
امانی گفت: در عین حال طبق دیدگاه دیگر، برخی از شهروندان 
مجبور به حضور در محدوده طرح ترافیک هستند، ضمن اینکه 
حمل و نقل عمومی نیز به شکل مطلوب و قابل قبولی وجود ندارد 
و ظرفیت فعلی آن برای جذب حداکثری مسافر، کافی نیست.وی 
ادامه داد: اما می توان برای میزان ورود خودروها به محدوده طرح 
ترافیک، سقفی در نظر گرفت و آن را محدودتر از وضعیت فعلی 
کرد؛ در این صورت طبق روال سال های قبل می توان مطابق نرخ 

تورم سالیانه اعلامی بانک مرکزی افزایش نرخ را اعمال کرد.
عضو کمیسیون برنامه و بودجه شورای اسلامی شهر تهران تصریح 
کرد: با توجه به ۲ دیدگاه مذکور و نظرات متفاوتی که درباره آنها 
وجود دارد، به موضوع میزان نرخ ورود نکردیم و مقرر شد موضوع را 
در صحن شورای شهر مطرح کنیم.به گفته وی، یکی از گزینه ها 
افزایش حدود ۴۰ درصدی نرخ طرح ترافیک و گزینه دیگر افزایش 

نرخ مشابه افزایش سال های گذشته است.

گزینه های پیش رو برای تعیین نرخ طرح ترافیک؛

 افزایش ۲۵ یا ۴۰ درصدی

جامعه  تغذیه  بهبود  دفتر  مدیرکل  فرخی:  مائده 
وزارت بهداشت با بیان اینکه تغذیه دوران کودکی 
ممکن است ۲۰ تا ۴۰ درصد قد فرد را تعیین کند؛ 
گفت: شیر و ماست بهترین غذاها برای رشد قدی 
اینکه  بیان  با  اسماعیل زاده  است.احمد  کودکان 
توصیه می شود برای افزایش قد کودکان مواد مغذی 
و غذاهای حاوی ویتامین که برای رشد استخوان و 
و مهم هستند مصرف شود،  قد ضروری  افزایش 
و  اسکلتی  رشد  نتیجه  قد،  افزایش  کرد:  اظهار 
به  روزانه شیر می تواند  و مصرف  است  استخوانی 
افزایش تراکم مواد معدنی استخوان کمک زیادی 

کند و تغذیه دوران کودکی ممکن است ۲۰ تا ۴۰ 
بهبود  تعیین کند.مدیرکل دفتر  را  فرد  قد  درصد 
تغذیه جامعه وزارت بهداشت یکی از بهترین مواد 
مغذی برای افزایش قد در کودکان پروتئین است، 
بیان کرد: مهم ترین مواد مغذی برای ساختن بدن 
به  زیرا  قد،  افزایش  به  و همچنین کمک  کودک 
ساخت بافت های بدن و تحریک هورمون های رشد 
کمک می کند. پروتئین یکی از مواد غذایی مهم برای 
سلامت ماهیچه ها، استخوان ها، پوست، بافت ها و 
همه اندام های بدن به حساب می آید، زیرا از دست 
مانند  بسیاری  مشکلات سلامتی  باعث  آن  دادن 

می شود.اسماعیل زاده  کودک  بدن  غیرعادی  رشد 
اضافه کرد: از بهترین غذاهایی که حاوی پروتئین و 
مواد مغذی دیگر است و باعث افزایش قد می شود، 
شیر و ماست است. به نظر می رسد مصرف لبنیات 
مثل پنیرو ماست و شیر )۳-۴ وعده در روز( در 
ونوجوانان  کودکان  در  رشد  پتانسیل  به  دستیابی 
جامعه  تغذیه  بهبود  دفتر  باشد.مدیر  داشته  نقش 
وزارت بهداشت اظهار کرد: فیزیولوژی، مصرف شیر 
توجیه  کودکی  دوره  در  را  لبنی  فرآورده های  و 
درشت  انرژی،  از  منابع خوبی  آن ها  زیرا  می کند، 
مغذی ها و ریز مغذی ها )پروتئین ها، فسفر، منیزیم، 

ویتامین D و مهمتر از همه کلسیم( برای رشد و نمو 
هستند.وی با اشاره به این که علاوه بر این، مصرف 
محصولات لبنی ترشح فاکتور رشد شبه انسولین را 
افزایش می دهد که به رشد اسکلتی کمک می کند، 
نیز  کلسیم  به جذب  لبنی  محصولات  کرد:  بیان 
کمک می کنند.اسماعیل زاده گفت: علاوه بر کلسیم، 
و  استخوان ها  استحکام  روند  در  هم   D ویتامین
افزایش قد نقش دارد. ویتامین D عامل مهمی در 
افزایش تراکم و سختی استخوان ها بوده و کمبود آن 
کوتاهی  و  عضلات  ضعف  رشد،  در  نقص  باعث 

استخوان می شود.

تأثیر ۴۰ درصدی تغذیه بر رشد قدی کودکان 
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جانبی  صنایع  و  نیشکر  توسعه  شرکت 
در بیست و یکمین نمایشگاه بین المللی 
صنایع چوب تهران از جدیدترین محصول 

فناورانه خود رونمایی کرد.
توسعه  روابط عمومی شرکت  گزارش  به 
نیشکر و صنایع جانبی، ام.دی.اف با برَِند 
»سبز چوب« تولید شده از باگاس نیشکر، 
محصول جدید این شرکت است که به 
گفته کارشناسان، تحوّلی در صنایع چوب 
ایران ایجاد می کند.این محصول فناورانه 
شرکت های  از  جنوب  سبز  لوح  در  که 
با  می شود،  تولید  نیشکر  توسعه  تابعه 
کیفیت  و  استحکام  مانند  ویژگی هایی 
مطلوب، استفاده از الیاف مقاوم به اسید، 
برُش پذیری  رطوبت،  برابر  در  مقاومت 
فوق العاده  ماشین کاری  آسان،  و  دقیق 
برای  جدی  رقیبی  مناسب،  قیمت  و 

محصولات مشابه در بازار خواهد بود.
برخلاف بسیاری از ام.دی.اف های موجود در 
بازار که از چوب درختان استفاده می شوند، 

برند سبز چوب با کیفیتی بالا با استفاده 
از باگاس نیشکر تولید می شود؛ این امر به 
قطع  از  جلوگیری  و  محیط زیست  حفظ 
درختان کمک می کند.مدیرعامل لوح سبز 
جنوب در آیین رونمایی برند سبز چوب در 
بیست و یکمین نمایشگاه بین المللی صنایع 

چوب تهران در گفتگو با روابط عمومی به 
برند سبز  با  ام.دی.اف  تولید  تشریح روند 
محصول  این  که  گفت  و  پرداخت  چوب 
فناورانه بر مبنای رضایت مشتری و افزایش 
کیفیت، با تلاش ۱۰  ماهه گروه تحقیق و 
توسعه لوح سبز جنوب تولید شده است.

پژمان چهرازی، سبز چوب را ارمغانی برای 
طراحان، معماران و صنعت گران دانست که 
در  باکیفیت  برند  یک  عنوان  به  می تواند 
رقابت با سایر برندهای معروف، به بازارهای 
این  سهم  او،  گفته  یابد.به  دست  جهانی 
شرکت از بازار ام.دی.اف ایران بین پنج تا 
۶ درصد است که با برند جدید و افزایش 
کیفیت در کنار تولید، سهم بیشتری از این 
بازار را از آنِ خود خواهد کرد.بر اساس این 
گزارش، کیفیت ام.دی.اف تولیدی شرکت 
لوح سبز جنوب تا آنجا است که به ترکیه 
که مهد تولید ام.دی.اف است صادر می شود 

و برِند این شرکت خریداران زیادی دارد.
بیست و یکمین نمایشگاه بین المللی صنایع 
چوب با مشارکت ۳۹۴ شرکت داخلی و 
خارجی از کشور های آلمان، ایتالیا، ترکیه 
و چین ۱۲ بهمن ماه با حضور معاون وزیر 
صمت افتتاح شد و تا ۱۵ بهمن ماه در محل 
دائمی نمایشگاه های بین المللی تهران دایر 

بوده است.

گامی نو در صنعت چوب ایران با برند »سبز چوب«

 عبدالعلی زاده : مدیرکل کمیته امداد 
آذربایجان شرقی به سهم کمیته امداد 
استان از نامه های مردمی جمع آوری 
شده در جریان سفر دوم رئیس جمهور 
اشاره کرد و افزود: ۱۴ هزار و ۳۳۰ نامه 
این کمیته واگذار شد  به  بررسی  برای 
که تاکنون ۲۸۰ میلیارد ریال به حساب 

متقاضیان واریز شده است.
خبری  نشست  در  ملامهدی  غلامعلی 
با خبرنگاران با بیان اینکه کمیته امداد 
استان در هیچ نوع خدمتی، پشت نوبت 
افراد  شناسایی  ما  وظیفه  گفت:  ندارد، 
طبق  و  آنهاست  از  حمایت  و  نیازمند 
وظایفی که داریم هر سرپرست خانواری 
که زیر دهک سه و بدون بیمه باشد را 
برای بیمه شدن به ارگان های مربوطه 

معرفی و حمایت می کنیم.
ملامحمدی به تاریخچه تاسیس کمیته 
امداد و دستور حضرت امام خمینی )ره( 
اظهار  نیازمندان،  مشکلات  حل  برای 
کرد: در ۱۰ ماه گذشته ۶ هزار و ۷۰۰ 
میلیارد ریال به مددجویان تحت پوشش 
حقوق و مستمری پرداخت و ۶۰۰ سری 
جهیزیه به ارزش ۲۲۰ میلیارد ریال به 
نوعروسان اهدا شده است. وی به اقدامات 
حمایتی این کمیته در دهه فجر اشاره 
کرد و گفت: یکصد سری جهیزیه با هم 
افزایی سپاه عاشورا، ۲۴۰ سری جهیزیه 
از طریق مراکز نیکوکاری و ۲۰۰ سری 
این  و جمعه  است  تهیه شده  جهیزیه 
هفته از مقابل مصلای تبریز به شهرستان 

ها ارسال می شود.
نوعروس  اینکه ۱۷۰  بیان  با  ملامهدی 
در نوبت دریافت جهیزیه هستند، گفت: 
تلاشمان این است که تا نیمه شعبان، 
جهیزیه این عزیزان را نیز تهیه کرده و 

تحویل دهیم تا به خانه بخت بروند.
**** پرداخت یک هزار و 110 
میلیارد ریال وام قرض الحسنه 

ضروری و ودیعه مسکن

مدیرکل کمیته امداد استان از پرداخت 
یک هزار و ۱۱۰ میلیارد ریال وام قرض 
الحسنه و ودیعه مسکن به مددجویان 
تحت پوشش استان در ۱۰ ماه گذشته 
خبرداد و گفت: در این مدت، ۲ هزار و 
۸۰۰ دستگاه لوازم خانگی به ارزش ۱۷۰ 
میلیارد ریال به نیازمندان تحویل و برای 
۶۰۰ خانه به صورت رایگان انشعاب گاز، 

آب و برق وصل شده است.
ملامهدی همچنین به کمک ۹۰ میلیارد 
ریالی به بیماران تحت حمایت این نهاد 
افزود:  و  کرد  اشاره  ماه گذشته  در ۱۰ 
۵۰ میلیارد ریال نیز به یک هزار و ۵۰۰ 
بیمار صعب العلاج زیر چتر حمایتی این 
نهاد پرداخت شده تا باری از دوش این 
خانواده ها برداشته شود. وی ادامه داد: در 
سال جاری ۲۲ میلیارد ریال به یک هزار 
و ۸۰۰ خانم باردار که دچار سوء تغذیه 
بودند کمک هزینه خرید مایحتاج غذایی 
و در بخش بیمه روستایی نیز ۲۷ میلیارد 

ریال کمک هزینه پرداخت شد.
یک  قرارگرفتن  برای  گفت:  ملامهدی 
هزار و ۹۰۰ نفر از مددجویان این کمیته 
 ۹۵ نیز  اجتماعی  تامین  بیمه  تحت 
میلیارد ریال به بیمه پرداخت کردیم تا 
افراد تحت پوشش در سن کهولت از بیمه 

بازنشستگی برخودار شوند.

**** توانمندسازی تنها راه حل 
افراد تحت پوشش کمیته امداد

مدیرکل کمیته امداد آذربایجان شرقی 
به  افراد تحت پوشش  توانمندسازی  بر 
تحت  مددجویان  تعداد  کاهش  منظور 
حمایت تاکید کرد و گفت: برای دستیابی 
به این مهم، اشتغالزایی، تامین مسکن و 
افزایش سطح فرهنگ و سواد حقوقی در 

دستور کار این کمیته است.
واحد  هزار  یک  ساخت  از  ملامهدی 
مسکونی در حاشیه شهرها و روستاهای 
استان خبر داد و گفت: این واحدها تا 
پایان سال تحویل می شود. وی افزود: 
تعمیر ۲ هزار واحد مسکن مددجویان، 
خرید ۵۹ واحد مسکونی، آموزش حقوقی 
برای هفت هزار و ۲۰۰ نفر، فراهم کردن 
در  وکیل   ۳۰۳ از  برخورداری  امکان 
دعاوی حقوقی از دیگر اقداماتی است که 

انجام شده یا در حال انجام است.
**** تخصیص 14 هزار و ۵00 

میلیارد ریال تسهیلات اشغالزایی از 
محل تبصره 1۸

ملامهدی به تخصیص ۱۴ هزار و ۵۰۰ 
از  اشتغالزایی  تسهیلات  ریال  میلیارد 
اشاره  دولت  سوی  از  تبصره ۱۸  محل 
کرد و گفت: کمیته امداد دستگاه برتر از 
نظر ایجاد فرصت شغلی است به طوری 

که از تعهد ایجاد ۴۵ هزار شغل در سال 
گذشته در استان، ۲۷ هزار و ۲۰۰ شغل 
از سوی این کمیته ایجاد شد. وی ادامه 
داد: امسال نیز تاکنون ۱۱ هزار فرصت 
امداد در استان  از سوی کمیته  شغلی 
کاریابی  نفر   ۶۵۰ برای  و  شده  ایجاد 
صورت گرفته و این به معنی سبک تر 
شدن بدنه این کمیته از حیث افراد تحت 

پوشش است.
**** 3۹0 میلیارد  ریال صدقه در 

استان جمع آوری شد
ملامهدی به جمع آوری ۳۹۰ میلیارد 
ریال صدقه در استان در ۱۰ ماه گذشته 
برای  نهایی  رقم  گفت:  و  کرد  اشاره 
سالجاری ۴۱۰ میلیارد ریال پیش بینی 
شده است. وی در مورد سهم این نهاد 
از محل زکات، افزود: کمیته امداد دبیر 
شورای زکات است و از درآمد یک هزار و 
۶۶۰ میلیارد ریالی استان از این محل در 
سالجاری، ۸۰ میلیارد ریال آن در اختیار 

کمیته امداد قرار می گیرد.
**** ۶۷ هزار حامی برای 14 هزار 

و 300 یتیم
مدیرکل کمیته امداد آذربایجان شرقی 
از وجود ۱۴ هزار و ۳۰۰ یتیم در استان 
خبرداد و گفت: این افراد در قالب طرح 
اکرام، تحت حمایت ۶۷ هزار حامی قرار 
دارند و امسال یک هزار و ۳۰۰ میلیارد 
ریال برای این امر تامین و پرداخت شده 
هزینه  کف  کرد:  اعلام  است.ملامهدی 
های افراد یتیم پنج میلیون ریال و سقف 
آن ۱۴ میلیون ریال است و هر فردی می 
تواند با پرداخت ماهانه یک میلیون ریال 

در طرح اکرام مشارکت کند.
مدیرکل کمیته امداد آذربایجان شرقی 
با بیان اینکه ۷۹ هزار خانوار در استان 
تحت پوشش این نهاد هستند، گفت: از 
ماهانه ۶۷۰  خانوار  هزار  تعداد ۶۵  این 
میلیارد ریال از این نهاد حمایتی حقوق 

و مستمری دریافت می کنند.

مدیرکل کمیته امداد امام خمینی )ره( آذربایجان شرقی خبر داد:

پرداخت ۶ هزار و ۷00 میلیارد ریال به مددجویان کمیته امداد 
در سالجاری 

*اعطای 2۸0 میلیارد ریال از منابع سفر به مددجویان آذربایجان شرقی

عبدالعلی زاده: مدیرعامل شرکت گاز استان آذربایجان 
در  روستا   ۴۱ امسال  فجر  دهه  اینکه  اعلام  با  شرقی 
ورزقان،  چاراویماق،  خداآفرین،  کلیبر،  های  شهرستان 
میانه و هریس به مدار مصرف گاز در کشور متصل می 
شود، گفت: بهره مندی روستاهای بالای ۲۰ خانوار استان 

از این انرژی پاک به ۹۹.۵ درصد می رسد.
نادر کمالی در گفت و گو با خبرنگاران با اشاره به خدمات 
نظام مقدس جمهوری اسلامی در بهره مندی همگانی از 
گاز طبیعی، اظهار داشت: پس از پیروزی انقلاب اسلامی، 
گازرسانی به تمامی شهرها و روستاهای استان در دستور 
کار شرکت گاز قرار گرفت و توسعه عادلانه رفاه سیاست 
و  شهرها  تمامی  به  گازرسانی  در  شرکت  این  اجرایی 

دورافتاده ترین روستاهای استان است.
وی اظهار کرد: تا مرداد ماه سال آینده گازرسانی به تمام 

روستاهای بالای ۲۰ خانوار استان به اتمام می رسد .
مدیرعامل شرکت در خصوص سایر پروژه های افتتاحی 
شرکت در این ایام اعلام کرد: احداث ۲ مورد ایستگاه 
TBSسرلوجه و گوگرچین ۱۰هزار و خط تغذیه ۸ اینچ، 
ایستگاه تقلیل فشار گاز روستای داش بولاغ ملکان )جنبی 
و ساختمانی(، طرح بهسازی مصرف گاز ۱۸۹ موتورخانه 
و گاز رسانی به ۶۰ واحد صنعتی مشترکین عمده صنایع 
در سطح استان از دیگر پروژه های مهم افتتاحی در دهه 
مبارک فجر است.وی خاطرنشان کرد: دهه مبارک فجر 
امسال، انتظار ۷۸۸ خانوار روستایی در استان آذربایجان 
شرقی برای بهره مندی از نعمت گاز لوله کشی در ۴۱ 
روستا به پایان می رسد. از مجموع ۲ هزار و ۷۵۲ روستای 
استان، ۲ هزار و ۴۹۴ روستا گازدار شده است که ۲۰۲۰ 

روستا بالای ۲۰ خانوار جمعیت دارند.

مدیرعامل شرکت گاز استان آذربایجان شرقی  خبرداد:

بهره مندی ۹۹.۵ درصدی روستاهای بالای ۲۰ خانوار 
آذربایجان شرقی از انرژی گاز

مدیرکل آموزش فنی و حرفه ای استان قزوین: 
23 پروژه فنی و حرفه ای استان 

قزوین در دهه فجر افتتاح می شود 

ولی اله حسین زاده: مدیرکل آموزش فنی و حرفه ای 
فجر ۲۳  مبارک  دهه  با  همزمان  گفت:  قزوین  استان 
طرح آموزشگاهی، کارگاهی و مهارتی با اعتباری بالغ بر 
۱۵ میلیارد تومان در استان به بهره برداری می رسد.علی 
طاهرخانی در جمع خبرنگاران که در محل اداره کل آموزش 
فنی و حرفه ای قزوین برگزار شد اظهارداشت: به میمنت 
سالگرد پیروزی انقلاب اسلامی تعداد ۲۳ طرح این اداره 
در مناطق مختلف استان آماده بهره برداری می شود.وی 
بیان کرد: این طرح ها شامل راه اندازی کارگاه برق خودرو 
ویژه آموزش خودروهای هیبریدی، مرکز آموزش جوار 
پادگان در سپاه صاحب الامر، مرکز آموزش جوار پادگان 
در لشکر ۱۶ زرهی و مرکز آموزش جوار زندانیان در زندان 
مرکزی چوبیندر است.طاهرخانی تصریح کرد: همچنین 
سایت آزمون آنلاین در مرکز خواهران قزوین، احداث 
کارگاه کشتکار گلخانه ای در شهرستان آوج، آموزشگاه 
آزاد بهداشت و ایمنی ماساژ افرا، آموزشگاه آزاد صنایع 
پوشاک آمنه خاتون، آموزشگاه آزاد صنایع غذایی باران، 
آموزشگاه آزاد بهداشتی ایمنی صنایع غذایی پیام آوران، 
آموزشگاه آزاد رایانه و حسابداری و گردشگری راه دانش 
ایرانیان، و آموزشگاه آزاد گیاهان دارویی و داروهای گیاهی 
تحفه عطار از دیگر طرح هایی است که در دهه فجر افتتاح 
می شود.مدیرکل آموزش فنی و حرفه ای استان قزوین 
اظهارداشت: آموزشگاه آزاد صنایع پوشاک ژیوار، آموزشگاه 
آزاد مراقبت زیبایی و بهداشتی ایمنی ژوان، آموزشگاه آزاد 
حمل و نقل، صنایع خودرو و صنایع فلزی صفر تا صد، 
آموزشگاههای آزاد مراقبت زیبایی، بهداشتی و ایمنی فریبا 
ابراهیمی و زهرا جهانی، مهسا علوی، در این ایام به بهره 
برداری می رسد.این مسئول گفت: همچنین آموزشگاه 
آزاد الکترونیک، صنایع پوشاک، هنرهای تجسمی، رایانه 
و هنرهای نمایشی ترنج، آموزشگاه آزاد هنرهای تجسمی 
رویای هنر، آموزشگاه آزاد بهداشت ایمنی، حمل و نقل 
و صنایع غذایی رابکو، آموزشگاه آزاد رایانه حسابداری، 
خدمات آموزشی اندیشه ورزان و آموزشگاه آزاد خدمات 
آموزشی، خدمات حقوقی و رایانه ایران اوینو در هفته 
آینده افتتاح خواهد شد.بگفته طاهرخانی برای افتتاح طرح 
های یاد شده بیش از ۱۵ میلیارد و ۱۰۰ میلیون تومان 
اعتبار هزینه شده و با بهره برداری از آنها زمینه اشتغال 
۳۴ نفر مهیا می شود.مدیرکل آموزش فنی و حرفه ای 
استان قزوین در ادامه بیان کرد: در استان قزوین ۳۶۷ 
آموزشگاه آزاد داریم که امسال هم ۶۴ آموزشگاه دیگر به 
این مجموعه اضافه شده که می توانیم خدمات مهارتی 

بیشتری را به علاقمندان ارائه کنیم.

همزمان با دهه فجر؛
بیش از سه هزار میلیارد پروژه برقی 

در فارس افتتاح شد

صفری:  مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق شیراز گفت: 
بالغ بر سه هزار میلیارد ریال پروژه در حوزه های مختلف 
این شرکت به مناسبت دهه فجر به بهره برداری رسید.

افزایش  افزود:  محمدرضا سلاحی در جمع خبرنگاران 
رضایت عمومی،محرومیت زدایی؛ توسعه فن آوری های 
نوین بویژه هوشمند سازی، ارتقا خدمات و کاهش هزینه 
ها و رویکرد افزایش حجم خدمات از مهمترین سرفصل 
ایام دهه فجر  این شرکت در  پروژه های  تعریف  های 
امسال است.وی افزود: براساس اسناد مالی و عملیاتی 
این شرکت با انجام مهندسی مجدد در پروژه ها به رغم 
تنگناهای شدید مالی با اقدامات جهادی کارکنان موفق 
شدند هزینه تمام شده عملیات اجرایی را با وجود تورم 
سالانه کاهش قابل ملاحظه ای داده همچنین گام هایی 
در خلق منابع جدید و توسعه منابع سازمان برداشته شد.

سلاحی اهم پروژه های آماده افتتاح برای ایام الله دهه فجر 
را شامل پروژه های هوشمند سازی، توسعه شبکه، نیرو 
رسانی، افزایش قدرت مانور، توسعه فیدر و روشنایی معابر، 
اصلاح شبکه روستایی، افتتاح اداره روشنایی و توسعه 
فضاهای موجود  از  بهینه  استفاده  با  اداری  محیطهای 
شرکت و بازسازی آنها بر شمرد.این مقام مسئول با بیان 
اینکه در موضوع روشنایی معابر و با توجه به حساسیت های 
فراوان و انتظارات مردمی، همچنین تاثیر آن بر رضایت 
عمومی برای نخستین بار فعالیت های مدیریتی و اجرایی 
در توزیع برق شیراز متمرکز شده است، گفت: بعد از انجام 
مطالعات لازم، اداره امور روشنایی معابر به صورت متمرکز 
در شیراز آغاز به کار کرده است که اداره جدید روشنایی 
در ایام دهه مبارک فجر به بهره برداری خواهد رسید، 
امیدواریم با راه اندازی این مرکز ضمن کاهش هزینه ها 
شاهد توسعه فعالیت ها و افزایش سرعت در پاسخگویی 
به نیازها باشیم.او در ادامه یکی از سرفصل های مهم دولت 
سیزدهم و همچنین توانیر و شرکت توزیع نیروی برق 
شیراز را مبحث محرومیت زدایی ذکر و اضافه کرد: در این 
راستا طی ۲ سال گذشته تمام روستاهای دارای کُد آبادی 
در سطح محدوده تحت مدیریت این شرکت، برق رسانی 
شده است.سلاحی با یادآوری اینکه در سطح محدوده 
تحت مدیریت توزیع برق شیراز، روستای دارای کد آبادی 
فاقد برق نداریم، گفت: در آخرین اقدام سال گذشته سه 
روستا در محدوده سه شهرستان سروستان، سپیدان و 
زرقان، برق رسانی شد و اکنون هم این ظرفیت در توزیع 
برق شیراز وجود دارد که برق رسانی به روستاهای واجد 
شرایط، انجام شود.او با بیان اینکه طی ۲ سال گذشته 
شبکه برق ۲۸۰ روستای هدف در طرحی تحت عنوان 
بهارستان اصلاح، بازسازی و نوسازی شبکه برق تعریف 
شده است، گفت: در حوزه اصلاح روشنایی و جابه جایی 
شبکه در روستاهای هدف۲۱۰ میلیارد ریال هزینه شده 
است.سلاحی یکی از اقدامات در راستای توسعه خدمت 
رسانی را برق رسانی به شهرک "امام خامنه ای" واقع در 
یکی از محروم ترین مناطق در شیراز ذکر و اضافه کرد که 
اجرای این پروژه بالغ بر ۸۰ میلیارد ریال هزینه به همراه 
داشته است.او با اشاره به اینکه طی چند سال اخیر اقدام 
بسیاری در حوزه هوشمند سازی شبکه و قابلیت کنترل 
پذیری و رویت پذیری با اولو یت انشعابات مشترکین 
بزرگ صورت گرفته است گفت: در سال گذشته یک 
هزار و ۸۷۰ میلیارد ریال در حوزه کنترل پذیر کردن 
انشعابات و ایجاد ۳۴ نقطه کنترل پذیر و رویت پذیر در 
شبکه هزینه شده است که با این اقدامات ۱۰۰ درصد 
است.مدیرعامل  شده  هوشمند  کشاورزی  انشعابات 
شرکت توزیع نیروی برق شیراز، تعریف منابع اعتباری 
جدید و تلاش برای صرفه جویی در مصارف اعتبارات را 
از شاخص ترین برنامه های این شرکت ذکر و اضافه کرد: 
با استفاده از ظرفیت های قانونی، اعتبارات تعریف شده از 
محل طرح های تملک دارایی از هر چند سهم ناچیزی در 
کل اعتبارات شرکت دارد ولی طی یکسال بیش از ده برابر 
رشد داشته است.سلاحی، یکی از اقدامات شاخص توزیع 
نیروی برق شیراز را شناسایی و جذب فارغ التحصیلان 
نخبه دانشگاه های مطرح ذکر و اضافه کرد: در این راستا 
طی ۲ سال گذشته حدود ۲۵ نفر از نخبگان دانشگاهی، با 
هدف بهبود سطح کیفی فعالیت های این شرکت، تا کنون 
جذب شده اند و یا در طی مراحل نهایی جذب قرار دارند.

3۶ درصد تخلف های ساختمانی
 در اصفهان مربوط به »اضافه ساخت« 

است
 مدیر کمیسیون های ماده ۱۰۰ شهرداری اصفهان گفت: 
بیشترین پرونده های تخلف ساختمانی در این کلانشهر با 
سهم ۳۶ درصد مربوط به »اضافه ساخت مازاد بر پروانه« 
افزود: اضافه ساخت مازاد بر  است.غلامعلی فیض الهی 
پروانه با بیش از ۱۳۲ هزار و ۴۲۸ متر مربع خلافی و 
۱۳ هزار و ۱۸ پرونده شاخص ترین تخلف ساختمانی 
ثبت شده در اصفهان در ۹ ماه امسال است.فیض الهی 
گفت: »تبدیل کاربری« دومین تخلف ساخت و ساز در 
شهر اصفهان است بطوریکه بیش از ۱۳۹ هزار و ۴۴۴ 
متر مربع خلاف سازی و هشت هزار و ۷۰۷ پرونده در 
این زمینه رسیدگی شد.مدیر کمیسیون های ماده ۱۰۰ 
شهرداری اصفهان خاطرنشان کرد: »احداث بالکن مازاد بر 
پروانه در گُذر« با پنج هزار و ۲۵۸ مورد، سومین تخلف در 
این بازه زمانی است.فیض الهی ادامه داد: بیش از ۲۵ هزار 
و ۵۰۶ متر مربع خلافی در ساخت و سازهای ساختمانی 
گفت:  است.وی  شده  شناسایی  سازی  بالکن  برای 
چهارمین تا ششمین تخلف شاخص ساختمانی در شهر 
اصفهان به ترتیب شامل »کسری پارکینگ« با یکهزار و 
۷۸۴ مورد و به مساحت ۱۱۱ هزار و ۲۲۵ متر مربع، 
»احداث بنا بدون پروانه در حد تراکم مجاز« با یکهزار 
و ۵۳۹ پرونده و به وسعت ۸۰۵ هزار و ۳۴ متر مربع و 
»احداث بنا بدون پروانه مازاد بر تراکم« با یکهزار و ۵۲۲ 
مورد و مساحت بیش از ۴۳ هزار و ۱۷۳ متر مربع است.

فیض الهی افزود: »احداث سقف و طبقه مازاد بر پروانه« 
با ۷۶۹ مورد، »اضافه ساخت مازاد بر پروانه حاصل از 
پیشروی ساختمان« با ۶۱۲ مورد، »اضافه ساخت مازاد 
بر پروانه ناشی از پرُ شدن عقب نشینی« با ۶۱۰ مورد و 
»خلاف و کسری فضای سبز ریشه دار« با ۴۴۳ مورد دیگر 
تخلف های شاخص در ساخت و سازهای شهر اصفهان 
به شمار می آید. تخلف از قوانین کمیسیون ماده ۱۰۰ 
شهرداری در ساخت و ساز می تواند با تخریب بنا و یا 
جریمه نقدی همراه شود و مطابق با قوانین، مالکان املاک 
و اراضی قبل از هر اقدام عمرانی )از قبیل تفکیک اراضی 
یا شروع ساختمان سازی( مکلّف به اخذ پروانه ساخت از 
شهرداری هستند.اصفهان بیش از ۲ میلیون نفر جمعیت 

و ۱۵ منطقه شهری دارد.
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مدیر درمان تامین اجتماعی گلستان:
انقلاب درمانی درگلستان

 شکل گرفته است

محدثه اسدی نیا: مدیر درمان تامین اجتماعی گلستان 
گفت: انقلاب درمانی در استان گلستان برای بیمه شدگان 
شکل گرفته و از غرب تا شرق استان تغییرات چشمگیری 
انجام شده است. رمضان زینلی در نشست خبری فجر 
نخستین  اجتماعی  تأمین  سازمان  کرد:  اظهار  گلستان 
سازمان بیمه پایه با درمان رایگان است که با توسعه درمانی 
طی دو سال اخیر بیش از دو هزار درمان رایگان در مراکز 
ما انجام شده است.مدیر درمان تامین اجتماعی گلستان 
افزود: نخستین خریدار درمان نیز سازمان تأمین اجتماعی 
گلستان به شمار می رود و با قراردادهایی که منعقد کردیم 
پاسخگوی نیاز بیمه شدگان در حوزه درمان بوده ایم.وی 
در ادامه بیان کرد: پیش از انقلاب اسلامی دو  درمانگاه در 
گرگان و گنبدکاووس داشتیم که هم اکنون و با گذشت ۴۵ 
سال از عمر انقلاب اسلامی ۹ درمانگاه تخصصی و عمومی 
در شهرهای مختلف استان و دو بیمارستان در شهرهای 
گرگان و گنبدکاووس داریم.مدیر درمان تامین اجتماعی 
گلستان در پایان گفت: حدود۴۴ درصد جمعیت استان 
تحت پوشش سازمان تامین اجتماعی هستند که در حال 

خدمات دهی رایگان به آنان در حوزه درمان هستیم.

صبوری: جلسه هم اندیشی با مدیران صنایع بزرگ استان 
های خراسان در خصوص گذر از اوج بار 1۴03مطرح 
بزرگ  صنایع  مدیران  با  اندیشی  هم  منظور  شد.به 
اوج  از  استان های خراسان در خصوص چگونگی گذر 
مصرف برق در تابستان 1۴03 و ارائه راهکارهای مختلف 
در این خصوص، در آستانه فرارسیدن دهه مبارک فجر 
جلسه ای با حضور مدیران شرکت برق منطقه ای خراسان 

و مدیران صنایع بزرگ در مشهد برگزار شد.
در این جلسه که جمعی از مدیران و معاونین این شرکت 
نیز حضور داشتند مهندس محمودی مدیر عامل شرکت 
برق منطقه ای خراسان با اشاره به میزان سرمایه گذاری 
دولت در دوسال اخیر در صنعت برق کشور اظهار داشت: 
در این مدت بیش از 8 هزار مگا وات نیروگاه حرارتی 
به شبکه برق کشور افزوده شده است که به نوبه خود 
یک رکورد محسوب می شود. وی خاطرنشان ساخت: 
رشد مصرف در کشور سالانه بیش از 6 درصد می باشد 
که به نظر می رسد باید نگاه جدیدی در تولید انرژی و 
نحوه مصرف صورت گیرد.مهندس محمودی با اشاره به 
اینکه اغلب نیروگاه های کشور از سوخت فسیلی مانند گاز 
استفاده می کنند اظهار داشت: باتوجه به محدودیت های 
تولید گاز، در صورتی که نگاه تحولی در خصوص احداث 
نیروگاه ها نداشته باشیم درآینده با مشکل مواجه خواهیم 
شد .همچنین وی با بیان اینکه در حال حاضر دنیا به 

سمت احداث نیروگاه های تجدید پذیر در حرکت است 
اظهار داشت : با قوانین جدیدی که از سوی مجلس و 
دولت تصویب شده است سرمایه گذاران با خیال راحت 
می توانند در احداث نیروگاه های تجدید پذیر وارد شوند 
و نگران برگشت سرمایه خود نباشند . مدیرعامل شرکت 
برق منطقه ای خراسان گفت : صنعت متوجه وضعیت 
فعلی شده است که دیگر نمی شود با رویه های گذشته 
انرژی تولید کرد و باید یک سری از تغییرات را پذیرفت 
. وی در این خصوص اظهار داشت : در حال حاضر ۹0 
هزار مگا وات ظرفیت منصوبه نیروگاهی در کشور داریم 
باشد،  نیروگاه حرارتی می  آن  از ۹0 درصد  بیش  که 
این نیروگاه  ها سوخت فسیلی اعم از گاز ، گازوئیل و 
مازوت نیاز دارند که باتوجه به محدودیت گاز در کشور 
و آلایندگی محیط زیستی سایر سوخت ها، در سالهای 
اخیر قوانین مهمی در خصوص تغییر رویه تولید انرژی 
در کشور تصویب شده و پشتوانه اجرایی آن نیز مصوب 
گردیده است . مدیر عامل شرکت برق منطقه ای خراسان 
در این رابطه خاطر نشان ساخت : یکی از قوانین مهمی 
که تصویب شده، تولید یک درصد انرژی مصرفی صنایع 
بزرگ توسط نیروگاه های تجدید پذیر می باشد که در این 
خصوص تشویق های مهمی برای صنایع جهت حرکت 
به این سمت مصوب شده است؛ که خرید تضمینی تولید 
نیروگاه های تجدید پذیر از جمله این اقدامات می باشد 

.مهندس محمودی در ادامه بیان نمود :طبق آمار اعلام 
شده توسط متخصصین ذیربط، قیمت جهانی پنل های 
خورشید در حال کاهش می باشد که این امر نیز یک 
فرصت برای توسعه نیروگاهای خورشیدی است و در 
کنار آن وجود تونل های مهم باد در کشور به ویژه در 
استانهای خراسان می تواند در توسعه این نوع نیروگاه  ها 

دارای اهمیت باشد .
وی به منافع ارزشمند در خصوص احداث نیروگاه های 
تجدید پذیر اشاره کرد و اظهار داشت : دولت علاوه بر 
تصویب قوانین حمایتی در صورتی که مازاد بر یک درصد، 
سرمایه گذاری و تولید انرژی تجدید پذیر از سوی صنایع 
صورت گیرد این تولید اضافی از سوی دولت با قیمت های 
خوبی خریداری خواهد شد و اقدام دیگر را، راه اندازی 
تابلوی بورس سبز نامید که مشوقی برای خرید و فروش 
مازاد انرژی های تجدید پذیر می باشد .همچنین مهندس 
محمودی بیان نمود حمایت از شهرک های خورشیدی و 
تصویب قوانینی برای توسعه انرژی های تجدید پذیر در 
شهرک های صنعتی از جمله اقدامات دیگر در این حوزه 
می باشد . وی در پایان اظهار امید واری کرد با احداث 
نیروگاه های تجدید پذیر در کشور نا ترازی تولید انرژی 
در کشور حل شود .در این همایش مدیران صنایع راه 
کارهای مختلفی برای عبور از پیک مصرف سا ل آینده 

ارائه نمودند

 مدیر عامل شرکت برق منطقه ای خراسان  مطرح کرد: 

حمایت همه جانبه دولت از احداث نیروگاه های تجدید پذیر

پخش  ملی  شرکت  مدیر  مقدم:  نادری 
از  کردستان  منطقه  نفتی  های  فرآورده 
ارسال  132 میلیون و ششصد هزار لیتر 
نفتگاز به نیروگاه سیکل ترکیبی سنندح از 

ابتدای سال جاری تاکنون خبر داد.
کردستان،  خبرنگارپیشرودر  گزارش  به 
جهانبخش نوکانی  با بیان این مطلب گفت 
: تامین سوخت نیروگاه سیکل ترکیبي 
سنندج یکي از مسولیت هاي مهم پخش 
باتوجه  که   باشد  مي  کردستان  منطقه 
به محدودیت هاي عرضه گاز طبیعي در 
مایع  سوخت  تامین  سال   سرد  فصول 
نیروگاه سیکل ترکیبی سنندج به عنوان 
تامین کننده برق استان فوق العاده حائز 

سرما و برودت هوا در استان واحتمال افت نوکانی افزود:  همزمان با فرارسیدن فصل اهمیت است.

فشار گاز در استان و  اهمیت بحث تامین 
سوخت نیروگاه سیکل ترکیبی سنندج و 
دیگران صنایع و واحدهای تولیدی ،  برنامه 
ریزی و هماهنگی لازم در سطح شرکت در 
جهت آمادگی ناوگان حمل ونقل فرآورده 
نفت  های  انبار  تاسیسات  و  های  نفتی 
منطقه انجام گرفته است .  این مقام مسئول 
در ادامه با اشاره به ظرفیت ذخیره سازی 
۵3 میلیون لیتری مخازن نیروگاه و تامین 
 سوخت مایع روزانه آن توسط این شرکت 
، از تعامل با سایر مصرف کنندگان عمده 
منطقه از جمله ،کاشی کسری ،کارخانه 
جهت  و...  بارز  بیجار،لاستیک  سیمان 
تامین و ذخیره سازی  سوخت جایگزین 
جهت استفاده در مواقع اضطراری خبرداد 

مدیر شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی منطقه کردستان  خبرداد:

ارسال بيش از 132 ميليون ليترنفتگاز به نيروگاه 
سيكل تركيبي سنندج

لیلا قاینی : رئیس سازمان مدیریت و برنامه ریزی سیستان 
و بلوچستان گفت: تاکنون 23 هزار و 2۵0 میلیارد ریال به 
صورت تخصیص نقدی و یک هزار و ۴10 میلیارد ریال نیز 
به صورت تخصیص اسنادی در مجموع 2۴ هزار و 660 
میلیارد ریال برای طرح های عمرانی این استان ابلاغ شده 

است.
به گزارش خبرنگار ما، مهرداد عرب اول در نشست خبری 
با اصحاب رسانه در مورد اعتباراتی که در شورای برنامه 
ریزی و توسعه سیستان و بلوچستان تصمیم گیری شده 
است، اظهار کرد: از ابتدای سالجاری تاکنون ۵6 هزار و 
)ج(  غالب جدول  در  مصوب  اعتبار  ریال  میلیون   ۷80
که مربوط به استان هاست به این استان تخصیص یافته 
است.وی خاطرنشان کرد: ارقامی نیز در ردیف های متفرقه 
قانون  براساس  ابلاغ شده که  بلوچستان  و  به سیستان 
شده  مصوب  استان   توسعه  و  ریزی  برنامه  شورای  در 
که به دستگاه های اجرایی ابلاغ و موافقت نامه نیز بین 

دستگاه های مربوطه مبادله شده است.
رئیس سازمان مدیریت برنامه ریزی و بودجه سیستان 
و بلوچستان با بیان اینکه 1۷ هزار و 1۴0 میلیارد ریال 
بودجه در هشت ردیف در طول سال به سازمان برنامه و 
بودجه ابلاغ شده است افزود: از این رقم هفت هزار و ۹60 
میلیارد ریال آن را تخصیص گرفته ایم که به این ترتیب 
مجموع اعتبارات به ۷3 هزار و ۹30 میلیارد ریال می رسد.

وی تصریح کرد: با توجه به اینکه این تخصیص ها به صورت 
نقدی به سیستان و بلوچستان ابلاغ شده کمک بسیار 

خوبی به دستگاه های اجرایی و استان کرده است.
اینکه در دوره های گذشته  به  توجه  با  اول گفت:  عرب 
اعتباراتی که برای تکمیل پروژه ها به دستگاه های اجرایی 
تخصیص داده می شد توزیع آن بین چندین پروژه اتفاق 
می افتاد و همچنین گاهی پروژه جدید نیز شروع به کار 
می کرد متاسفانه در سال جدید مالی با پروژه های نیمه 
تمام زیادی مواجه بودیم.وی بیان کرد: قرار شده تمامی 
پروژه های نیمه تمام دستگاه های اجرایی که با این تخصیص 
قابل تکمیل است تا پایان سال مالی 1۴02 به اتمام برسد، 
عمده پروژهای نیمه تمام در سیستان و بلوچستان در 
حوزه خدمات است.رئیس سازمان مدیریت برنامه ریزی 
و بودجه سیستان و بلوچستان اظهارکرد: در حال حاضر 
۹ هزار و 680 میلیارد ریال نیاز است تا پروژه های نیمه 
تمام استان تکمیل شود که با این تخصیصی که داده شده 

۵0 درصد کار انجام می شود و بقیه نیز تا پایان سال مالی 
به استان اختصاص داده خواهد شد.وی با اشاره به اینکه 
رصد پروژه های نیمه تمام در 26 شهرستان سیستان و 
بلوچستان در حال انجام است گفت: امیدواریم در هفته 
دولت 1۴03 بخش عمده ای از پروژه هایی که برای اندک 
اعتباری معطل مانده به سرانجام برسد.عرب اول گفت: 
حدود یک هفته گذشته برای اولین بار 22 هزار میلیارد 
ریال به پروژه های ملی تخصیص نقدی داده شده که این 
تخصیص کاری بی نظیر در راستای مصوبات سفر رییس 

جمهور بوده است.
وی با بیان اینکه لایحه بودجه 1۴03 در مجلس دچار 
تغییر شده است عنوان کرد: 20 مصوبه جدید، از سوی 
مجلس به لایحه اضافه شد که این مصوبات ۴00 هزار 
میلیارد تومان بار مالی ایجاد کرد اما منابع آن دیده نشده 
قرار  نیز  سازمان  اعتراض  مورد  موضوع  این  بطوریکه 
گرفت، چون زمانی که در بودجه ناترازی ایجاد می شود 
به دنبال آن شاهد افزایش تورمی وحشتناک خواهیم بود.

وی در مورد مصوبات سفر رییس جمهور به سیستان و 
بلوچستان تصریح کرد: در دوره اول سفر رییس جمهور 
132 مصوبه در قالب 1۹ دستگاه اجرایی با اعتبار 36 
ایم رئیس سازمان  هزار و ۹0۵ میلیارد تومان داشته 
مدیریت برنامه ریزی و بودجه سیستان و بلوچستان 
بیان کرد: تاکنون 1۵ هزار و ۹۵3 میلیارد تومان از این 
اعتبارات تامین شده که 120 هزار میلیارد ریال آن تعهد 

سازمان برنامه ریزی و بودجه بوده است.

باتخصیص۲۴هزار و ۶۶۰ میلیارد ریال اعتبار عمرانی؛

  سیستان و بلوچستان به یک کارگاه بزرگ وفعال عمرانی تبدیل شده است

شانزدهمین نمایشگاه تخصصی لیزینگ 
مشهد  برگزار شد

صبوری: سرپرست نمایشگاه بین المللی مشهد با اشاره به  
فعالیت شانزدهمین نمایشگاه لیزینگ درمشهد گفت: این 
نمایشگاه از چهارشنبه 11بهمن ماه افتتاح و تا 1۴ بهمن ماه 
در محل نمایشگاه بین المللی مشهد به کار خود ادامه داد.

وی با اشاره به زمینه فعالیت مشارکت کنندگان شانزدهمین 
نمایشگاه تخصصی لیزینگ افزود: زمینه فعالیت مشارکت 
کنندگان  شامل مبلمان ، لوستر ، فرش، لوازم منزل و 
کالای خواب است .صفری خاطر نشان ساخت: شانزدهمین 
نمایشگاه تخصصی لیزینگ در فضایی به وسعت 10 هزار 
مترمربع ودر سالن های ابوسعید ، مولوی ،انوری ، فردوسی 
و عطار برای استقرار شرکت های حاضر در این نمایشگاه 
پیش بینی شد تا محصولات و کالاهای خود را به بازدید 
عموم بگذارند.وی در خصوص تعداد مشارکت کنندگان 
در این نمایشگاه گفت :  تعداد کل مجموعه های حاضر 
شانزدهمین نمایشگاه تخصصی لیزینگ  1۴۵ شرکت است 
که تعداد مشارکت کنندگان داخل استان خراسان رضوی  
120 شرکت و همچنین تعداد مشارکت کنندگان خارج از 
استان خراسان رضوی 2۵ شرکت از استان های تهران ، 

مازندران و البرز بودند

مدیرعامل مجتمع گاز پارس جنوبی :
۹۰درصد تجهیزات پالایشگاه های

 پارس جنوبی بومی سازی شد

اشکن پور:  مدیرعامل مجتمع گاز پارس جنوبی گفت: ۹0 
درصد تجهیزات و کالاهای مورد نیاز پالایشگاه های سیزده 
گانه این مجتمع گازی در دولت سیزدهم از سوی شرکت های 
داخلی تهیه شده است." احمد باهوش " اظهار کرد: در دولت 
و  داخل  ساخت  شرکت های  سوی  از  طرح   23 سیزدهم 
دانش بنیان تایید و داخلی سازی ساخته شده است.وی افزود: 
پالایشگاه های سیزده گانه مجتمع گاز پارس جنوبی با ثبت 
از قطعات و تجهیزات سازندگان  استفاده  بیشترین میزان 
داخلی ، رتبه نخست کشور را میان زیرمجموعه های وزارت 
نفت به خود اختصاص داده است.مدیرعامل مجتمع گاز پاس 
جنوبی یادآور شد: مهندسی معکوس نیروی انسانی متخصص 
پارس جنوبی و میدان دادن به سازندگان و دانش بنیان ها سبب 
شده پارسال 1۷6 کالای مهم و حیاتی توسط سازندگان ایرانی 

در این مجموعه بزرگ نصب، راه اندازی و داخلی سازی شود.
وی ادامه داد: با توان و دانش فرزندان ایرانی در ۹ ماه سال 
جاری نیز، ۴۵ کالای بسیار کلیدی ساخت سازندگان و 
تولیدکنندگان داخلی در پالایشگاه های مجتمع گاز پارس 
جنوبی بومی سازی و با موفقیت مورد استفاده قرار گرفته 
است.باهوش تصریح کرد: توجه به توان کارکنان خلاق، نوآور 
و مبتکر و منابع متخصص درون مجتمع گاز پارس جنوبی، 
تحقق تولید پایدار و داخلی سازی قطعات و تجهیزات را 
تسهیل کرده و این مسیر با قوت برای عزت و سربلندی 
پارس  گاز  مجتمع  افزود:  داشت.وی  خواهد  ادامه  کشور 
جنوبی اکنون به مرکز خلاقیت و نوآوری در سطح وزارت 
نفت تبدیل شده و شرکت های فناور و دانش بنیان می توانند 
با شناسایی نیازهای مهم و راهبردی این مجتمع عظیم مسیر 
شکوفایی و پیشرفت خود را هموارتر کنند.مدیرعامل مجتمع 
گاز پارس جنوبی اظهارکرد: این مجموعه بزرگ گازی کشور 
با تدبیر مدیران و تلاش کارکنان ضمن بهره مندی از ظرفیت 
قانون تولید بار اول، رتبه نخست را طی چهار سال اجرای 
این برنامه در میان شرکت های دولتی کسب کرده است.وی 
گفت: مجتمع گاز پارس جنوبی از ابتدای کار دولت سیزدهم 
تاکنون، ۴2 طرح زیربنایی و استراتژیک تولید بار اول تهیه و 
جهت کارگروه تولید بار اول معاونت علمی ریاست جمهوری 
ارسال کرده است که بیش از نیمی از آنها مورد تایید نهایی و 
اجرایی قرار گرفته و مابقی طرح ها در حال ارزیابی و مراحل 
نهایی را طی می کنند.باهوش گفت: برای اجرای این طرح ها 
که شامل کالاها و تجهیزات حیاتی و بسیار مهم مجتمع گاز 
پارس جنوبی هستند با 1۷ شرکت دانش بنیان قراردادهایی 
از نوع ساخت بار اول مبنی بر قانون جهش تولید منعقد 

شده است.

استان  برق  نیروی  توزیع  پور:  مدیرعامل شرکت  اشکن 
بوشهر گفت: همزمان با ایام الله دهه مبارک فجر عملیات 
اجرایی احداث 2 هزار و ۵00 نیروگاه برق خورشیدی پنج 
کیلوواتی حمایتی در این استان آغاز شد.غلامرضا حشمتی 
در آیین عملیات اجرایی نیروگاه های برق خورشیدی اظهار 
کرد: عملیات اجرایی این نیروگاه ها در قالب طرح جهاد 
روشنایی با مشارکت کمیته امداد امام خمینی )ره(، بسیج 
سازندگی، اداره کل بهزیستی و دفتر روستایی و شوراهای 
استانداری بوشهر آغاز شده است.وی افزود: طرح احداث 
نیروگاه های خورشیدی حمایتی با هدف کمک به معیشت 
و بهبود وضعیت اقتصادی مددجویان استان بوشهر اجرایی 
استان  برق  نیروی  توزیع  شرکت  است.مدیرعامل  شده 
بوشهر تصریح کرد: در این طرح حمایتی سهم هر کدام 
از شهرستان های دشتستان، تنگستان ، دشتی ، بوشهر، 

گناوه و دیلم به ترتیب ۵8۷، 316، 28۴، 2۵۵، 2۴۵ و 
با دهه  اضافه کرد: همزمان  نیروگاه است.حشمتی   1۹۷
مبارک فجر در شهرستان های دیر، جم، کنگان و عسلویه 
نیز به ترتیب 18۷، 1۵۷، 1۴8 و 12۴ نیروگاه خورشیدی 
خانگی نصب خواهد شد.مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق 
استان بوشهر یادآور شد: خرید برق نیروگاه های خورشیدی 
تضمینی 20 ساله است و نرخ هر کیلووات ساعت آن 30 
هزار ریال خواهد بود.وی افزود: برای کلیه این نیروگاه ها 
تسهیلات قرضه الحسنه بلند مدت اختصاص داده شده تا 
هم استانی بتوانند به راحتی از این طرح درآمدزا برخوردار 
شوند.حشمتی عنوان کرد: احداث چنین نیروگاه هایی در 
مدل کوچک و خانگی همراه با شرایط نگهداری آسان یک 
گام مهم برای افزایش ظرفیت تولید برق استان و تقویت 

پایداری برق در زمان پیک بار مصرف است.

مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق استان بوشهر :

عملیات احداث ۲۵۰۰ نیروگاه برق خورشیدی در بوشهر آغاز شد

همزمان با دهه مبارک فجر؛
۳۵ طرح برق رسانی شهرستان کارون 

به بهره برداری رسید

 مدیر امور برق شهرستان کارون گفت: 3۵ طرح برق رسانی 
با اعتبار 238 میلیارد و 38۴ میلیون ریال در این شهرستان 
به مناسبت دهه مبارک فجر، بهره برداری شد.محمدرضا علیپور 
در آیین بهره برداری از 3۵ طرح برق رسانی شهرستان کارون 
اظهار کرد: پس از پیروزی انقلاب اسلامی بیشتر اجناس مورد 
نیز کشور در زمینه صنعت برق، به خارج از کشور وابسته بودند 
ولی امروز با تلاش و پشتکار جوانان این آب و خاک در تمام 
زمینه ها به خودکفایی رسیدیم.وی ادامه داد: یکی از اساسی ترین 
اقداماتی که در طول سال های اخیر و به منظور استفاده بهینه 
از منابع ملی و در مناطق شهری، روستایی و حاشیه نشین 
شهرستان کارون انجام شد، سرعت بخشیدن به روند اجرا و 
احداث شبکه برق به شکل گسترده در این شهرستان است.

مدیر امور برق شهرستان کارون با اشاره به جزییات طرح های 
بهره برداری شده افزود: نصب ۵2 دستگاه ترانسفورماتور، توسعه 
شبکه فشار متوسط و ضعیف در مناطقی همچون اسلام آباد، 
حسین  امام  روستای  کوچک،  غزاویه  روستای  نور،  شهرک 
)ع( عمیره، منطقه شکاره یک، کوی مهدیس، کوی شریعتی 
یک، شیرین شهر، شکاره 3، کانتکس، کوی خزامی، درویشیه، 
روستای عماشیه، روستای سویسه ابوناگه و شهرک تقوی اجرا و 
به بهره برداری رسید.دراین آیین فرماندار شهرستان کارون نیز 
اظهار کرد: پیروزی این انقلاب حاصل جانفشانی ها و رشادت های 
جوانانی مخلص و با تقوی بوده و ما موظفیم پاسدار خون این 
شهیدان باشیم.سعید کعبی توضیح داد: در دولت مردمی با 
اینکه دشمنان به صورت شبانه روزی در حال توطئه بر ضد نظام 
هستند اما امروز شاهد بهره برداری از طرح های خدمت رسانی به 

شهروندان در شهرستان کارون هستیم.

مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب آذربایجان غربی :
۲۲۰ روستای آذربایجان غربی طی ۲ سال 

گذشته آبرسانی شده است
مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب آذربایجان غربی با اشاره 
به اهتمام ویژه دولت سیزدهم برای ارتقای شاخص های 
آبرسانی به ویژه در روستاها گفت: در حدود 2 سال گذشته 
به 220 روستای استان آبرسانی صورت گرفته است.محمد 
اشرفی افزود: با اجرای این طرح ها، هزاران خانوار روستایی 
از خدمت آب شرب سالم و بهداشتی استفاده کرده اند.وی 
اضافه کرد: در کنار آن، طرح فاخر آبرسانی به ۴00 روستای 
آذربایجان غربی با همکاری قرارگاه امام حسن مجتبی )ع( 
سپاه در دست اجراست.مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب 
آذربایجان غربی ادامه داد: برای اجرای این طرح ۹ هزار 
و 660 میلیارد ریال هزینه می شود.اشرفی اظهار کرد: در 
قرارداد دوم نیز تعداد دیگری از روستاهای فاقد آب شرب 
در آذربایجان غربی مورد هدف اجرای طرح آبرسانی قرار 
می گیرند تا به یکی از اهداف دولت سیزدهم که آبرسانی 
به همه روستاهای بالای 20 خانوار است، در استان دست 
یابیم.وی با اشاره به افتتاح آبرسانی به ۵0 روستا در دهه 
فجر امسال گفت: این روستاها در شهرستان های ارومیه، 
سلماس، پیرانشهر، مهاباد، سردشت، تکاب و چالدران قرار 
داشتند که به میمنت این ایام مبارک، از آب شرب سالم 
و بهداشتی برخوردار شدند.وی افزود: برای آبرسانی به این 
روستاها یک هزار و ۵00 میلیارد ریال هزینه شده است.

مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب آذربایجان غربی اضافه 
کرد: با بهره برداری از این طرح ها، پنج هزار خانوار روستایی 
با 1۹هزار نفر جمعیت از آب شرب سالم، بهداشتی و پایدار 
برخوردار شدند. تا پیش از دولت سیزدهم وضعیت آبرسانی 
به روستاها در آذربایجان غربی چندان مطلوب نبود ولی 
در حدود 2.۵ سال گذشته اقدامات قابل توجهی در این 
خصوص رخ داده و در حال حاضر میزان آبرسانی روستایی 
در استان از میانگین کشوری پیش افتاده است.طبق گفته 
مسوولان، اهتمام ویژه ای در آذربایجان غربی برای آبرسانی 
به همه روستاهای بالای 20 خانوار تا پایان دولت سیزدهم 

در دستور کار قرار دارد.
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اسبقیان: 
امیدوارم پیروزی تیم ملی فوتبال 

مستمر باشد
معاون ورزش حرفه ای و قهرمانی وزارت ورزش گفت: 
امیدوارم پیروزی های تیم ملی فوتبال با تدابیر کادر فنی 
و سرمربی تیم ملی فوتبال ایران استمرار داشته باشد و 
تیم ملی را در فینال آسیا ببینیم.محمدشروین اسبقیان، 
معاون ورزش حرفه ای و قهرمانی وزارت ورزش در مراسم 
پاراآسیایی  بازی های  فرهنگی  برترین های  از  تجلیل 
هانگژو اظهار کرد: ورزشکاران پارالمپیکی همواره سرآمد 
بودند به طوری که مقام معظم رهبری از منش و رفتار 
و حسن و خلق این قهرمانان تکریم کردند. کمیته ملی 
پارالمپیک در مراسمی که با نام حدیث سرآمدان برگزار 
کرد. این مراسم به جا بود و باید به سهم خودم تشکر 
ورزش  وزارت  قهرمانی  و  ورزش حرفه ای  کنم.معاون 
در خصوص برتری تیم ملی فوتبال مقابل ژاپن گفت: 
من به رهبر معظم انقلاب اسلامی و به رییس جمهور 
انقلابی، مقام عالی وزارت ورزش و همه جامعه ورزش 
و مردم ایران تبریک می گویم. همچنین به رسانه که 
کمک می کنند یار تیم ملی هستید نیز تبریک می گویم. 
پیروزی مقابل تیم ملی ژاپن با بازی درخشانی که انجام 
دادند و دل مردم ایران را شاد کردند بسیار ارزشمند 
است. امیدوارم با تدابیر کادر فنی و سرمربی امیدوارم 
استمرار داشته باشد و تیم ملی را در فینال ببینیم.

انتخابات  وضعیت  آخرین  خصوص  در  ادامه  در  وی 
به ویژه دوومیدانی و ژیمناستیک گفت: بعد از حضور 
من و دستور و تاکید وزیر بر برگزاری انتخاب داشت 
تا فدراسیون ها از بلاتکلیفی خارج شوند 9 فدراسیون 
را تکلیف را مشخص کردیم. امروز هم زمان برگزاری 
فدراسیون  واقع 10  در  و  اعلام می کنیم  را  کونگ فو 
می شود. در دوومیدانی درگیر برگزاری مسابقات داخل 
سالن آسیا هستیم و نخواستیم سرپرست و سرپرست 
دبیری را درگیر ثبت نام کنیم چون کار سنگینی انجام 
می دهند. بلافاصله بعد از پایان مسابقات تاریخ برگزاری 
را اعلام خواهیم کرد. برای ژیمناستیک هم با هماهنگی 
آتی  روزهای  طی  فدراسیون  و  المپیک  ملی  کمیته 
انجام می شود.وی در پاسخ به این سوال که ثبت نام 
باید ثبت نام ژیمناستیک شروع شود گفت: پرونده این 
فدراسیون را مطالعه می کنم و اجازه دهید بعد از این کار 
در اینخصوص اظهار نظر کنم.وی در پاسخ به این سوال 
که آیا فدراسیون جهانی نامه ای برای زمان انتخابات 
را  ژیمناستیک  پرونده  گفت:  است؟  کرده  مشخص 
مطالعه نکرده ام اما آن چیزی که مشخص است هم 
فدراسیون جهانی و هم رییس کمیته ملی المپیک و 
حوزه معاونت قهرمانی نظرشان این است که باید تکلیف 
فدراسیون ژیمناستیک به زودی مشخص شود.وی در 
اسفند  انتخابات فدراسیون جانبازان گفت: 15  مورد 
برگزار می شود و رییس آن مشخص می شود. سرپرست 
نخواهیم گذاشت. بنا داشتیم و پیشنهاد من به وزیر این 
بود که سرپرست انتخاب شود اما او نظر کارشناسی 
داشت و گفت سیستم فدراسیون با توجه به برنامه هایی 
که داریم به هم خواهد خورد.وی در خصوص هزینه 
اعزام بسکتبال با ویلچر هم گفت: باید این هزینه انجام 
شود. آنها درخشیدند و مقام سوم دنیا را دارند. در این 
مسابقات آسیا و اقیانوسیه هم درخشیدند. آنها به حق 
خود می رسند. سرمربی این تیم برنامه هایی تدارک دیده 
تا سهمیه بگیرند. این رشته به مسیر تحول رسیده و اگر 

سهمیه هم نگیرد باید این مسیر طی شود.

سرمربی تیم والیبال طبیعت درباره وضعیت 
داوری ها در لیگ برتر گفت: باید در داوری ها، 
ویدئوچک و خط نگهدارها دقت شود تا تیم ها 
خیلی  که  بیفتد  جا  حداقل  نکنند.  ضرر 
ما  باشیم.  نداشته  اعتراض  ویدئوچک  روی 
و  مربی  مواقع  خیلی  اما  داریم  ویدئوچک 

بازیکنان به ویدئوچک هم اعتراض می کنند.
19 هفته از لیگ برتر والیبال مردان گذشته 
و تیم فولاد سیرجان ایرانیان با 1۶ برد و ۴۶ 
دارد.  قرار  رده بندی  جدول  صدر  در  امتیاز 
تیم طبیعت اسلامشهر که برای اولین دوره 
در لیگ برتر حضور دارد تاکنون نتایج دور 
از انتظاری گرفته و با یازده برد و ۳۲ امتیاز 
تیم  این  دارد.  قرار  جدول  پنجم  رتبه  در 
اولین شکست فولاد سیرجان را هم رقم زد 

و شگفتی ساز شد.
ابراهیم وادی، سرمربی تیم طبیعت، در مورد 
لیگ برتر گفت: همه تیم ها می جنگند که 
فرصت هایشان را از دست ندهند و جایگاهی 
تیم ها  روند  بیاورند.  به دست  در جدول  را 
خوب است اما باید در داوری ها، ویدئوچک و 
خط نگهدارها دقت شود تا تیم ها ضرر نکنند. 
حداقل جا بیفتد که خیلی روی ویدئوچک 

اعتراض نداشته باشیم. ما ویدئوچک داریم اما 
خیلی مواقع مربی و بازیکنان به ویدئوچک 
هم اعتراض می کنند. باید همه چیزمان را 

حرفه ای کنیم تا لیگی پویا داشته باشیم.
او درباره وضعیت تیمش بیان کرد: اولین سال 
حضورمان در لیگ است. بچه ها مردانه کار 
می کنند و کم نمی گذارند. تیم ما یکدست 
است، نوسان سنی و اسمی نداریم و هماهنگ 
هستیم اما در دو، سه بازی اخیر چند بازیکن 
بودند  مصدوم  و  سرماخورده  کلیدی مان 
نتیجه  نتوانستیم  و  شد  ما  افت  باعث  که 
دلچسبی بگیریم. در بازی آخر هم که میزبان 
از دست  را  فرصت هایی  بودیم  گیتی پسند 

دادیم و شکست خوردیم.
صعود  برای  تیمش  شانس  درباره  وادی 
و  تیم ها  توان  گفت:  برتر  لیگ  پلی آف  به 
 ۶- است. ۷  در یک سطح  جنگندگی شان 
بازی دیگر مانده است و باز هم بین تیم ها 
نمی توانیم  داشت.  خواهد  وجود  افت وخیز 
توانایی مان را یکسان نگه داریم چون بحث 
مصدومیت و رفت وآمد هم هست. در یکی 
از سفرهایمان بعد از 1۳ ساعت تاخیر نصف 
شب به شهر میزبان رسیدیم و فردایش هم 

بازی کردیم. این مسائل شامل همه تیم ها 
می شود.

او در پاسخ به این سوال که اگر به پلی آف 
صعود کنید ترجیح می دهید این مرحله به 
کرد:  بیان  برگزار شود،  میزبانی کدام شهر 
سالنی استانداردتر از سالن فدراسیون نداریم. 
تا الان هم پلی آف در این سالن برگزار شده 
است. همه امکانات از جمله هتلینگ مناسب 
وجود دارد و دسترسی تمام شهرها به تهران 
بهتر است. اگر بحث پیشرفت والیبال  مطرح 
میزبانی  درخواست  که  شهرهایی  در  است 

کرده اند، مسابقات نوجوانان آسیا را بگذارید.
وادی در واکنش به اینکه شهری مثل ارومیه 
که درخواست میزبانی کرده سالن استانداردی 
دارد و قهرمانی آسیا هم در این شهر برگزار 
پلی آف  به  تیم هایی که  از  باید  شد، گفت: 
صعود می کنند نظرخواهی شود. درست است 
ارومیه سالن خوبی دارد اما به نفع این تیم 
است نه تیم های دیگر. با اینکه در یکسری 
از شهرها سالن استاندارد داریم باز هم مثل 
تهران نیست که دسترسی آسان، هتلینگ 
مسئولان  برای  هم  کنترل  و  فضا خوب  و 

راحت تر باشد.

سرمربی تیم والیبال طبیعت:

والیبالیست ها به ویدئوچک هم اعتراض می کنند!

جوانمردی: 
هنوز از پاراتیراندازی خداحافظی 

نکرده ام
قهرمان پارالمپیک توکیو در پاراتیراندازی گفت: هنوز 
برنامه خاصی برای حضور در پارالمپیک پاریس ندارم 
و به صورت رسمی نیز خداحافظی نکرده ام و طی چند 
روز آینده وضعیتم برای حضور در پارالمپیک مشخص 
می شود.ساره جوانمردی در مراسم برترین های فرهنگی 
بازی های پاراآسیایی هانگژو چین اظهار کرد: خوشحالم 
که کمیته ملی پارالمپیک با برگزاری چنین مراسمی به 
قول خود عمل کرد و این اتفاق افتاد.وی گفت: برگزاری 
بازی های  برای  چنین مراسمی پیش زمینه ای است 
پارالمپیک پاریس تا ورزشکاران دیگر نیز همت کنند 
تا از نظر فرهنگی فعال شوند و جزئی از برگزیدگان 
برای مراسم بعدی باشند.جوانمردی درباره حضورش در 
بازی های پارالمپیک پاریس گفت: هنوز در این زمینه 
نمی خواهم صحبتی داشته باشم، البته مشخص خواهد 
شد.وی در پایان اظهار کرد: اگر ماندگار باشم امیدوارم 
بتوانم برای کشورم دوباره افتخارآفرینی کنم و در غیر 
این صورت دعاگوی سایر ورزشکاران اعزامی خواهم بود.

حافظ حاجیان:رییس دپارتمان داوران از معرفی چهار داور دریافت کننده لایسنس کمک داور ویدئویی خبر داد.
دانیال مرادی، رییس دپارتمان داوری فدراسیون فوتبال درباره معرفی داوران لیگ برتری که لایسنس VAR را دارند، عنوان کرد: در نیم فصل اول فوتبال 
باشگاهی ایران، موعود بنیادی فر تنها داور ایرانی بود که لایسنس قضاوت با کمک داور ویدئویی را داشت اما با تلاش مسئولان فدراسیون فوتبال و کمیته داوران 

چهار داور دیگر هم مجوز قضاوت با VAR را از سوی فدراسیون جهانی فوتبال )فیفا( دریافت کردند.
وی اضافه کرد: مهناز ذکایی، حسن اکرمی، امیر عرب براقی و مرتضی منصوریان داورانی هستند که بعد از حضور در کافا و قضاوت مسابقاتی در ازبکستان مجوز 

قضاوت با VAR را دریافت کرده اند.

چهار داور ایرانی مجوز VAR گرفتند

به نظر می رسد اعضای کمیته فنی فدراسیون وزنه برداری و 
کادرفنی تیم ملی به یک نتیجه واحد در مورد اعزام تیم به 
قهرمانی آسیا ازبکستان نرسیده بودند و اکنون حل چالش به 

وجود آمده بر عهده رییس فدراسیون است.
تیم ملی وزنه برداری به نظر می رسد درگیر اختلاف نظر بین 
کادرفنی تیم ملی و کمیته فنی شده است که می تواند یک 

چالش جدی برای فدراسیون سجاد انوشیروانی باشد.
کمیته فنی فدراسیون چند هفته پیش به چالوس سفر کرد و 
ضمن بازدید از اردوی تیم ملی جلسه ای هم با کادرفنی تیم ملی 
برای حضور در مسابقات  قهرمانی آسیا ۲0۲۴ ازبکستان داشت. 
خروجی جلسه طبق اعلام فدراسیون این بود:"برای رقابت های 
قهرمانی آسیا با صلاحدید مربیان، نفراتی که در چرخه کسب 
سهمیه قرار دارند به همراه شانس های کسب مدال در ترکیب 
تیم های آقایان و بانوان قرار بگیرند و بحث اعزام کامل تیم ها 

بدون شانس مدال، به تصویب کمیته فنی نرسید."
نواب نصیرشلال سرمربی تیم ملی در آستانه مسابقات، نام تنها 
سه نفر جوان زیر ۲0 سال را اعلام کرد. علیرضا عباسپور، علی 
عالی پور و عبدالله بیرانوند سه وزنه بردار جوان ایران هستند 
که به مسابقات می روند و هیچ کدام از وزنه برداران شاخص و 
حتی نفراتی که مدت زمان زیادی در اردو بودند، در این اعزام 

جایی نداشتند.
نصیرشلال در واکنش به این تصمیم خود گفت:"در آخرین 
جلسه کمیته فنی قرار شد اعضای کمیته فنی هم نظر بدهند. 

فدراسیون  رییس  و  اعضا  برای  را  رکوردگیری  نتایج  هم  ما 
فرستادیم. پس از جلسه ای که داشتند برخی اسامی که شانس 
و شرایط بهتری دارند را اعلام کردند و برخی اسامی هم کادر 

فنی کم کرد و در نهایت به این سه نفر رسیدیم."
این انتخاب نصیرشلال واکنش برخی اعضای کمیته فنی را 
به همراه داشت. حسین رضازاده  رییس کمیته فنی عنوان 
کرد: " اختیار تام به سرمربیان دادیم که نفراتی که می توانند 
مدال بگیرند و کسانی که دنبال کسب سهمیه المپیک هستند 
را انتخاب کنند. هیچ دخالتی در انتخاب اسم و تعداد نفرات 
نکردیم و اختیار تام به سرمربیان هر دو تیم مردان و بانوان 
دادیم." حسین توکلی عضو کمیته فنی هم واکنش نشان داد 

و گفت:" اینکه اسم دادیم صحت ندارد. صحبت کمیته فنی 
براین بوده، کسانی که شانس مدال دارند و برای سهمیه المپیک 
می جنگند، اعزام شوند. به هیچ عنوان اسم ندادیم. همچنین 
کسی را خط نزدیم و کسی را سفارش نکردیم که در تیم باشد."

مسئولیت تیم در قهرمانی آسیا با چه کسی است؟
هر چند سرمربی تیم ملی عنوان می کند بین کمیته فنی 
و کادرفنی دلخوری وجود ندارد و تنها اختلاف سلیقه است 
اما برخی اظهار نظرها رنگ و بوی دلخوری دارد. برای نمونه 
رضازاده عنوان می کند، از سرمربی باید سوال کرد بر چه اساس 

این سه نفر را انتخاب کرده است.
از آن طرف، نصیر شلال هم می گوید، در آخر ماجرا کادر فنی 

باید پاسخگو باشد البته وقتی کمیته فنی و رئیس فدراسیون 
نظر قاطع می دهند باید مسئولیت تیم که ناقص یا کامل به 

مسابقات می رود را هم بپذیرند.
چالش جدی پیش روی انوشیروانی

با توجه به صحبت هایی که سرمربی و اعضای کمیته فنی 
داشتند، مشخص است اختلاف نظر بین اعضا وجود دارد  که 
البته بهتر بود هر مسئله ای که هست در همان جلسه کمیته 
فنی رفع و رجوع می شد و این اختلاف نظر در آستانه اعزام تیم 
به این شکل خودش را نشان نمی داد.سجاد انوشیروانی رییس 
فدراسیون در مورد اتفاقی که بین کادرفنی تیم ملی  و کمیته 
فنی شاهدش هستیم، صحبتی نکرده این در حالی است که 
نباید این اختلاف نظر را نادیده بگیرد یا به سادگی از کنارش 
بگذرد.کمیته فنی و کادرفنی تیم ملی وزنه برداری را چهره های 
شاخصی تشکیل می دهند و اینکه احساس شود، در جلسات 
آنها مسائل حل نشده  یا حرف های ناگفته ای وجود داشته که در 
نهایت به رسانه ها کشیده شده، اتفاق خوبی نیست. اختلاف نظر، 
سلیقه، دلخوری یا هر چیزی که می توان اسم آن را گذاشت 
باید در همان جلسات کمیته فنی برطرف شود در غیر این 
صورت می تواند به یک چالش و حاشیه تبدیل شود.زمانی که 
انوشیروانی از ازبکستان برگشت باید دید در مقابل این اتفاق 
چه تصمیم مدیریتی می گیرد و چگونه قرار است به این چالش 

پیش آمده  بین کمیته فنی و کادرفنی تیم ملی پایان دهد.
آتنا خلیلی

چالش جدی وزنه برداری با اختلاف نظر کادرفنی و کمیته فنی

آگهی موضوع ماده 3  قانون و ماده 13 آیین نامه  قانون تعیین تکلیف وضعیت اراضی 
و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

برابر رای شماره 1۴0۲۶0۳10۷180001898  مورخه 1۴0۲/10/۲1 هیات اول  موضوع قانون 
تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر درواحد ثبتی  حوزه 
ثبت ملک  اداره سه اهواز  تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای  حکیم  عییاوی  فارسی 
فرزند جبار  بشماره شناسنامه ۳0 صادره از آغاجری در ششدانگ یک باب ساختمان به مساحت 
۴8۲/۴0 مترمربع پلاک ۳098  فرعی از 1559 اصلی واقع در  بخش ۳ اهواز  بتشانی  شهرک 
رزمندگان  روبروی شرکت سپنتا خیابان نور خریداری  بموجب سند رسمی  محرز گردیده است 
.لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دونوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود درصورتی که اشخاص 
نسبت به صدور سند مالکیت اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت 
دو ماه اعتراض خود را به   اداره تسلیم پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تسلیم اعتراض 
دادخواست خود را مراجع قضایی تقدیم نمایند . بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم 

وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد . شناسه اگهی 1۶۴851۷
تاریخ انتشار نوبت اول 1۴0۲/11/1

تاریخ انتشار نوبت دوم 1۴0۲/11/1۶
فرهاد نصرت اله - رئیس ثبت  اسناد و املاک 

آگهی موضوع ماده 3  قانون و ماده 13 آیین نامه  قانون تعیین تکلیف وضعیت اراضی 
و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

برابر رای شماره 1۴0۲۶0۳10۷180001900  مورخه 1۴0۲/10/۲1 هیات اول  موضوع قانون 
تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر درواحد ثبتی  حوزه 
ثبت ملک  اداره سه اهواز  تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای  کریم سواری  فرزند عبدالساده   
بشماره شناسنامه  1۴81۴ صادره از دشت ازادگان  در ششدانگ یک باب ساختمان به مساحت 
۳۲1/۶0 مترمربع در قسمتی از  پلاک ۳098  فرعی از 1559 اصلی واقع در  بخش ۳ اهواز  
بتشانی  شهرک رزمندگان  روبروی شرکت سپنتا خیابان نور خریداری  بموجب سند رسمی  
محرز گردیده است .لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دونوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود 
درصورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ 
انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به   اداره تسلیم پس از اخذ رسید ظرف مدت 
یک ماه از تسلیم اعتراض دادخواست خود را مراجع قضایی تقدیم نمایند . بدیهی است در صورت 
انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد . شناسه 

اگهی 1۶۴8۶80
تاریخ انتشار نوبت اول 1۴0۲/11/1

تاریخ انتشار نوبت دوم 1۴0۲/11/1۶
فرهاد نصرت اله - رئیس ثبت  اسناد و املاک 

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 
برابر رای شماره  1۴0۲۶0۳1001۶01۲۶۲۳  هیات اول  موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر 
در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک محمودآباد  تصرفات مالکانه  بلامعارض متقاضی آقای غلامرضا زمانی فروشانی  فرزند حسن  بشماره شناسنامه 1۳1 
صادره از شهر ری در  ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی )کاربری زراعی ( به مساحت ۲0۷/15  متر مربع پلاک 9۳۲ فرعی از 19 –اصلی  
بخش ۲  واقع در عبداله آباد خریداری از مالک رسمی آقای محمد فهیمی محرز  گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 
15 روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی 
به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع 
قضایی تقدیم نمایند بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد .شناسه آگهی: 

1۶۶15۳۴ تاریخ انتشار نوبت اول 1۴0۲/11/1۶
تاریخ انتشار نوبت دوم :1۴0۲/1۲/01    مهدی ازاد – رئیس اداره  ثبت اسناد و املاک محمودآباد 

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهایفاقد سند رسمی 
برابر رای شماره  1۴0۲۶0۳1۲00800۳۷۴۶ تاریخ 1۴0۲/10/0۷  هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند 
رسمی مستقر در واحد ثبتی شهرستان آق قلا پرونده  کلاسه 1۴0۲11۴۴1۲0080001۲5 تصرفات مالکانه و  بلامعارض متقاضی آقای حاجی 
قربان خوجه تقاندری  به شماره شناسنامه 1۴1۳ و شماره ملی ۴9۷95۲۷۴9۳ صادره از آق قلا  در  ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی به 
مساحت ۷1/۷۷  متر مربع قسمتی از پلاک شماره ۴1۷ فرعی از یک  اصلی  واقع در اراضی آق قلا بخش ۷ حوزه ثبت ملک آق قلا از سهمی حاجی 
قاریاقدی طعنه تائید گردیده است ؛ لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به 
صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از 
اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور 
و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد .شناسه آگهی: 1۶۶11۳۶ تاریخ انتشار نوبت اول 1۴0۲/11/1۶  تاریخ انتشار نوبت 

دوم :1۴0۲/1۲/0۲              مهناز جهانفر – سرپرست اداره  ثبت اسناد و املاک آق قلا

آگهی اختصاصی موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی برابر ماده 3 و ماده 13 آئین 
نامه قانون تعیین تکلیف 

برابر رای شماره شماره 1۴0۲۶0۳1۲0010081۷0 موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی مستقر 
در واحد ثبتی تصرفات مالکانه بلامعارض کلاسه 1۴0۲11۴۴1۲001000۳5۴ تقاضای خانم طاهره بهلول  به  شماره شناسنامه 819 و کدملی 
۶۴۲9۷8۲۷9۴ صادره از بیارجمند فرزند یوسف  در ششدانگ یک قطعه زمین که درآن احداث بنا شده است به انضمام چهل و هفت سهم مشاع 
از چهل و هشت سهم ششدانگ عرصه که مابقی آن وقف است  بمساحت 115/۷۴ مترمربع از پلاک شماره 1۲5 – اصلی واقع در   اراضی تاریکی 

بخش دو  حوزه ثبت گرگان طبق رای صادره حکایت از انتقال  از مالک رسمی علی رنجبر به متقاضی دارد . 
لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی 
داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ 
تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند.شناسه آگهی: 1۶۶11۲۴ تاریخ انتشار نوبت اول 1۴0۲/11/1۶  تاریخ انتشار نوبت 

دوم :1۴0۲/11/01
مهدی شاه مهری – سرپرست اداره  ثبت اسناد و املاک منطقه یک گرگان 



7
اقتصادی

روزنامه           پیشروروزنامه
خبر خبر

سجادی: مدیرعامل شرکت پالایش گاز ایلام گفت: ۱۲ 
پروژه سرمایه ای و زیرساختی با اعتباری بالغ بر ۶ هزار 
افتتاح و کلنگ زنی  و ۸۶۷ میلیارد ریال در دهه فجر 

می شود.
این  از  داشت:  اظهار  گویی  و  در گفت  نوریان  روح اله   
تعداد ۲ پروژه افتتاح و عملیات اجرایی ۱۰ پروژه دیگر 
نیز آغاز می شود.وی افزود: ۲ پروژه احداث مرکز کنترل 
داده صنعتی و نیز بهینه سازی سیستم کنترل و سوخت 
دیگ های بخار فشار پایین با صرف هزینه بیش از ۱۸۲ 
میلیارد ریال به بهره برداری خواهند رسید.نوریان با بیان 
اینکه برای آغاز عملیات اجرایی ۱۰ پروژه دیگر، اعتباری 
بالغ بر ۶ هزار و ۶۸۵ میلیارد ریال تأمین شده است، یادآور 
شد: این پروژه ها شامل بازیابی گازهای ارسالی به مشعل، 
ساخت و نصب مخزن تحت فشار فرآیندی گاز ترش، 
ارتقا سیستم کنترل کمپرسورهای  ساخت کلدباکس، 
تقویت فشار گاز و بروز رسانی سیستم قطع اضطراری 
هستند.مدیرعامل شرکت پالایش گاز ایلام با اشاره به 
اینکه برای اجرای پروژه احداث مرکز کنترل داده صنعتی 
و نیز بهینه سازی سیستم کنترل و سوخت دیگ های بخار 
فشار پایین مبلغ ۱۸۲ میلیارد ریال سرمایه گذاری شده 
است، تاکید کرد: با بهره برداری از این پروژه ها، ضمن ایجاد 
شرایط ایمن برای سیستم های کنترل مرکزی پالایشگاه، 
پایداری تولید در بخش تولید بخار فشار پایین واحدهای 

یوتیلیتی نیز حاصل خواهد شد.
وی ادامه داد: با ساخت مخزن تحت فشار در مسیر ورود 
گاز ترش به واحد شیرین سازی، جایگزینی مخزن فعلی 
در کوتاه ترین زمان، ممکن شده و تاب آوری واحدهای 
شیرین سازی آمین در مقابله با خوردگی های شیمیایی 
افزایش خواهد یافت.نوریان با اشاره به ساخت کلدباکس 
با استفاده از توان شرکت های سازنده داخلی، افزود: حفظ 
پایداری تولید و تداوم ارسال محصولات به پتروشیمی ایلام 
و استفاده از مبدل به عنوان تجهیز یدکی کلدباکس فعلی 
از اهداف این پروژه است.مدیرعامل شرکت پالایش گاز 

ایلام ادامه داد: پروژه ارتقا سیستم کنترل کمپرسورهای 
تقویت فشار گاز برای اطمینان از پایداری تولید در بحث 
ارسال گاز به خط سراسری و پروژه به روزرسانی سیستم 
قطع اضطراری برای بالا بردن سطح اطمینان از عملکرد 
مناسب این سیستم ها و محافظت از سایت در مواقع خطر 

است.
وی تاکید کرد: با ساخت یک دستگاه کمپرسور هوا ضمن 
افزایش توان تولید هوای مصرفی مورد نیاز فرآیند تولید 
در تجهیزات یوتیلیتی و ابزار دقیق، قابلیت اطمینان واحد 
تولید هوای پالایشگاه نیز افزایش می یابد.نوریان اضافه 
کرد: همچنین پروژه طراحی، خرید تجهیزات، اجرا، نصب 
برای  مخازن  اطفا حریق  و  اعلان  راه اندازی سیستم  و 
بالابردن توان تجهیزات و واحدهای آتش نشانی و مقابله با 
مخاطرات احتمالی و مدیریت بحران در مواقع بروز حادثه 

و دفع خطر با کمترین هزینه ممکن است.
وی تاکید کرد: با بازسازی و راه اندازی کمپرسور رفت و 
برگشت گازی در واحدهای تثبیت، از ارسال گاز ترش به 
میزان ۱۵۰ هزار مترمکعب در روز به مشعل جلوگیری به 
عمل آمده و در این راستا پروژه بازیابی گازهای ارسالی به 
مشعل با سرمایه گذاری یک شرکت توانمند داخلی برای 
ایجاد زیرساخت مناسب جهت به صفر رسیدن گازهای 
ارسالی به مشعل، بیش از پیش در دسترس قرار خواهد 

گرفت.

مدیرعامل شرکت پالایش گاز ایلام  خبرداد:

افتتاح و کلنگ زنی ۱۲ پروژه سرمایه ای و زیرساختی 
پالایشگاه گاز ایلام

رییس سازمان امور مالیاتی کشور:
دهک های بالا و دانه درشت ها در رصد 

مالیاتی هستند
رییس سازمان امور مالیاتی کشور گفت: دهک های بالا و 
دانه درشت ها باید در رصد نظام مالیاتی باشند و این رویکرد 
سازمان در راستای رسیدن به عدالت مالیاتی است.محمد 
هادی سبحانیان در برنامه تلویزیونی اظهار داشت: افراد 
متعلق به دهک های پایین درآمدی نیز باید از تیررس نظام 
مالیاتی خارج شوند.وی ادامه داد: نباید فعالان اقتصادی 
را در ادارات معطل کنیم. در حال حرکت به سمت نظام 
مالیاتی هوشمند هستیم و ابزارها و بسترهای لازم در حال 
تکمیل است و این امر به عدالت مالیاتی و تسهیل امور 
مودیان کمک می کند.رییس سازمان امور مالیاتی کشور 
با اشاره به اینکه سوال بسیاری از مردم این است که در 
کشوری که سرشار از منابع نفتی هستیم چرا باید مالیات 
پرداخت کنیم؟ گفت: به عنوان مثال کشور را به یک خانواده 
تشبیه می کنیم، اینکه اعضای خانواده کار و تلاش کنند 
و از محل آن خرج تحصیل کنند یا اینکه از ثروتی که 
دارند برای امورات جاری هزینه کنند؟ کدام مورد را عقل 
تایید می کند؟وی بیان داشت: ثروت، روزی تمام می شود. 
قطعا نباید از ثروت خود برای مخارج جاری استفاده کرد، 
ما در کشور نفت داریم و ثروت همه ما ایرانیان است. این 
نفت سهم فرزندان من و شماست که باید صرف عمران و 
آبادانی در سال های آینده شود. ضمن اینکه نفت بستگی 
به تحریم ها دارد از این رو نباید به آن متکی بود. ما فارغ 
از اینکه کشورمان نفت دارد یا ندارد باید متکی به درآمدی 
باشیم که پایدار باشد.سبحانیان به مالیات ستانی عادلانه 
اشاره کرد و گفت: رویکرد کلی ما در سازمان امور مالیاتی 
تمرکز بر دانه درشت هاست افرادی که از درآمدهای بالایی 
برخورداری هستند قاطبه مردم نباید در تیر راس نظام 
مالیاتی باشند. این موضوع در نظام مالیاتی دنبال می شود 
و در جاهایی تبدیل به قانون شده است که یکی از آنها 
مالیات بر مجموع درآمد است.وی بیان داشت: پیشرفت های 
خوبی در سیستمی شدن نظام مالیاتی صورت گرفته است 
و جلوگیری از فرارهای مالیاتی را دنبال می کنیم که در این 
دولت با سرعت بیشتری به ثمر می نشیند که اگر استمرار 
یابد جلوی فرار مالیاتی گرفته می شود و فراریان مالیاتی 
ناراحت خواهند شد و سنگ اندازی خواهند کرد. زمانی فرار 
اتفاق می افتد که سلیقه های شخصی جایگزین سیستم 
هوشمند می شود. لذا باید به سمت سیستمی شدن حرکت 
کنیم تا مالیات ستانی عادلانه محقق شود.رییس سازمان 
امور مالیاتی کشور به وضع قوانین در حوزه مالیاتی اشاره 
عمل  وظایف خود  به  مالیاتی  فراریان  اگر  گفت:  و  کرد 
نکنند قطعا ضمانت اجرایی خواهد داشت و جرایمی از آنها 
دریافت می شود؛ ضمن اینکه با فعالان اقتصادی همراهی 
خوبی داریم.وی افزود: قانون پایانه های فروشگاهی یکی از 
مهمترین قوانینی است که سیستمی شدن ارزش افزوده 
مالیات را به دنبال خواهد داشت. بنایی بر جریمه کردن 
نداریم ضمن اینکه باید مودیان به تکالیف خود عمل کنند.

سبحانیان خاطر نشان کرد: یکی از مصادیق مهم تکریم 
مودیان است، مودیان مالیات پرداخت می کنند تا ما کشور 
را اراده کنیم. همکاران ما در کف بازار پاسخگوی سوالات 
فعالان اقتصادی هستند و مرکز ۱۵۲۲ نیز پاسخگوی همه 
مودیان است.رییس سازمان امور مالیاتی کشور با اشاره به 
اینکه بیش از ۱۰۰ هزار میلیارد تومان در ۱۰ ماه امسال 
به دهیاری های کشور پرداخت شده است، گفت: این امر در 
راستای آبادانی روستاها بوده است. همچنین ۲۷ هزار میلیارد 
تومان به حوزه سلامت پرداخت کرده ایم. باید به مردم اعلام 

کنیم که این مالیات در چه حوزه هایی پراخت می شود. 

افتتاح ۳۲۷ پروژه صنعت آب و برق به 
ارزش ۱۰۸ همت در دهه فجر

به  برق  و  پروژه صنعت آب  اعلام کرد: ۳۲۷  نیرو  وزارت   
مبارک  دهه  در  تومان  میلیارد  هزار   ۱۰۸ تقریبی  ارزش 
فجر به بهره برداری می رسد.به گزارش وزارت نیرو، هم زمان 
با فرارسیدن ایام الله دهه مبارک فجر و در آستانه چهل و 
پنجمین سالگرد پیروزی شکوهمند انقلاب اسلامی، ۳۲۷ 
پروژه وزارت نیرو در صنعت آب و برق و در اقصی نقاط کشور 
به مرحله بهره برداری رسیده یا می رسد.برپایه این گزارش، از 
۳۲۷ پروژه صنعت آب و برق ۱۸ پروژه توسط شرکت توزیع 
نیروی برق تهران بزرگ به ارزش یک هزار و ۳۰۹ میلیارد 
تومان، ۲ پروژه توسط شرکت آب منطقه تهران به ارزش 
۱۳۸ میلیارد تومان، ۴۳ پروژه توسط شرکت برق منطقه ای 
تهران به ارزش چهار هزار و ۹۵۰ میلیارد تومان و ۴۸ پروژه 
توسط شرکت آب و فاضلاب استان تهران به ارزش ۲۱ هزار 
و ۸۳۹ میلیارد تومان در استان تهران به بهره برداری می رسد.

همچنین چهار پروژه از شرکت مادرتخصصی تولید نیروی 
برق حرارتی به ارزش چهار هزار و ۲۰۰ میلیارد تومان، ۹ 
پروژه در حوزه انرژی های تجدیدپذیر و بهره وری انرژی به 
ارزش ۹۸۷ میلیارد تومان، ۱۰۳ پروژه توسط شرکت مادر 
تخصصی توانیر به ارزش ۱۶ هزار و ۹۱۵ میلیارد تومان، ۴۹ 
ارزش  به  ایران  منابع آب  پروژه در حوزه شرکت مدیریت 
۴۷ هزار و ۶۴۰ میلیارد تومان، ۲۲ پروژه در حوزه شرکت 
مهندسی آب و فاضلاب کشور در بخش آبرسانی به ارزش 
سه هزار و ۶۲۷ میلیارد تومان و تعداد ۲۹ پروژه در شرکت 
مهندسی آب و فاضلاب کشور در بخش فاضلاب به ارزش ۶ 
هزار و ۲۰۱ میلیارد تومان در سایر استان های کشور به مرحله 
بهره برداری رسیده است.مجموع پروژه های قابل افتتاح وزارت 
نیرو در ایام الله دهه مبارک فجر ۳۲۷ پروژه است که ارزش 
به روز پروژه ها ۱۰۷ هزار و ۸۱۰ میلیارد تومان برآورد می شود.

بر اساس دستور رئیس مرکز اطلاعات مالی کشور حداکثر 
مبلغ کارت به کارت برای تمام افراد بدون پرونده مالیاتی، 
در یک ماه یک میلیارد تومان شد. محدودیت ارائه خدمات 
کارت به کارت در اجرای تبصره ۳ ماده ۸ آئین نامه اجرایی 
ماده )۱۴( الحاقی قانون مبارزه با پولشویی به رئیس کل  
بانک مرکزی جمهوری اسلامی ایران ابلاغ شد.در مکاتبه 
هادی خانی، رئیس اطلاع مالی کشور آمده است؛ نظر به 
استفاده برخی صنوف از حساب های نیابتی به ویژه از طریق 

خدمات کارت به کارت در شبکه بانکی کشور; با نظرداشت 
اطلاعات دریافتی از آمار تراکنش های سال ۱۴۰۱ افراد 
فاقد پرونده مالیاتی در الگوی ۱۰۰ تراکنش دریافتی در ماه 
به ارزش حداقل ۳۵ میلیون تومان و در اجرای تبصره )۳( 
ماده )۸( آئین نامه اجرایی ماده )۱۴( الحاقی قانون مبارزه با 
پولشویی ارائه خدمات کارت به کارت بیش از ۱۰ میلیارد 
ریال یا ۲۰۰ تراکنش دریافتی در ماه به اشخاص حقیقی 
فاقد پرونده مالیاتی در تمامی کارت های بانکی متصل به 

کد ملی اشخاص مذکور ممنوع می باشد، خواهشمند است 
دستور فرمایید ضمن ابلاغ به مبادی ذی ربط جهت اعمال 
و  انجام گرفته  اقدامات  از  گزارشی  موردنظر،  محدودیت 
نتایج آن در بازه های زمانی سه ماهه به این مرکز ارائه گردد.

بدیهی است محدودیت فوق شامل سایر ابزارهای پرداخت 
و انتقال وجه نگردیده و با دریافت داده های متقن و دقیق تر، 
امکان بازنگری و تسرّی آن به سایر گروه های جمعیتی و 

ابزارهای پرداخت وجود خواهد داشت.

 واردات چای ۶۲ درصد کاهش یافت
میزان واردات چای در ۱۰ ماه سال جاری در مقایسه با مدت 
مشابه سال قبل ۶۲ درصد کاهش یافت.گزارش  آمار تجارت 
خارجی چای در ۱۰ ماهه امسال حاکی است،  در این مدت 
مدت حدود ۱۲۸۲۸ تن چای به ۲۵ کشور با ارزش حدود ۱۵.۸ 
میلیون دلار )ارزش واحد هر کیلو ۱.۲۳ دلار( صادر شده است.

همچنین در این مدت حدود ۳۳۶۸۳ تن چای از ۸ کشور با 
ارزش حدود ۱۸۵.۷۵ میلیون دلار )ارزش واحد هر کیلو ۵.۵۱(؛  
وارد شده که بیشترین واردات در فصل پاییز بوده است.بر اساس 
آمار گمرک صادرات کشورمان حدود ۵۸.۱ درصد نسبت به 
مدت مشابه سال قبل کاهش داشته است و میزان واردات نیز 
۶۲ درصد نسبت به مدت مشابه سال قبل کاهش داشته است.

ترکیه مقصد اول چای صادراتی ایران  باحدود ۲۷.۲ درصد از کل 
صادرات بوده است و هند بزرگترین صادرکننده چای به ایران  با 
حدود ۵۲.۶ درصد از کل واردات بوده است.حدود ۲۰۳۵ تن 
چای به ارزش حدود ۲.۴ میلیون دلار از ایران به ۵ کشور عضو 
اتحادیه اقتصادی اوراسیا یعنی روسیه، قزاقستان، قرقیزستان، 
ارمنستان و بلاروس صادر شد که حدود ۱۵.۹ درصد از کل 

صادرات است.

 سقف مبلغ کارت به کارت ماهانه محدود شد

مدیرعامل سازمان ملی زمین و مسکن از 
انجام مطالعات و شناسایی نقاط مناسب 
برای شهرک سازی در خوارزمی پاکدشت، 
اعتمادیه پرند و ملارد واقع در استان تهران 
در  شد:  یادآور  مالکی  داد.ارسلان  خبر 
طرح نهضت ملی مسکن چند روش برای 
تأمین زمین تعریف شده که یکی از آن ها 
شناسایی اراضی چسبیده به محدوده شهر 
و الحاق آن به محدوده شهرهای موجود 

برای ساخت واحدهای مسکونی است.
جدید،  روش های  از  یکی  افزود:  وی 
آن،  اساس  بر  که  است  شهرک سازی 

ایجاد  برای  مکانی  شهر،  حریم  از  خارج 
یک شهرک مستقل به منظور ساخت وساز 
شناسایی  کم  تراکم  و  خاص  شرایط  با 
فاصله  با  بخواهد  کسی  اگر  تا  می شود 
منطقی از شهر، سکونتگاه ویلایی داشته  
بیان  با  امکان فراهم شود.وی  این  باشد، 
این که این که تاکنون ۵۰ نقطه شناسایی 
شده و ۲۳ نقطه در شورای عالی شهرسازی 
و معماری تصویب شده  است،  تصریح کرد: 
سایر نقاط نیز در مراحل مختلف قرار دارد 
و یزد و قم دو استانی هستند که ساخت 
و ساز در قالب شهرک در آن ها آغاز شده  

است. در تهران نیز مطالعات و شناسایی 
نقاط مناسب برای شهرک سازی آغاز شده 
و تاکنون در خوارزمی پاکدشت، اعتمادیه 
انجام  اراضی  شناسایی  و...  ملارد  پرند، 
شده  است.وی با اشاره به صنعت شهرها 
استعداد ساخت  به  زمین  تاکنون  گفت:  
بیش از ۱۱۰ هزار واحد به صنعت شهرها 
اختصاص داده شده و در بخشی از آن ها در 
شهرهایی مثل ماهشهر و خواف کلنگ زنی 

و آماده سازی شروع شده  است.
و مسکن  زمین  ملی  مدیرعامل سازمان 
در  می کنیم  تلاش  هم  تهران  در  گفت: 

اشتهارد  مثل  اطراف  شهرهای  از  یکی 
صنعت  قالب  در  مناسب  اراضی  تأمین 
به  اشاره  با  شود.مالکی  انجام  شهرها 
این که »صنعت شهر« مهم ترین رویکرد 
دولت سیزدهم برای استفاده از مشارکت 
فرآیند  در  صنعتی  و  تولیدی  واحدهای 
است،  کارگران  و  کارکنان  زمین  تامین 
و  تسهیلات  دولت  راستا  این  در  گفت: 
و  تامین  را  لازم  مجوزهای  و  تخفیف ها 
ابلاغ می کند و واحدهای تولیدی در تامین 
زمین و احداث واحدهای مسکونی پرسنل 

خود مشارکت خواهند داشت.

مدیرعامل سازمان ملی زمین و مسکن خبرداد:

 شناسایی زمین برای شهرک سازی در ۳ نقطه تهران

یارانه بگیران بخوانند
 رقم یارانه های نقدی از این تاریخ

 تغییر می کند
در طرح فجرانه که به مدت سه ماه ادامه پیدا می کند و تا 
۱۷ اردیبهشت ماه اجرا می شود، میزان اعتبار تشویقی از 
۱۲۰ هزار تومان به ۲۲۰ هزار تومان رسیده و شرط خرید 
۲۰۰ هزارتومان حذف شده است. به مناسبت دهه فجر از 
طرح فجرانه دولت رونمایی شد. بر اساس این طرح، حساب 
بخش قابل توجهی از یارانه  بگیران از روز ۱۷ بهمن ماه شارژ 
می شود.دولت سیزدهم در سال ۱۴۰۰ به مناسبت دهه فجر 
در روز ۲۱ بهمن ماه مبلغ ۱۰۰ هزار تومان را به عنوان هدیه 
به حساب اقشار کم درآمد جامعه واریز کرد و در سال ۱۴۰۱ 
در حالی که انتظار می رفت این طرح مجدداً اجرا شود اما 
چنین نشد.در روزهای اخیر همزمان با ورود به ایام فجر بار 
دیگر شایعاتی در خصوص هدیه دولت به مناسبت پیروزی 
انقلاب اسلامی شنیده شد که در نهایت این شایعات تأیید 
و دولت از طرح فجرانه کالابرگ الکترونیک رونمایی کرد. بر 
اساس طرح فجرانه، اعتبار تشویقی حساب یارانه بگیران از 
۱۲۰ هزار تومان به ۲۲۰ هزار تومان رسیده و شرط خرید 
و  رفاهی  امور  است.معاون  شده  حذف  تومان  هزار   ۲۰۰
اقتصادی وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی خبر فوق را اعلام 
کرد و گفت طرح فجرانه کالابرگ الکترونیک از ۱۷ بهمن 
ماه آغاز می شود و به مدت سه ماه اجرا و تا ۱۷ اردیبهشت 

ماه ادامه دارد.
عیدی فجرانه دولت به چه کسانی تعلق می گیرد؟

علیرضا عسگریان با حضور در برنامه ای تلویزیونی تأکید کرد 
خانوارهای دهک های یک تا هفت جامعه مشمول دریافت 
یارانه ویژه دهه فجر هستند. به گفته او مشمولین دریافت 
یارانه کالابرگ تشویقی جمعیتی حدود ۶۱ میلیون ایرانی را 
شامل می شوند.معاون امور رفاهی و اقتصادی وزارت تعاون، 
کار و رفاه اجتماعی درباره طرح فجرانه گفت: تا پیش از این 
اگر هر یک از هموطنان ۲۰۰ هزارتومان از مبلغ یارانه خود 
را از میان ۱۱ قلم کالای استاندارد خریداری می کردند، ۱۲۰ 
هزار تومان اعتبار مضاعف به آنها داده می شد. به عبارتی 
اعتبار آن دسته از افرادی که معادل ۴۰۰ هزارتومان بود، به 
۵۲۰ هزار تومان و اعتبار آن دسته از افرادی که معادل ۳۰۰ 
هزار تومان بود به ۴۲۰ هزار تومان رسید.عسگریان افزود: در 
طرح فجرانه که به مدت سه ماه ادامه پیدا می کند و تا ۱۷ 
اردیبهشت ماه اجرا می شود، میزان اعتبار تشویقی از ۱۲۰ 
هزار تومان به ۲۲۰ هزار تومان رسیده و شرط خرید ۲۰۰ 
یارانه بگیران  فرجانه  است.در طرح  هزارتومان حذف شده 
دهک های یک تا هفت می توانند با مراجعه به فروشگاه های 
عضو طرح ملّی کالابرگ الکترونیک نسبت به خرید اقلام 
اساسی و بهره مندی از این حمایت تشویقی اقدام کنند. 
یارانه بگیران یازده قلم کالای اساسی شامل گوشت مرغ، 
گوشت قرمز، برنج، روغن، ماکارونی، شیر، پنیر، ماست، قند و 

شکر، تخم مرغ و حبوبات را می توانند خریداری کنند.

به  نفر  میلیون  به ۴.۷  عدالت  سهام  اختصاص  اگرچه 
تصویب مجلس رسیده و قانونا باید پرداخت شود برخی 
وزارتخانه ها هنوز با عرضه سهام شرکت های سرمایه پذیر 
برای سهام عدالت موافقت نکرده اند. در حال حاضر حدود 
و  امداد  افراد تحت پوشش کمیته  از  نفر  میلیون   ۴.۷
بهزیستی فاقد سهام عدالت هستند که باید به این افراد 
سهام تعلق بگیرد.اختصاص سهام عدالت به جاماندگان 
بر اساس مصوبه سال ۱۴۰۱ مجلس شورای اسلامی باید 
انجام می شد که این اقدام صورت نگرفت. در بودجه سال 
۱۴۰۲ نیز این موضوع گنجانده نشد. بنابراین نمایندگان 
مجلس این طرح را به صحن علنی بردند که با اختصاص 
سهام به جاماندگان موافقت شد. با این حال هنوز پس 

حدود دو سال این موضوع شکل اجرایی به خود نگرفته 
است.وزیر اقتصاد درخصوص آخرین وضعیت سهام عدالت 
جاماندگان اعلام کرده که شناسایی افراد مشمول سهام 
عدالت انجام شد و چهار میلیون و ۷۰۰ هزار نفر تایید 
افراد  این  به  سهام  عرضه  برای  قانونی  مراحل  شدند. 
باید اجرا می شد که امیدواریم تا پایان بهمن موافقت 
وزارتخانه های مربوطه را برای این کار بگیریم. برخی از 
وزارتخانه ها هنوز با عرضه سهام شرکت های سرمایه پذیر 
برای سهام عدالت موافقت نکرده اند.اگرچه دولت سیزدهم 
در افزایش سود سهام عدالت عملکرد قابل قبولی داشته 
و سود آن را از حدود ۷۰ هزار تومان به ۶۰۰ هزار تا 
یک میلیون و۲۰۰ هزار تومان افزایش داده، انتظار می رود 

در پرداخت سهام به جاماندگان نیز اقدام مقتضی صورت 
گیرد. دولت می گوید منابع لازم برای تخصیص سهام 
عدالت به جاماندگان را ندارد.رئیس اتحادیه تعاونی های 
سهام عدالت مدتی قبل در این خصوص به ایسنا گفت 
که دولت برای تامین این منابع می تواند به ۱۱ شرکت 
سرمایه پذیر که در دولت قبل از سبد سهام عدالت خارج 
شد مراجعه کنند. پالایشگاه نفت تهران، بانک ملت و 
برخی دیگر از جمله این شرکت ها هستند.طبق آخرین 
برآوردها، ارزش سهام عدالت در حال حاضر به ۱۴ میلیون 
و ۲۷۶ هزار تومان رسیده که ارزش ۶۰ درصد قابل فروش 
سبد ۵۳۲ هزار تومانی سهام عدالت هشت میلیون و ۵۶۵ 

هزار و ۹۵۰ تومان برآورد می شود.

جاماندگان سهام عدالت منتظر گوشه چشم برخی وزارتخانه ها!

درگیری های  و  مناقشات  ایران  بازرگانی  اتاق  عضو 
منطقه ای و همچنین اتفاقات و حوادث داخلی اخیر را در 

نوسانات بازار ارز بسیار موثر دانست.
موسی آقایی - رئیس اتاق بازرگانی ایران و ازبکستان - با 
اشاره به بحران های منطقه ای و تاثیر آن بر افزایش قیمت 
ارز به ایسنا گفت: چندین اتفاق داخلی و خارجی از جمله 
پاکستان و همچنین  ایران و  حوادث کرمان، درگیری 
حمله آمریکا و انگلستان به یمن، اقدام تروریستی رژیم 
صهیونیستی در سوریه و شلیک به پایگاه هوایی آمریکا 
توسط مقاومت عراق، همگی دست به دست هم داد تا بازار 
ارز ما دچار نوسان و افزایش قیمت شود اما به عنوان یک 
فعال اقتصادی امیدوارم این حوادث و تنش های داخلی و 
خارجی هر چه زودتر به پایان برسد تا دوباره بازار ارز مثل 
ماه های گذشته روزهای آرام و باثباتی را داشته باشد.وی 
در واکنش به این موضوع که گفته می شود بانک مرکزی 
در این شرایط بازار ارز را کنترل و مدیریت کرده، ادامه داد: 
قطعا اگر اینگونه نبود، با این سطح از نگرانی های سیاسی 

امنیتی منطقه، هم اکنون قیمت دلار بسیار بالاتر از نرخ 
های اخیر بود. بی تردید بانک مرکزی طبق سیاست های 
تثبیت و مد نظر خود می تواند همچنان به خوبی بازار ارز 
را مدیریت کند تا لطمه ای به اقتصاد کشور وارد نشود. 
آقائی به فضاسازی رسانه ای و جوسازی برای سوق دادن 
مردم به سمت سرمایه گذاری در بازار ارز نیز گفت: بحث 
هجوم هیجانی و احساسی مردم به بازار ارز و تقاضاهای 
خُرد از سوی آنها نیز تاثیر صددرصدی و مداوم در نوسانات 
بازار ارز ندارد و در نهایت این بانک مرکزی است که می 
تواند با تکیه بر منابع ارزی و توان خود بازار را مدیریت 
کند. تحلیل ها بر این است قیمت های کنونی بزودی به 
سطح قبلی خود بازمی گردد. این فعال اقتصادی با تایید 
بر عدم ارزپاشی از سوی بانک مرکزی افزود: مطمئنا اگر 
بانک مرکزی اقدام به ارزپاشی در بازار می کرد می توانست 
خیلی زودتر از اینها قیمت دلار را به پایین تر از ۵۰ هزار 
تومان نیز برساند، اما این چنین نکرد. در واقع سیاست ها 
و برنامه های دولت و بانک مرکزی اینطور نیست که با 

ارزپاشی، بازار را مدیریت کنند؛ چراکه این اتفاق می تواند 
به اقتصاد کشور و منابع ارزی در آینده لطمه بزرگی وارد 
آورد.رئیس اتاق بازرگانی ایران و ازبکستان خاطر نشان 
کرد: باید به این نکته نیز توجه داشت که با وجود اتفاقات 
و درگیری های داخلی و خارجی اخیر که در مجموع 
بحران سیاسی نظامی امنیتی محسوب می شوند، همین 
که قیمت ارز در همین محدوده دچار نوسان شده و مثل 
سالهای گذشته با افزایش قابل توجهی همراه نبوده، جای 
امیدواری است. در نتیجه اگر اتفاق جدیدی رخ ندهد و 
این روند به سمت آرامش برود، بعید به نظر می رسد 
قیمت دلار تا پایان سال دوباره، جهش کند.پیش بینی 
این فعال اقتصادی در حالی است که روز گذشته گزارش 
میدانی ایسنا از بازار حکایت از فروکش کردن تب و تاب 
قیمت دلار داشت. قیمت دلار که در روزهای گذشته در 
بازار آزاد همسو با اخبار سیاسی تا ۵۹ هزار تومان هم 
پیش رفته بود، روز گذشته در ادامه روند کاهشی روز 

چهارشنبه و پنجشنبه، به کانال ۵۶ هزار تومان برگشت.

رئیس اتاق بازرگانی ایران و ازبکستان:

بعید است تا پایان سال دوباره افزایش قیمت ارز را تجربه کنیم تبدیل ۷۲۰۰ مجوز صنفی قدیمی به 
شناسه یکتا

اقتصاد، حدود ۷۲۰۰ مجوز صنفی  طبق اعلام وزارت 
کاغذی به شناسه یکتا تبدیل شده است. بر اساس اعلام 
دبیرخانه هیات مقررات زدایی تا ۱۴ بهمن ۱۴۰۲، حدود 
۷۲۰۰ مجوز صنفی کاغذی به شناسه یکتا تبدیل شده 
است.در هفته گذشته ۳۸۴۸ مجوز صنفی به شناسه یکتا 
تبدیل شده بودند که این آمار در نخستین روز از هفته 
جاری با رشد بیش از ۸۷ درصدی به ۷۱۹۷ رسیده است.

یادآوری می شود؛ با حکم ماده یک قانون تسهیل صدور 
مجوزها، همه مجوزهای کاغذی تا پایان سال ۱۴۰۲ باید 
به مجوز الکترونیکی )شناسه یکتا( تبدیل شوند.درگاه ملی 
مجوزها امکان صدور غیرحضوری و رایگان شناسه یکتا 
برای صاحبان مجوزهای کاغذی را فراهم کرده و از دی  
ماه گذشته، عملیات تبدیل مجوزهای کاغذی به شناسه 

یکتا شروع شده است.

رشد ۳۰ درصدی مصرف گاز در کشور
مدیر دیسپچینگ شرکت ملی گاز از رشد ۳۰ درصدی 
مصرف گاز در کشور خبر داد.سعید عقلی مدیر دیسپچینگ 
شرکت ملی گاز کشور گفت: مصرف گاز در بخش خانگی، 
تجاری و صنایع غیرعمده به عدد ۶۴۲ میلیون متر مکعب 
گفت: ۴۵۰  بود.او  همراه  درصدی  رشد ۳۰  با  که  رسید 
میلیون متر مکعب در بخش خانگی، ۷۷میلیون مترمکعب 
در بخش صنایع غیر عمده، ۳۲ میلیون مترمکعب در بخش 
کشاورزی، حدود ۲۶ میلیون متر مکعب در بخش حمل و 
نقل و ۵۸ میلیون مترمکعب در بخش تجاری و عمومی 
گاز استفاده شده است.عقلی گفت: تاکید می کنیم هموطنان 
بخصوص در استان تهران،کردستان و آذربایجان غربی که 
را دارند صرفه جویی کنند. بیشترین سرانه مصرف گاز 

او گفت: در ۲۴ ساعت پیش بینی می شود با برودت هوا 
مصرف گاز افزایش یابد و در حال حاضر در تأمین گاز نقاط 
کشور با توجه به حجم هوای سرد هیچگونه قطعی و کمبود 

گازی گزارش نشده است.
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دانشیار جراحی پلاستیک عنوان کرد؛

متقاضیان عمل 
زیبایی فریب فضای 

مجازی را نخورند
دانشیار دانشگاه علوم پزشکی تهران، افزایش تعداد جراحان پلاستیک در 
کشور را فرصت بسیار مغتنم دانست که باعث بی نیازی از خارج کشور 

شده است.
 شهریار حدادی ابیانه گفت: جراحان پلاستیک ایران، از لحاظ به روز 
بودن اطلاعات و تجربیات علمی در سطح بسیار خوب بین المللی قرار 
دارند. جراحی پلاستیک در کشور نسبت به دیگر کشورها از قدمت زیادی 

برخوردار است و تاریخچه دیرینه ای دارد.
فعالی  حضور  زیبایی  جراح  پزشکان  اخیر  سال های  در  افزود:  وی 
کردن  روز  به  برای  الملی  بین  کنگره های  و  آموزشی  کارگاه های  در 
مناسب  و  کافی  تعداد  خوشبختانه  داشته اند.  خود  جراحی  دانش 
جامعه  نیاز  کردن  برطرف  در  کشور  در  تخصص  فوق   جراحان 

وجود دارد.
ابیانه ادامه داد: همسو با احساس نیاز مردم، افراد سودجو و  حدادی 
پزشک نما و افراد غیرمتخصص و حتی افراد غیرپزشک هم افزایش پیدا 
کرده اند که اقدام به انجام عمل های زیبایی می کنند و عوارض غیرقابل 

جبرانی را برای متقاضیان زیبایی به وجود می آورند. این عوارض با توجه 
به نوع جراحی انجام شده متفاوت است که شامل بدشکلی شدید پستان، 

نکروزهای وسیع جدار شکم و حتی مرگ و میر می شود.
این فوق تخصص جراحی پلاستیک به متقاضیان انجام عمل های زیبایی 

توصیه کرد به سایت انجمن جراحان پلاستیک مراجعه کنند.
وی افزود: در حال حاضر بیش از ۴۰۰ جراح در انجمن جراحان پلاستیک 
و زیبایی ایران عضو هستند که از نظر وزارت بهداشت مورد تأیید قرار 

گرفته است.
حدادی ابیانه گفت: بارها از مردم و متقاضیان اینگونه عمل ها خواسته ایم 

که فریب فضای مجازی را نخورند.
متقاضیان  زیبایی،  و  پلاستیک  جراحی  تخصص  فوق  این  گفته  به 
می توانند به سایت رسمی انجمن جراحان پلاستیک و زیبایی ایران به 
آدرس www. ispas. ir مراجعه کنند و اطلاعات جامع از اعمال جراحی 

زیبایی را دریافت کنند.
دبیر علمی سیزدهمین کنگره جراحی سینه و فرم دهی بدن در ادامه 
افزود: پزشکان فوق تخصص پلاستیک، فقط دیدگاه زیبایی به جراحی های 
زیبایی ندارند؛ بلکه جراحی های زیبایی از دو منظر زیبایی و درمان برای 
فوق تخصص های پلاستیک اهمیت به سزایی دارد. جراحان زیبایی در 
هر دو زمینه فعالیت دارند موارد ناشی از تصادفات، ناهنجاری های همراه 
تولد، شکاف لب، شکاف کام و سوختگی ها از سوی جراحان فوق تخصص 

زیبایی مورد جراحی قرار می گیرد.
وی گفت: جراحان پلاستیک، پزشکان توانمندی هستند که علاوه بر 
تخصص جراحی، در طول ۳ سال دوره فوق تخصصی جراحی پلاستیک 
که گذرانده اند، تجربه های فراوان کسب کرده و به درمان بیماران هم 

مشغول بوده اند.
این تصور در جامعه شکل بگیرد که  نباید  افزود: پس  ابیانه  حدادی 

پزشکان فوق تخصص جراحی پلاستیک و زیبایی تنها به زیباسازی 
مشغول هستند و درمان برای این گروه از پزشکان اهمیتی ندارد. جراحان 
فوق تخصص پلاستیک به عنوان رسالت پزشکی در کنار جراحی های 

زیبایی، وظیفه درمان بیماران را هم بر عهده دارند.
وی در رابطه با برگزاری سیزدهمین کنگره سینه و بادی کانتورینگ 
که قرار است ۲۶ و ۲۷ بهمن ۱۴۰۲ در مرکز همایش رایزن در منطقه 
کاشانک زیر مجموعه دایره المعارف اسلامی برگزار شود، گفت: کنگره 
جراحان زیبایی نقش بسیار مهمی در ارتقای هرچه بیشتر دانش علمی 
و تجربیات پزشکان دارد که عوارض این جراحی ها را هم بسیار کاهش 

می دهد.
حدادی ابیانه افزود: با برگزاری نشست های علمی و سخنرانی های متعدد 
آخرین علم روز دنیا و نیز تجربیات پیشکسوتان رشته جراحی پلاستیک 

در این زمینه به اشتراک گذاشته می شود.

عوامل پیش بینی کننده 
شروع میگرن

یک مطالعه جدید نشان می دهد عواملی مانند خواب، سطح انرژی و استرس می توانند شروع 
سردرد میگرنی را پیش بینی کنند.

 با این حال، این عوامل از صبح تا بعد از ظهر و عصر متفاوت بودند.بر اساس گزارش اخیر، 
کیفیت ضعیف خواب، کیفیت خواب پایین تر از حد معمول و سطح انرژی پایین تر از حد 
معمول با میگرن صبحگاهی مرتبط است.برعکس، میگرن بعد از ظهر و عصر با افزایش سطح 

استرس یا سطح انرژی بالاتر از حد معمول در روز قبل مرتبط است.
»کاتلین مریکانگاس«، سرپرست بخش تحقیقات اپیدمیولوژی ژنتیکی مؤسسه ملی سلامت 
روان و نویسنده این مطالعه، گفت: »این الگوهای مختلف از پیش بینی کننده های سردرد 
صبحگاهی و اواخر روز، نقش ریتم های شبانه روزی را در سردرد برجسته می کند. یافته ها 
ممکن است به ما بینشی در مورد فرآیندهای زمینه ساز میگرن بدهد و به ما در بهبود درمان 
و پیشگیری کمک کند.«برای این مطالعه، محققان پیش بینی کننده های بالقوه میگرن را 
در میان ۴۷۷ فرد ۷ تا ۸۴ ساله دنبال کردند.تقریباً نیمی از شرکت کنندگان سابقه میگرن 

داشتند و از هر پنج نفر، سه نفر حداقل یک بار در طول مطالعه میگرن صبحگاهی داشتند.
شرکت کنندگان چهار بار در روز به مدت دو هفته با استفاده از یک اپلیکیشن موبایل، خلق و 
خو، انرژی، استرس و سردرد خود را ارزیابی کردند. آنها همچنین کیفیت خواب خود را یک 
بار در روز ارزیابی کردند و برای ردیابی خواب و فعالیت بدنی از مانیتورهای فعالیت استفاده 
کردند.نتایج نشان داد که کیفیت خواب ضعیف با ۲۲ درصد افزایش خطر میگرن صبحگاهی 
همراه است، در حالی که کاهش کیفیت خواب گزارش شده توسط خود فرد با ۱۸ درصد 
افزایش خطر مرتبط است.مریکانگاس خاطرنشان کرد: »کاهش سطح انرژی معمول در روز 
قبل نیز با افزایش ۱۶ درصدی خطر ابتلاء به میگرن در صبح مرتبط بود.«از سوی دیگر، سطح 
استرس بیشتر و سطح انرژی بسیار بالاتر در روز قبل با افزایش ۱۷ درصدی خطر میگرن در 

بعد از ظهر یا عصر مرتبط بود.
محققان خاطرنشان کردند که خواب، انرژی و استرس، با خطر میگرن مرتبط هستند، نه 
سطح اضطراب و نه افسردگی.مریکانگاس گفت: »در کمال تعجب، ما هیچ ارتباطی بین علائم 

اضطراب و افسردگی یک فرد و احتمال حمله میگرن در روز بعد پیدا نکردیم.«

نوعی داربست زیستی؛

بانداژ پیزوالکتریک 
استخوان را ترمیم 

می کند
محققان با ابداع یک داربست زیست تقلیدی و تنها به طور 
موفقیت آمیز استخوان های آسیب دیده جمجمه موش ها 
را احیا کردند. این داربست یک چهارچوب پیزوالکتریک را با 
خواص محرک رشد یک ماده معدنی طبیعی ترکیب کرده است. 
بانداژ استخوان نوین کاربردهای فراوانی برای احیای استخوان و 
به طور درمان های ترمیمی دارد.مواد پیزوالکتریک در واکنش 
به فشار مکانیکی یک بار الکتریکی ایجاد می کنند. استخوان 
نیز یک ماده پیزوالکتریک است و از آنجا که یک میکرومحیط 
الکتریکی دارد، سیگنال های الکتریکی نقشی مهم در فرایند 
ترمیم آن دارند. همین امر به ترمیم استخوان نیز کمک می کند. 
با این وجود ترمیم استخوان یک فرایند بسیار پیچیده و متکی بر 
قطعات مکانیکی، الکتریکی و زیستی است.استراتژی های فعلی 
برای ترمیم استخوان شامل گرفت یا داربست هایی که محرک 
رشد آزاد می کنند، با محدودیت هایی مانند پیچیدگی در محل 
انتقال، کمبود دسترسی و هزینه های بالا روبرو هستند. در همین 
راستا محققان انستیتو KAIST کره جنوبی یک روش نوآورانه 
برای ترمیم استخوان ابداع کرده اند که قابلیت پیزوالکتریکی را با 
یک ماده معدنی ترکیب می کند که به طور طبیعی در استخوان 
به وجود می آید.هیدروکسی آپاتیت)HAp( یک ماده معدنی 
در استخوان و دندان است که نقشی مهم در استحکام ساختار و 
احیای آن دارد. ای ماده به طور معمول به خمیردندان اضافه می 
شود تا به مینای آن برسد و این عضو بدن را قدرتمندتر کند. 

مطالعات نشان داده HAp تشکیل استخوان را ارتقا می دهد 
و داربستی برای رشد استخوان جدید فراهم می کند. همچنین 
ماده مذکور ویژگی های پیزوالکتریک و سطحی ناهموار دارد. به 
همین دلیل برای ایجاد داربست های پشتیبان رشد استخوان 
ایده آل است.محققان یک داربست زیست تقلیدی مستقل ایجاد 
و HAp داخل چهارچوب پیزوالکتریک را با یک ورقه پلیمری از 
جنس P)VDF-TrFE( یکپارچه کردند. این داربست مستقل 
تحت فشار سیگنال های الکتریکی تولید می کند و در نتیجه 
با تحقیقات پیشین متفاوت است. روش نوین  روش مذکور 
محققان کره ای یک پلتفرم ایده آل برای ترمیم استخوان فراتر 

از کاربردهای سطحی فراهم می کند.
آزمایش ها نشان داد مقایسه با نمونه های بدون HAp قابلیت 
جذب سلول این داربست ۱۰ تا ۱۵ درصد بیشتر است. پس از 
۵ روز کشت سلول، تکثیر سلولی ۲۰ تا ۳۰ درصد بیشتر بود. 
 HAp همچنین میزان تشکیل استخوان نیز در داربست های
حدود ۳۰ تا ۴۰ درصد بالاتر بود. این یافته ها نشان می دهد 
HAp ویژگی های پیزوالکتریکی داربست را بیشتر و محیطی 
ایجاد می کند که مشابه ماتریکس خارج سلولی بدن است. این 
ماتریکس یک بخش غیرسلولی از تمام بافت هایی است که 

ساختار حیاتی مورد نیاز برای احیا را دارند.

افسر بازنشسته سازمان سیا:

ایده انگلیس برای اعزام نیروهای ناتو 
به اوکراین »توهم بزرگی« است

افسر اطلاعاتی بازنشسته سازمان اطلاعات مرکزی آمریکا )سیا(، پیشنهاد 
انگلیس برای اعزام نیروهای ناتو به اوکراین به منظور مقابله با روسیه را 
»توهمی بزرگ« توصیف کرد. »لری جانسون« افسر اطلاعاتی بازنشسته 
سازمان جاسوسی سیا و مقام وزارت امور خارجه آمریکا در گفت وگو با 
»اسپوتنیک« تأکید کرد که تمایل انگلیس برای وادار کردن متحدانش 
در ناتو برای اعزام نیروی نظامی به اوکراین را »یک توهم بزرگ از سوی 
انگلیسی ها« توصیف کرد که »در واقعیت هیچ پایه ای ندارد«.وی دراین باره 
گفت: اما فقط به این دلیل که بریتانیایی ها دیوانه هستند به این معنی 
نیست که روسیه می تواند آنها را نادیده بگیرد. این پیشنهاد، تهدیدی 
و  امنیت روسیه  جدی است.«دیمیتری مدودف، معاون رییس شورای 
رییس جمهور سابق این کشور هشدار داد که رزمایش کنونی ناتو بازی 
خطرناک با آتش است. وی در این باره افزود که »اگر خود این ائتلاف 
تصمیم به انجام رزمایش در چنین سطحی گرفته، به این معنی است که 
آنها واقعاً از چیزی هراس دارند.«این مقام ارشد دولت روسیه در ادامه گفت: 
روسیه قرار نیست به هیچیک از کشورهای ناتو حمله کند، اما اگر آنها 
تمامیت ارضی روسیه را خدشه دار کنند، با پاسخ فوری مواجه خواهند 
شد. مدودف همچنین تأکید کرد که »اگر هر یک از کشورهای ناتو پایگاه 
های هوایی خود را در اختیار نئونازی ها قرار دهد، یک هدف مشروع تلفی 
خواهد شد.«هفته گذشته »کریستوفر کاولی« فرمانده ارشد سازمان پیمان 
آتلانتیک شمالی )ناتو( اعلام کرد که نزدیک به ۹۰ هزار نیروی نظامی 
در بزرگترین رزمایش ناتو در دهه های اخیر با عنوان »مدافع ثابت قدم 
۲۰۲۴« شرکت خوهند کرد. این رزمایش از این هفته آغاز شده و تا ماه 
»می« )بیش از سه ماه( ادامه خواهد داشت.این ژنرال آمریکایی پس از 
نشست دو روزه رؤسای دفاع ملی به خبرنگاران در بروکسل گفت: »ائتلاف 
)ناتو( توانایی خود را برای تقویت منطقه یورو-آتلانتیک با حرکت نیروهای 
فراآتلانتیکی از آمریکای شمالی نشان خواهد داد«.وب سایت »بارونز« نیز به 
نقل از کریستوفر کاولی نوشت: این رزمایش چند ماهه به منظور آزمایش 
توانایی ناتو برای درگیری با دشمنانی مانند روسیه است. در این رزمایش 
یگان های نظامی ۳۱ عضو ناتو و همچنین نیروی نظامی سوئد هم حضور 
دارند که خواستار پیوستن به ناتو است. به نوشته بارنز این رزمایش متشکل 
از مجموعه ای از رزمایش های انفرادی کوچک تر، از آمریکای شمالی تا جناح 
شرقی ناتو، نزدیک به مرز روسیه خواهد بود و در آن ۵۰ کشتی نیروی 
دریایی، ۸۰ هواپیما و بیش از ۱۱۰۰ خودروی جنگی شرکت خواهند کرد.

این رزمایش - بزرگترین رزمایش ناتو از زمان رزمایش Reforger در سال 
۱۹۸۸ در طول جنگ سرد - در حالی برگزار می شود که ناتو در مواجهه با 

جنگ روسیه علیه اوکراین، سیستم دفاعی خود را اصلاح می کند.

نوری مالکی: دولت عراق برای 
توقف تجاوزهای آمریکا تلاش کند

رئیس ائتلاف دولت قانون تصریح کرد که دولت عراق باید در تمامی ابعاد 
و زمینه ها برای توقف تجاوزهای آمریکا و محکوم کردن آن وارد عمل شود. 
نوری مالکی رئیس ائتلاف دولت قانون در عراق ضمن محکوم کردن تجاوز 
آمریکا به تمامیت عراق و کشتن تعدادی از شهروندان این کشور تاکید کرد 
که این جنایت ها به نحو بی سابقه ای تکرار شده و هیچ عامل بازدارنده ای از 
سوی جامعه جهانی وجود ندارد.وی در واکنش خود در شبکه تلگرام ضمن 
محکوم کردن این حمله و ترور تعدادی از شهروندان و نیروهای مسلح 
عراقی در مراکز ثابت ماموریت خودشان تاکید کرد که این حق دولت عراق 
است که در تمامی ابعاد و زمینه ها برای توقف این تجاوزها و محکوم کردن 
آنها وارد عمل شود، چرا که این اقدامات قانون جنگل را بنیان گذاری کرده 
و کشتار و تخریب توجیه ناپذیر بیشتر را در عراق نهادینه می سازد. این در 
حالی است که این اقدامات هیچ توجیهی در قوانین بین المللی و حقوق 
بشری ندارد و ارزش های ادعا شده در تمدن نوین کاملا دروغین و پوشالی 
است.مالکی در پیام خود تصریح کرد که عراقی ها این فشارها را نمی پذیرند 
و نمی توانند در مورد تحقیر جان شهروندان خود صبر کنند، لذا باید موضع 
ملی مسئولانه از سوی همه اتخاذ شود که ضامن تمامیت ارضی کشور 
و حفظ جان ملت است.وی در پایان برای شهدای این حادثه تروریستی 
غفران و رحمت الهی و برای مجروحان شفای عاجل و برای خانواده های 
شهدا و تمامی ملت عراق از خداوند صبر مسئلت کرد.فالح فیاض رییس 
هیات حشد شعبی عراق در مراسم تشییع شهدای تجاوز اخیر آمریکا اعلام 
کرد که تجاوز آمریکا به عراق برای هدف قرار دادن مستقیم نیروهای حشد 
الشعبی بود.وی تاکید کرد که این حادثه بدون پاسخ رها نمی شود، چرا که 
حمله ای وقیحانه به شمار می رود و خون شهدای حشد شعبی نشان دهنده 

جایگاه عراق و کرامت این کشور است.
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